<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre>Bijlagen
Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning
</pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre>                           Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning




Inhoudsopgave



Bijlagen                                                         4
Bijlage 1   Bodemonderzoek                                        5

Bijlage 2   Akoestisch onderzoek                                  99

Bijlage 3   Cultuurhistorisch onderzoek                           171

Bijlage 4   Watertoets                                            221

Bijlage 5   Natuurtoets                                           230

Bijlage 6   Ecologisch vervolgonderzoek                          243

Bijlage 7   Stikstofrapportage                                   257




                                           3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>           Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning



Bijlagen




                           4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre>                 Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning



Bijlage 1 Bodemonderzoek




                                 5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>                       Verkennend bodemonderzoek- en infiltratieonderzoek Maatschappijstraat (ong) te Helenaveen




INHOUDSOPGAVE

1.          INLEIDING ............................................................................................................ 1
2.          NADERE GEGEVENS OMTRENT ONDERZOEKSLOCATIE.................................................. 3
     2.1.         Algemeen ...................................................................................................... 3
     2.2.         Vooronderzoek ............................................................................................... 3
     2.2.1.       Bestemmingsplan............................................................................................ 3
     2.2.2.       Luchtfoto ....................................................................................................... 4
     2.2.3.       Terreininspectie .............................................................................................. 5
     2.2.4.       Historie onderzoekslocatie en omgeving .............................................................. 5
     2.2.5.       Hinder- en milieuvergunningen en bouw- en sloopvergunningen ............................. 6
     2.2.6.       Boven- en ondergrondse tanks .......................................................................... 6
     2.2.7.       Ophogingen(puin)/dempingen, stortingen/calamiteiten .......................................... 6
     2.2.8.       Eerder verrichtte bodemonderzoeken ................................................................. 6
     2.3.         Bodemopbouw en geohydrologie........................................................................ 8
     2.4.         Bodemkwaliteitskaart..................................................................................... 10
     2.5.         Conclusies vooronderzoek............................................................................... 10
3.          ONDERZOEKSSTRATEGIE ...................................................................................... 11
     3.1.         Hypothese ................................................................................................... 11
     3.2.         Strategie van het onderzoek ........................................................................... 11
     3.3.         Waterdoorlatendheidsonderzoek ...................................................................... 12
4.          UITVOERING VAN HET ONDERZOEK ........................................................................ 13
     4.1.         Inleiding ...................................................................................................... 13
     4.2.         Veldwerkzaamheden ...................................................................................... 13
     4.3.         Veldwaarnemingen ........................................................................................ 13
5.          ONDERZOEKSRESULTATEN .................................................................................... 17
     5.1.         Toetsingskader algemeen ............................................................................... 17
     5.2.         Toetsingskader Besluit bodemkwaliteit .............................................................. 17
     5.3.         Toetsingskader PFAS ..................................................................................... 18
     5.4.         Toetsing en interpretatie analyseresultaten........................................................ 19
     PFAS         21
6.          INFILTRATIE-ONDERZOEK ..................................................................................... 22
     6.1.         Informatie vooraf .......................................................................................... 22
     6.2.         Lokale bodemopbouw .................................................................................... 22
     6.3.         De doorlatendheid (algemeen) ........................................................................ 22
     6.4.         Infiltratiemetingen ........................................................................................ 24
7.          CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN .......................................................................... 25
     7.1.         Conclusies ................................................................................................... 25
     7.2.         Aanbevelingen .............................................................................................. 26



BIJLAGEN

Bijlage      I                  Topografische situering
Bijlage      II                 Kadastrale gegevens
Bijlage      III                Overzichtstekening
Bijlage      IV                 Boorprofielen met beschrijvingen
Bijlage      V                  Analyserapporten
Bijlage      VI                 Toetsingsoverzichten analyseresultaten
Bijlage      VII                Foto’s onderzoekslocatie
Bijlage      VIII               Infiltratie metingen
Bijlage      IX                 Verantwoording uitvoering bodemonderzoek




220560.BKK / LH
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre>.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre>Kverz = A * Q

Kverz      : verzadigde doorlatendheid (meter/dag);
Q          : stromingsdebiet van het water in evenwichtssituatie (m3/dag);
A          : geometrische coëfficiënt.

De waarde A is te berekenen door:

A = {sinh-1 (H/r)-[(r/H)2 +1]1/2 + r/H} / (2 H2)

H          : hoogte waterkolom (m)
r          : straal van het boorgat (m);
sinh-1     : omgekeerde hyperbolische sinusfunctie.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre>Diameter boorgat
Watertemperatuur


Boordiepte
Waterhoogte in boorgat
</pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>Bijlage: Boorprofielen




   Boring:             01                                                  Boring:             02
              Datum:              13-9-2022                                           Datum:         13-9-2022


                                               0    gras                                                         0    gras
                 0                                                                       0
                                                    Zand, matig fijn,                                                 Zand, matig fijn,
                                                    matig siltig, zwak                                                matig siltig, zwak
                                                    humeus,                                                           humeus,
                                                    donkerbruin                                                       donkerbruin
                                      1                                                               1




                                               50                                                                50
                50                                                                      50



   Boring:             03                                                  Boring:             04
              Datum:              13-9-2022                                           Datum:         13-9-2022


                                               0    gras                                                         0    gras
                 0                                                                       0
                                                    Zand, matig fijn,                                                 Zand, matig fijn,
                                                    matig siltig, zwak                                                matig siltig, zwak
                                                    humeus,                                                           humeus,
                                                    donkerbruin                                                       donkerbruin
                                      1                                                               1




                                               50                                                                50
                50                                                                      50



   Boring:             05                                                  Boring:             06
              Datum:              13-9-2022                                           Datum:         13-9-2022


                                               0    gras                                                         0    gras
                 0                                                                       0
                                                    Zand, matig fijn,                                                 Zand, matig fijn,
                                                    matig siltig, zwak                                                matig siltig, zwak
                                                    humeus,                                                           humeus,
                                                    donkerbruin                                                       donkerbruin
                                      1                                                               1




                                               50                                                                50
                50                                                                      50




Getekend volgens NEN 5104

                       projectnaam:       Helenaveen, Maatschappijstraat             Boormeester:    Jop Claassen

                       Opdrachtgever:     gemeente Deurne                            Projectleider   Lars Hunnekens

                       Projectcode:       220560                                     Pagina:         1/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>Bijlage: Boorprofielen




   Boring:             07                                                  Boring:             08
              Datum:              13-9-2022                                           Datum:         13-9-2022


                                               0    gras                                                         0     gras
                 0                                                                       0
                                                    Zand, matig fijn,                                                  Zand, matig fijn,
                                                    matig siltig, zwak                                                 matig siltig, zwak
                                                    humeus,                                                            humeus,
                                                    donkerbruin                                                        donkerbruin
                                      1                                                               1




                                               50                                                                50
                50                                                                      50



   Boring:             09                                                  Boring:             10
              Datum:              13-9-2022                                           Datum:         13-9-2022


                                               0    gras                                                         0     gras
                 0                                                                       0
                                                    Zand, matig fijn,                                                  Zand, matig fijn,
                                                    matig siltig, zwak                                                 matig siltig, zwak
                                                    humeus,                                                            humeus,
                                                    donkerbruin                                                        donkerbruin
                                      1                                                               1




                                               50                                                                50
                50                                                                      50



   Boring:             11                                                  Boring:             12
              Datum:              13-9-2022                                           Datum:         13-9-2022


                                               0    gras                                                         0     gras
                 0                                                                       0
                                                    Zand, matig fijn,                                                  Zand, matig fijn,
                                                    matig siltig, zwak                                                 matig siltig, zwak
                                                    humeus,                                                            humeus,
                                                    donkerbruin                                                        donkerbruin
                                      1                                                               1




                                               50                                                                50
                50                                                                      50
                                                                                                                       Zand, matig fijn,
                                                                                                                       matig siltig,
                                                                                                                       neutraalbruin


                                                                                                      2




                                                                                                                 100
                                                                                       100
                                                                                                                       Zand, zeer fijn,
                                                                                                                       matig siltig,
                                                                                                                       neutraalbeige


                                                                                                      3




                                                                                                                 150
                                                                                       150
                                                                                                                       Zand, matig fijn,
                                                                                                                       matig siltig,
                                                                                                                       lichtbeige


                                                                                                      4




                                                                                                                 200
                                                                                       200




Getekend volgens NEN 5104

                       projectnaam:       Helenaveen, Maatschappijstraat             Boormeester:    Jop Claassen

                       Opdrachtgever:     gemeente Deurne                            Projectleider   Lars Hunnekens

                       Projectcode:       220560                                     Pagina:         2/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>Bijlage: Boorprofielen




   Boring:             13                                                  Boring:             14
              Datum:              13-9-2022                                           Datum:         13-9-2022


                                               0     gras                                                        0     gras
                 0                                                                       0
                                                     Zand, matig fijn,                                                 Zand, matig fijn,
                                                     matig siltig, zwak                                                matig siltig, zwak
                                                     humeus,                                          1                humeus,
                                                     donkerbruin                                                       donkerbruin
                                      1
                                                                                                                 30

                                                                                                                       Zand, matig fijn,
                                                                                                      2                matig siltig,
                                                                                                                       neutraalbruin
                                               50                                                                50
                50                                                                      50
                                                     Zand, matig fijn,                                                 Zand, zeer fijn,
                                                     matig siltig,                                                     matig siltig,
                                                     neutraalbruin                                                     neutraalbeige


                                      2                                                               3




                                               100                                                               100
               100                                                                     100
                                                     Zand, zeer fijn,                                                  Zand, zeer fijn,
                                                     matig siltig,                                                     matig siltig,
                                                     neutraalbeige                                                     neutraalbeige


                                      3                                                               4




                                               150                                                               150
               150                                                                     150
                                                     Zand, matig fijn,                                                 Zand, matig fijn,
                                                     matig siltig,                                                     matig siltig,
                                                     lichtbeige                                                        lichtbeige


                                      4                                                               5




                                               200                                                               200
               200                                                                     200




Getekend volgens NEN 5104

                       projectnaam:       Helenaveen, Maatschappijstraat             Boormeester:    Jop Claassen

                       Opdrachtgever:     gemeente Deurne                            Projectleider   Lars Hunnekens

                       Projectcode:       220560                                     Pagina:         3/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>Bijlage: Boorprofielen




   Boring:               15                                                                   Boring:             INF1
                Datum:                   13-9-2022                                                       Datum:          13-9-2022

   Opmerking:            stuit onbekend, harde laag, geen materiaal naar boveb kunnen halen
                                                          0     gras                                                                 0     gras
                   0                                                                                        0
                                                                Zand, matig fijn,                                                          Zand, matig fijn,
                                                                matig siltig, zwak                                                         matig siltig, zwak
                                           1                    humeus,                                                                    humeus,
                                                                donkerbruin                                                                donkerbruin

                                                          30

                                                                Zand, zeer fijn,
                                                                matig siltig,
                                                                neutraalbruin
                                                                                                                                     50
                  50                                                                                       50
                                           2                                                                                               Zand, matig fijn,
                                                                                                                                           matig siltig,
                                                                                                                                           neutraalbruin


                                                          80

                                                                Zand, matig fijn,
                                                                matig siltig,
                                                                lichtbeige
                                                                                                                                     100
                 100                                                                                      100
                                           3                                                                                               Zand, zeer fijn,
                                                                                                                                           matig siltig,
                                                                                                                                           neutraalbeige
                                                                                                                          INF 01
                                                                                                                                     125
                                                          130

                                                                Zand, matig fijn,
                                                                zwak siltig,
                                                                neutraal
                                                                grijsbeige
                 150
                                           4




                                                          180

                                                                Zand, matig fijn,
                                                                zwak siltig,
                                                                neutraalgrijs
                 200
                                           5




                                                          230

                                                                Zand, zeer fijn,
                                                                zwak siltig,
                                                                neutraalgrijs
                 250
                                           6




                                           7
                                                          290




Getekend volgens NEN 5104

                         projectnaam:             Helenaveen, Maatschappijstraat                        Boormeester:     Jop Claassen

                         Opdrachtgever:            gemeente Deurne                                      Projectleider    Lars Hunnekens

                         Projectcode:             220560                                                Pagina:          4/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>Bijlage: Boorprofielen




   Boring:             INF2                                                     Boring:             INF3
              Datum:              13-9-2022                                                Datum:          13-9-2022


                                                    0     gras                                                         0     gras
                 0                                                                            0
                                                          Zand, matig fijn,                                                  Zand, matig fijn,
                                                          matig siltig, zwak                                                 matig siltig, zwak
                                                          humeus,                                                            humeus,
                                                          donkerbruin                                                        donkerbruin




                                                    50                                                                 50
                50                                                                           50
                                                          Zand, zeer fijn,                                                   Zand, matig fijn,
                                                          matig siltig,                                                      matig siltig,
                                                          neutraalbruin                                                      neutraalbruin


                                                    80

                                                          Zand, zeer fijn,
                                                          matig siltig,
                                                          lichtbeige
                                                    100                                                                100
               100                                                                          100
                                                          Zand, zeer fijn,                                                   Zand, zeer fijn,
                                                          matig siltig,                                                      matig siltig,
                                                          lichtbeige                                                         neutraalbeige
                                      INF 02                                                                INF 03
                                                    125                                                                125




   Boring:             INF4
              Datum:              13-9-2022


                                                    0     gras
                 0
                                                          Zand, matig fijn,
                                                          matig siltig, zwak
                                                          humeus,
                                                          donkerbruin




                                                    50
                50
                                                          Zand, zeer fijn,
                                                          matig siltig,
                                                          neutraalbruin


                                                    80

                                                          Zand, zeer fijn,
                                                          sterk siltig,
                                                          laagjes leem,
                                                          neutraalbeige
               100




                                      INF 04
                                                    125




Getekend volgens NEN 5104

                       projectnaam:            Helenaveen, Maatschappijstraat             Boormeester:     Jop Claassen

                       Opdrachtgever:          gemeente Deurne                            Projectleider    Lars Hunnekens

                       Projectcode:            220560                                     Pagina:          5/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>Bijlage: Boorprofielen

 Legenda (conform NEN 5104)


 grind                                            klei                                                geur
              Grind, siltig                                    Klei, zwak siltig                             geen geur
                                                                                                             zwakke geur

              Grind, zwak zandig                               Klei, matig siltig                            matige geur
                                                                                                             sterke geur
                                                                                                             uiterste geur
              Grind, matig zandig                              Klei, sterk siltig

                                                                                                      olie
              Grind, sterk zandig                              Klei, uiterst siltig
                                                                                                             geen olie-water reactie
                                                                                                             zwakke olie-water reactie
              Grind, uiterst zandig                            Klei, zwak zandig
                                                                                                             matige olie-water reactie
                                                                                                             sterke olie-water reactie
                                                               Klei, matig zandig                            uiterste olie-water reactie


 zand                                                          Klei, sterk zandig                     p.i.d.-waarde

              Zand, kleiïg                                                                                   >0
                                                                                                             >1
                                                                                                             >10
              Zand, zwak siltig
                                                                                                             >100
                                                  leem
                                                                                                             >1000
              Zand, matig siltig                               Leem, zwak zandig
                                                                                                             >10000


              Zand, sterk siltig                               Leem, sterk zandig                     monsters

              Zand, uiterst siltig                                                                       geroerd monster


                                                  overige toevoegingen
                                                                                                         ongeroerd monster
                                                               zwak humeus
 veen                                                                                                    volumering

              Veen, mineraalarm                                matig humeus                           overig
                                                                                                             bijzonder bestanddeel
              Veen, zwak kleiïg                                sterk humeus                                  Gemiddeld hoogste grondwaterstand
                                                                                                             grondwaterstand
              Veen, sterk kleiïg                               zwak grindig                                  Gemiddeld laagste grondwaterstand


                                                                                                                           slib
              Veen, zwak zandig                                matig grindig

                                                                                                                           water
              Veen, sterk zandig                               sterk grindig




Getekend volgens NEN 5104

                     projectnaam:     Helenaveen, Maatschappijstraat                  Boormeester:    Jop Claassen

                     Opdrachtgever:   gemeente Deurne                                 Projectleider   Lars Hunnekens

                     Projectcode:     220560                                          Pagina:         1/1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>BKK Bodemadvies BV
T.a.v. de heer L.Hunnekens
Postbus 55
5768 ZH MEIJEL




Uw kenmerk              :   220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Ons kenmerk             :   Project 1411213
Validatieref.           :   1411213_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode :   LRPU-HNFK-FJYK-PERS
Bijlage(n)              :   2 tabel(len) + 2 oliechromatogram(men) + 2 bijlage(n)



                                                                                                   Amsterdam, 19 september 2022


Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.

Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.

Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.

Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,




Ing. J. Tukker
Manager productie



                                       Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                               Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

    Eurofins Omegam B.V.                          T +31-(0)20-597 66 80                    IBAN NL 16 BNPA 0227667980
    H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
    NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht             CSOmegam@eurofins.com                    BTW nr. NL8139.67.132.B01
    Nederland                                     www.eurofins.nl                          KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 55 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                             Tabel 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411213
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV
Uw Monsterreferenties
7330628 = 01 01 (0-50) 03 (0-50) 04 (0-50) 05 (0-50) 07 (0-50) 14 (0-30)
7330629 = 02 08 (0-50) 09 (0-50) 10 (0-50) 11 (0-50) 12 (0-50) 15 (0-30)
7330630 = 03 12 (50-100) 13 (100-150) 14 (50-100) 14 (150-200) 15 (130-180) 15 (230-280)

Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        13/09/2022                     13/09/2022                      13/09/2022
Ontvangstdatum opdracht                         :                        14/09/2022                     14/09/2022                      14/09/2022
Startdatum                                      :                        14/09/2022                     14/09/2022                      14/09/2022
Monstercode                                     :                        7330628                        7330629                         7330630
Uw Matrix                                       :                        Grond                          Grond                           Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                          uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd
S gewicht artefact                              g                      n.v.t.                        n.v.t.                            n.v.t.
S soort artefact                                                       n.v.t.                         n.v.t.                            n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                           uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd

Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                        %                                       62,1                          86,1                             87,2
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                              11,0                          10,7                              0,5
S lutumgehalte (pipetmethode)       % (m/m ds)                              <1                            <1                                1,2
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                   mg/kg ds                                   140                             85                            < 20
S cadmium (Cd)                  mg/kg ds                                     1,2                            0,73                          < 0,20
S kobalt (Co)                   mg/kg ds                                     3,2                          < 3,0                           < 3,0
S koper (Cu)                    mg/kg ds                                    78                             54                             < 5,0
S kwik (Hg) (niet vluchtig)     mg/kg ds                                     0,89                           0,63                          < 0,05
S lood (Pb)                     mg/kg ds                                   240                            160                            < 10
S molybdeen (Mo)                mg/kg ds                                   < 1,5                          < 1,5                           < 1,5
S nikkel (Ni)                   mg/kg ds                                     9                              5                             <4
S zink (Zn)                     mg/kg ds                                   160                             96                            < 20

Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up) mg/kg ds                               140                             80                            < 35

Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                      mg/kg ds                                     0,06                        < 0,05                          < 0,05
S fenantreen                     mg/kg ds                                     0,11                          0,06                          < 0,05
S anthraceen                     mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S fluoranteen                    mg/kg ds                                     0,15                          0,10                          < 0,05
S benzo(a)antraceen              mg/kg ds                                     0,10                          0,05                          < 0,05
S chryseen                       mg/kg ds                                     0,19                          0,11                          < 0,05
S benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds                                     0,11                          0,07                          < 0,05
S benzo(a)pyreen                 mg/kg ds                                     0,09                          0,06                          < 0,05
S benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds                                     0,11                          0,06                          < 0,05
S indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds                                     0,07                        < 0,05                          < 0,05
S som PAK (10)                   mg/kg ds                                     1,0                           0,62                            0,35

Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                       mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -52                       mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -101                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -118                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -138                      mg/kg ds                                      0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -153                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -180                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S som PCBs (7)                  mg/kg ds                                      0,005                         0,005                           0,005



Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: LRPU-HNFK-FJYK-PERS                                                                                       Ref.: 1411213_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 55 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 56 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411213
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                               Opmerkingen m.b.t. analyses


Opmerking(en) algemeen

De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.

Organische stof gehalte (gecorrigeerd voor lutum en vrij ijzer in de vorm van Fe2O3)
Het organische stofgehalte is gecorrigeerd voor het in het analysecertificaat gerapporteerde lutumgehalte. Indien het
lutumgehalte niet is gerapporteerd is de correctie uitgevoerd met een lutumgehalte van 5,4% (gemiddeld lutumgehalte
Nederlandse bodem, AS3010/AS3210, prestatieblad organische stofgehalte in grond/waterbodem). Indien het vrij
ijzergehalte is bepaald en groter is dan 5 % m/m, is bij de berekening van het organische stof gecorrigeerd voor dat
gehalte aan vrij ijzer.

Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.


Uw referentie                         :     01 01 (0-50) 03 (0-50) 04 (0-50) 05 (0-50) 07 (0-50) 14 (0-30)
Monstercode                           :     7330628

Opmerking(en) bij resultaten:
PCB -138:                     -             Bij deze gaschromatografische analyse valt PCB 138 samen met PCB 163.




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: LRPU-HNFK-FJYK-PERS                                                                                     Ref.: 1411213_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 56 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 57 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 1 van 2


OLIE-ONDERZOEK

Monstercode                : 7330628
Uw project                 : OPID 15927#220560-Helenaveen Maatschappijstraat
omschrijving
Uw referentie              : 01 01 (0-50) 03 (0-50) 04 (0-50) 05 (0-50) 07 (0-50) 14 (0-30)
Methode                    : minerale olie (florisil clean-up)


OLIECHROMATOGRAM




                                                                               oliefractieverdeling

OLIEFRACTIEVERDELING

1)   fractie > C10 - C19               5%
2)   fractie C19 - C29                17 %
3)   fractie C29 - C35                73 %
4)   fractie C35 -< C40                5%

minerale olie gehalte: 140 mg/kg ds




Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.

De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)

Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.


Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: LRPU-HNFK-FJYK-PERS                                                                                     Ref.: 1411213_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 57 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 58 ======================================================================

<pre>                                                                                                                           Oliechromatogram 2 van 2


OLIE-ONDERZOEK

Monstercode                : 7330629
Uw project                 : OPID 15927#220560-Helenaveen Maatschappijstraat
omschrijving
Uw referentie              : 02 08 (0-50) 09 (0-50) 10 (0-50) 11 (0-50) 12 (0-50) 15 (0-30)
Methode                    : minerale olie (florisil clean-up)


OLIECHROMATOGRAM




                                                                               oliefractieverdeling

OLIEFRACTIEVERDELING

1)   fractie > C10 - C19               3%
2)   fractie C19 - C29                21 %
3)   fractie C29 - C35                72 %
4)   fractie C35 -< C40                4%

minerale olie gehalte: 80 mg/kg ds




Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.

De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)

Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.


Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: LRPU-HNFK-FJYK-PERS                                                                                     Ref.: 1411213_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 58 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 59 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411213
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                                           Barcodeschema's


Monstercode Uw referentie                                                                    uw monsterref.              uw diepte         uw barcode

7330628           01 01 (0-50) 03 (0-50) 04 (0-50) 05 (0-50) 07 (0-50) 14                    03                          0-50              4242293AA
                  (0-30)                                                                     03                          0-50              4242425AA
                                                                                             03                          0-50              4242429AA
                                                                                             03                          0-50              4242422AA
                                                                                             03                          0-50              4242406AA
                                                                                             03                          0-50              4242141AA

7330629           02 08 (0-50) 09 (0-50) 10 (0-50) 11 (0-50) 12 (0-50) 15                    09                          0-50              4242136AA
                  (0-30)                                                                     09                          0-50              4242400AA
                                                                                             09                          0-50              4242434AA
                                                                                             09                          0-50              4242437AA
                                                                                             09                          0-50              4242427AA
                                                                                             09                          0-50              4242065AA

7330630           03 12 (50-100) 13 (100-150) 14 (50-100) 14 (150-200)                       13                          100-150           4242110AA
                  15 (130-180) 15 (230-280)                                                  13                          100-150           4242146AA
                                                                                             13                          100-150           4242081AA
                                                                                             13                          100-150           4242151AA
                                                                                             13                          100-150           4242281AA
                                                                                             13                          100-150           4242295AA




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: LRPU-HNFK-FJYK-PERS                                                                                     Ref.: 1411213_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 59 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 60 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Bijlage 2 van 2

                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411213
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                         Analysemethoden Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.

voorbewerking AS3000                                 :   Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                           :   Conform AS3010 prestatieblad 2
Organische stof (gec. voor lutum)                    :   Conform AS3010 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN 5754
Lutumgehalte (pipetmethode)                          :   Conform AS3010 prestatieblad 4; gelijkwaardig aan NEN 5753
Barium (Ba)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Cadmium (Cd)                                         :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Kobalt (Co)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Koper (Cu)                                           :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Kwik (Hg) (niet vluchtig)                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Lood (Pb)                                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Molybdeen (Mo)                                       :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Nikkel (Ni)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Zink (Zn)                                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Minerale olie (florisil clean-up)                    :   Conform AS3010 prestatieblad 7
PAKs                                                 :   Conform AS3010 prestatieblad 6
PCBs                                                 :   Conform AS3010 prestatieblad 8




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: LRPU-HNFK-FJYK-PERS                                                                                     Ref.: 1411213_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 60 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 61 ======================================================================

<pre>BKK Bodemadvies BV
T.a.v. de heer L.Hunnekens
Postbus 55
5768 ZH MEIJEL




Uw kenmerk              :   220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Ons kenmerk             :   Project 1417295
Validatieref.           :   1417295_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode :   XELA-UQZW-RSKA-JFTV
Bijlage(n)              :   3 tabel(len) + 2 bijlage(n)



                                                                                                   Amsterdam, 28 september 2022


Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.

Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.

Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.

Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,




Ing. J. Tukker
Manager productie



                                       Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                               Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

    Eurofins Omegam B.V.                          T +31-(0)20-597 66 80                    IBAN NL 16 BNPA 0227667980
    H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
    NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht             CSOmegam@eurofins.com                    BTW nr. NL8139.67.132.B01
    Nederland                                     www.eurofins.nl                          KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 61 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 62 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                            Tabel 1 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1417295
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV
Uw Monsterreferenties
7347360 = 04 01 (0-50)
7347361 = 05 03 (0-50)
7347362 = 06 04 (0-50)

Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        13/09/2022                     13/09/2022                     13/09/2022
Ontvangstdatum opdracht                         :                        26/09/2022                     26/09/2022                     26/09/2022
Startdatum                                      :                        26/09/2022                     26/09/2022                     26/09/2022
Monstercode                                     :                        7347360                        7347361                        7347362
Uw Matrix                                       :                        Grond                          Grond                          Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                          uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd
S voorbewerking AS3000                                           uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd

Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                    %                            89,8                          83,7                           84,9
Anorganische parameters - metalen
S arseen (As)                   mg/kg ds                                     4,2                            5,6                            5,6
S cadmium (Cd)                  mg/kg ds                                     0,70                           1,2                            1,0
S koper (Cu)                    mg/kg ds                                    41                             75                             70
S lood (Pb)                     mg/kg ds                                   130                            230                            190
S zink (Zn)                     mg/kg ds                                    91                            160                            120




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: XELA-UQZW-RSKA-JFTV                                                                                      Ref.: 1417295_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 62 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 63 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                            Tabel 2 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1417295
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV
Uw Monsterreferenties
7347363 = 07 05 (0-50)
7347364 = 08 07 (0-50)
7347365 = 09 14 (0-30)

Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        13/09/2022                     13/09/2022                     13/09/2022
Ontvangstdatum opdracht                         :                        26/09/2022                     26/09/2022                     26/09/2022
Startdatum                                      :                        26/09/2022                     26/09/2022                     26/09/2022
Monstercode                                     :                        7347363                        7347364                        7347365
Uw Matrix                                       :                        Grond                          Grond                          Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                          uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd
S voorbewerking AS3000                                           uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd

Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                    %                            93,3                          88,3                           74,5
Anorganische parameters - metalen
S arseen (As)                   mg/kg ds                                     7,2                            5,6                            4,5
S cadmium (Cd)                  mg/kg ds                                     0,64                           0,94                           0,82
S koper (Cu)                    mg/kg ds                                    55                             66                             50
S lood (Pb)                     mg/kg ds                                   200                            220                            140
S zink (Zn)                     mg/kg ds                                   120                            120                            120




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: XELA-UQZW-RSKA-JFTV                                                                                      Ref.: 1417295_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 63 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 64 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 3 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1417295
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                               Opmerkingen m.b.t. analyses


Opmerking(en) algemeen

De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: XELA-UQZW-RSKA-JFTV                                                                                     Ref.: 1417295_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 64 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 65 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1417295
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                                           Barcodeschema's


Monstercode Uw referentie                                                                    uw monsterref.              uw diepte         uw barcode

7347360           04 01 (0-50)                                                               04 01 (0-50)                                  4242293AA

7347361           05 03 (0-50)                                                               05 03 (0-50)                                  4242425AA

7347362           06 04 (0-50)                                                               06 04 (0-50)                                  4242429AA

7347363           07 05 (0-50)                                                               07 05 (0-50)                                  4242422AA

7347364           08 07 (0-50)                                                               08 07 (0-50)                                  4242406AA

7347365           09 14 (0-30)                                                               09 14 (0-30)                                  4242141AA




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: XELA-UQZW-RSKA-JFTV                                                                                     Ref.: 1417295_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 65 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 66 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Bijlage 2 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1417295
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                         Analysemethoden Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.

voorbewerking AS3000                                 : Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                           : Conform AS3010 prestatieblad 2
Arseen (As)                                          : Conform AS3050 prestatieblad 1 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                       conform NEN 6961
Cadmium (Cd)                                         : Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                       conform NEN 6961
Koper (Cu)                                           : Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                       conform NEN 6961
Lood (Pb)                                            : Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                       conform NEN 6961
Zink (Zn)                                            : Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                       conform NEN 6961




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: XELA-UQZW-RSKA-JFTV                                                                                     Ref.: 1417295_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 66 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 67 ======================================================================

<pre>BKK Bodemadvies BV
T.a.v. de heer L.Hunnekens
Postbus 55
5768 ZH MEIJEL




Uw kenmerk              :   220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Ons kenmerk             :   Project 1411214
Validatieref.           :   1411214_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode :   RCQV-WTBZ-PTRY-MNRD
Bijlage(n)              :   3 tabel(len) + 3 bijlage(n)



                                                                                                   Amsterdam, 19 september 2022


Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.

Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.

Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.

Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,




Ing. J. Tukker
Manager productie



                                       Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                               Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

    Eurofins Omegam B.V.                          T +31-(0)20-597 66 80                    IBAN NL 16 BNPA 0227667980
    H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
    NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht             CSOmegam@eurofins.com                    BTW nr. NL8139.67.132.B01
    Nederland                                     www.eurofins.nl                          KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 67 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 68 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 1 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411214
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV
Uw Monsterreferenties
7330631 = PFAS 01 02 (0-50) 06 (0-50) 08 (0-50) 10 (0-50) 13 (0-50)
7330632 = PFAS 02 12 (100-150) 13 (50-100) 14 (100-150) 15 (80-130) 15 (180-230)


Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        13/09/2022                     13/09/2022
Ontvangstdatum opdracht                         :                        14/09/2022                     14/09/2022
Startdatum                                      :                        14/09/2022                     14/09/2022
Monstercode                                     :                        7330631                        7330632
Uw Matrix                                       :                        Grond                          Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                          uitgevoerd                    uitgevoerd
S voorbewerking AS3000                                           uitgevoerd                    uitgevoerd

Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                    %                            83,7                          90,6




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: RCQV-WTBZ-PTRY-MNRD                                                                                     Ref.: 1411214_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 68 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 69 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411214
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV
Uw Monsterreferenties
7330631 = PFAS 01 02 (0-50) 06 (0-50) 08 (0-50) 10 (0-50) 13 (0-50)
7330632 = PFAS 02 12 (100-150) 13 (50-100) 14 (100-150) 15 (80-130) 15 (180-230)


Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        13/09/2022                     13/09/2022
Ontvangstdatum opdracht                         :                        14/09/2022                     14/09/2022
Startdatum                                      :                        14/09/2022                     14/09/2022
Monstercode                                     :                        7330631                        7330632
Uw Matrix                                       :                        Grond                          Grond
Organische parameters - per- en polyfluoralkylstoffen (PFAS)
Perfluorcarbonzuren:
Q PFBA                            µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFPeA                           µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFHxA                           µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFHpA                           µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFOA lineair                    µg/kg ds               0,4                                              < 0,1
Q PFOA vertakt                    µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFNA                            µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFDA                            µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFUnDA                          µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFDoDA                          µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFTrDA                          µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFTeDA                          µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFHxDA                          µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Q PFODA                           µg/kg ds             < 0,1                                              < 0,1
Perfluorsulfonzuren:
Q PFBS                                          µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q PFPeS                                         µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q PFHxS                                         µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q PFHpS                                         µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q PFOS lineair                                  µg/kg ds                      0,2                         < 0,1
Q PFOS vertakt                                  µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q PFDS                                          µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Perfluorverbindingen - precursors:
Q 4:2 FTS                                       µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q 6:2 FTS                                       µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q 8:2 FTS                                       µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q 10:2 FTS                                      µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Perfluorverbindingen - overig:
Q MeFOSAA                                       µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q MeFOSA                                        µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q EtFOSAA                                       µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q PFOSA                                         µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
Q 8:2 DiPAP                                     µg/kg ds                    < 0,1                         < 0,1
    som PFOA                                    µg/kg ds                      0,5                            0,1
    som PFOS                                    µg/kg ds                      0,3                            0,1




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: RCQV-WTBZ-PTRY-MNRD                                                                                     Ref.: 1411214_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 69 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 70 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 3 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411214
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                               Opmerkingen m.b.t. analyses


Opmerking(en) algemeen

De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.

Kwantificering van vertakte PFOS/PFOA is gebaseerd op DIN 38414-14.

Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.

Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AP04-A paragraaf A 1.9 Rapportage (versie 8).




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: RCQV-WTBZ-PTRY-MNRD                                                                                     Ref.: 1411214_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 70 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 71 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 1 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411214
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                                           Barcodeschema's


Monstercode Uw referentie                                                                    uw monsterref.              uw diepte         uw barcode

7330631           PFAS 01 02 (0-50) 06 (0-50) 08 (0-50) 10 (0-50) 13                         06                          0-50              4242290AA
                  (0-50)                                                                     06                          0-50              4242433AA
                                                                                             06                          0-50              4242400AA
                                                                                             06                          0-50              4242437AA
                                                                                             06                          0-50              4242063AA

7330632           PFAS 02 12 (100-150) 13 (50-100) 14 (100-150) 15                           13                          50-100            4242133AA
                  (80-130) 15 (180-230)                                                      13                          50-100            4242149AA
                                                                                             13                          50-100            4242060AA
                                                                                             13                          50-100            4242074AA
                                                                                             13                          50-100            4242296AA




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: RCQV-WTBZ-PTRY-MNRD                                                                                     Ref.: 1411214_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 71 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 72 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 2 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411214
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                              Bijlage Omschrijvingen PFAS


PFAS component                      Volledige naam PFAS component

10:2 FTS                            10:2 FTS (10:2 fluortelomeer sulfonzuur)
4:2 FTS                             4:2 FTS (4:2 fluortelomeer sulfonzuur)
6:2 FTS                             6:2 FTS (6:2 fluortelomeer sulfonzuur)
8:2 DiPAP                           8:2 DiPAP (8:2 fluortelomeer fosfaat diester)
8:2 FTS                             8:2 FTS (8:2 fluortelomeer sulfonzuur)
EtFOSAA                             EtFOSAA (n-ethylperfluoroctaansulfonamide acetaat)
MeFOSA                              MeFOSA (n-methylperfluoroctaansulfonamide)
MeFOSAA                             MeFOSAA (n-methylperfluoroctaansulfonamide acetaat)
PFBA                                PFBA (perfluorbutaanzuur)
PFBS                                PFBS (perfluorbutaansulfonzuur)
PFDA                                PFDA (perfluordecaanzuur)
PFDoDA                              PFDoDA (perfluordodecaanzuur)
PFDS                                PFDS (perfluordecaansulfonzuur)
PFHpA                               PFHpA (perfluor-n-heptaanzuur)
PFHpS                               PFHpS (perfluorheptaansulfonzuur)
PFHxA                               PFHxA (perfluorhexaanzuur)
PFHxDA                              PFHxDA (perfluorhexadecaanzuur)
PFHxS                               PFHxS (perfluorhexaansulfonzuur)
PFNA                                PFNA (perfluornonaanzuur)
PFOA lineair                        PFOA lineair (perfluoroctaanzuur)
PFOA vertakt                        PFOA vertakt (perfluoroctaanzuur)
PFODA                               PFODA (perfluoroctadecaanzuur)
PFOS lineair                        PFOS lineair (perfluoroctaansulfonzuur)
PFOS vertakt                        PFOS vertakt (perfluoroctaansulfonzuur)
PFOSA                               PFOSA (perfluoroctaansulfonamide)
PFPeA                               PFPeA (perfluorpentaanzuur)
PFPeS                               PFPeS (perfluor-n-pentaansulfonzuur)
PFTeDA                              PFTeDA (perfluor-n-tetradecaanzuur)
PFTrDA                              PFTrDA (perfluortridecaanzuur)
PFUnDA                              PFUnDA (perfluorundecaanzuur)




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: RCQV-WTBZ-PTRY-MNRD                                                                                     Ref.: 1411214_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 72 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 73 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Bijlage 3 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1411214
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                         Analysemethoden Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.

voorbewerking AS3000                                 : Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                           : Conform AS3010 prestatieblad 2


In dit analysecertificaat zijn de met 'Q' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze
analyses zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins
Omegam BV.

PFAS                                                 : Eigen methode




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: RCQV-WTBZ-PTRY-MNRD                                                                                     Ref.: 1411214_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 73 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 74 ======================================================================

<pre>BKK Bodemadvies BV
T.a.v. de heer L.Hunnekens
Postbus 55
5768 ZH MEIJEL




Uw kenmerk              :   220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Ons kenmerk             :   Project 1414633
Validatieref.           :   1414633_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode :   QHFH-QHES-AAKN-FYMB
Bijlage(n)              :   2 tabel(len) + 2 bijlage(n)



                                                                                                   Amsterdam, 23 september 2022


Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.

Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.

Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.

Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,




Ing. J. Tukker
Manager productie



                                       Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                               Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

    Eurofins Omegam B.V.                          T +31-(0)20-597 66 80                    IBAN NL 16 BNPA 0227667980
    H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
    NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht             CSOmegam@eurofins.com                    BTW nr. NL8139.67.132.B01
    Nederland                                     www.eurofins.nl                          KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 74 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 75 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1414633
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV
Uw Monsterreferenties
7339891 = 15-1 15



Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        20/09/2022
Ontvangstdatum opdracht                         :                        20/09/2022
Startdatum                                      :                        20/09/2022
Monstercode                                     :                        7339891
Uw Matrix                                       :                        Grondwater
Anorganische parameters - metalen
Metalen ICP-MS (opgelost):
S barium (Ba)                   µg/l                                         75
S cadmium (Cd)                  µg/l                                          0,31
S kobalt (Co)                   µg/l                                          3,2
S koper (Cu)                    µg/l                                         71
S Kwik (Hg) (niet vluchtig)     µg/l                                        < 0,05
S lood (Pb)                     µg/l                                          6,7
S molybdeen (Mo)                µg/l                                        <2
S nikkel (Ni)                   µg/l                                         11
S zink (Zn)                     µg/l                                         79

Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up) µg/l                                  < 50

Organische parameters - aromatisch
Vluchtige aromaten:
S benzeen                        µg/l                                       < 0,2
S ethylbenzeen                   µg/l                                         0,25
S naftaleen                      µg/l                                       < 0,02
S o-xyleen                       µg/l                                         0,37
S styreen                        µg/l                                       < 0,2
S tolueen                        µg/l                                         2,0
S xyleen (som m+p)               µg/l                                         0,87
S som xylenen                    µg/l                                         1,2

Organische parameters - gehalogeneerd
Vluchtige chlooralifaten:
S 1,1,1-trichloorethaan               µg/l                                  < 0,1
S 1,1,2-trichloorethaan               µg/l                                  < 0,1
S 1,1-dichloorethaan                  µg/l                                  < 0,2
S 1,1-dichlooretheen                  µg/l                                  < 0,1
S 1,1-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S 1,2-dichloorethaan                  µg/l                                  < 0,2
S 1,2-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S 1,3-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S cis-1,2-dichlooretheen              µg/l                                  < 0,1
S dichloormethaan                     µg/l                                  < 0,2
S monochlooretheen (vinylchloride) µg/l                                     < 0,2
S tetrachlooretheen                   µg/l                                  < 0,1
S tetrachloormethaan                  µg/l                                  < 0,1
S trans-1,2-dichlooretheen            µg/l                                  < 0,1
S trichlooretheen                     µg/l                                  < 0,2
S trichloormethaan                    µg/l                                  < 0,2
S som C+T dichlooretheen              µg/l                                    0,1
S som dichloorpropanen                µg/l                                    0,4
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers:
S tribroommethaan (bromoform)         µg/l                                  < 0,2



Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: QHFH-QHES-AAKN-FYMB                                                                                     Ref.: 1414633_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 75 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 76 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1414633
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                               Opmerkingen m.b.t. analyses


Opmerking(en) algemeen

De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.

Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: QHFH-QHES-AAKN-FYMB                                                                                     Ref.: 1414633_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 76 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 77 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1414633
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                                           Barcodeschema's


Monstercode Uw referentie                                                                    uw monsterref.              uw diepte         uw barcode

7339891           15-1 15                                                                    15                                            0332798MM
                                                                                             15                                            0442584YA




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: QHFH-QHES-AAKN-FYMB                                                                                     Ref.: 1414633_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 77 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 78 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Bijlage 2 van 2

                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1414633
Uw project omschrijving                         : 220560-Helenaveen Maatschappijstraat
Opdrachtgever                                   : BKK Bodemadvies BV


                                   Analysemethoden Grondwater (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.

Barium (Ba)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Cadmium (Cd)                                         :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Kobalt (Co)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Koper (Cu)                                           :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Kwik (Hg) (niet vluchtig)                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Lood (Pb)                                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Molybdeen (Mo)                                       :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Nikkel (Ni)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Zink (Zn)                                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Minerale olie (florisil clean-up)                    :   Conform AS3110 prestatieblad 5
Aromaten (BTEXXN)                                    :   Conform AS3130 prestatieblad 1
Styreen                                              :   Conform AS3130 prestatieblad 1
Chlooralifaten                                       :   Conform AS3130 prestatieblad 1
monochlooretheen (vinylchloride)                     :   Conform AS3130 prestatieblad 1
1,1-Dichlooretheen                                   :   Conform AS3130 prestatieblad 1
Tribroommethaan                                      :   Conform AS3130 prestatieblad 1




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: QHFH-QHES-AAKN-FYMB                                                                                     Ref.: 1414633_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 78 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 79 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 79 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 80 ======================================================================

<pre>Tabel 1: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                              01                                02                              03
Grondsoort                                Zand                              Zand                            Zand
Zintuiglijke bijmengingen                 -                                 -                               -
Humus (% ds)                              11,00                             10,70                           0,50
Lutum (% ds)                              1,00                              1,00                            1,20
Datum van toetsing                        26-9-2022                         26-9-2022                       26-9-2022
Monster getoetst als                      partij                            partij                          partij
Bodemklasse monster                       Klasse industrie                  Klasse industrie                Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
                                          Meetw              GSSD           Meetw              GSSD         Meetw           GSSD
METALEN
Kobalt                        mg/kg ds        3,2              11,3            <3,0              <7,4          <3,0              <7,4
Nikkel                        mg/kg ds        9                26               5                15            <4                <8
Koper                         mg/kg ds       78               123              54                86            <5,0              <7,2
Zink                          mg/kg ds      160               309              96               187           <20               <33
Arseen                        mg/kg ds
Molybdeen                     mg/kg ds       <1,5              <1,1            <1,5              <1,1          <1,5              <1,1
Cadmium                       mg/kg ds        1,2               1,5             0,73              0,90         <0,20             <0,24
Barium                        mg/kg ds      140               543 (6)          85               329 (6)       <20               <54 (6)
Lood                          mg/kg ds      240               324             160               217           <10               <11
Kwik                          mg/kg ds        0,89              1,19            0,63              0,85         <0,05             <0,05

PAK
Naftaleen                     mg/kg ds         0,06               0,05         <0,05             <0,03         <0,05              <0,04
Anthraceen                    mg/kg ds        <0,05              <0,03         <0,05             <0,03         <0,05              <0,04
Fenanthreen                   mg/kg ds         0,11               0,10          0,06              0,06         <0,05              <0,04
Fluorantheen                  mg/kg ds         0,15               0,14          0,10              0,09         <0,05              <0,04
Chryseen                      mg/kg ds         0,19               0,17          0,11              0,10         <0,05              <0,04
Benzo(a)anthraceen            mg/kg ds         0,10               0,09          0,05              0,05         <0,05              <0,04
Benzo(a)pyreen                mg/kg ds         0,09               0,08          0,06              0,06         <0,05              <0,04
Benzo(k)fluorantheen          mg/kg ds         0,11               0,10          0,07              0,07         <0,05              <0,04
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen      mg/kg ds         0,07               0,06         <0,05             <0,03         <0,05              <0,04
Benzo(g,h,i)peryleen          mg/kg ds         0,11               0,10          0,06              0,06         <0,05              <0,04
PAK 10 VROM                   mg/kg ds         1,0                0,9           0,62              0,57          0,35              <0,35

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                   mg/kg ds                            0,0047                         <0,0046                          <0,025
PCB 28                        mg/kg ds        <0,001             <0,001        <0,001            <0,001        <0,001             <0,004
PCB 52                        mg/kg ds        <0,001             <0,001        <0,001            <0,001        <0,001             <0,004
PCB 101                       mg/kg ds        <0,001             <0,001        <0,001            <0,001        <0,001             <0,004
PCB 118                       mg/kg ds        <0,001             <0,001        <0,001            <0,001        <0,001             <0,004
PCB 138                       mg/kg ds         0,001              0,001        <0,001            <0,001        <0,001             <0,004
PCB 153                       mg/kg ds        <0,001             <0,001        <0,001            <0,001        <0,001             <0,004
PCB 180                       mg/kg ds        <0,001             <0,001        <0,001            <0,001        <0,001             <0,004

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C40       mg/kg ds      140               127              80                75           <35               <123

OVERIG
Droge stof                    %               62,1               62,1 (6)      86,1              86,1 (6)      87,2               87,2 (6)

------       : Geen toetsnorm aanwezig
<            : kleiner dan de detectielimiet
8,88         : <= Achtergrondwaarde
8,88         : Wonen
8,88         : Industrie
8,88         : <= Interventiewaarde
8,88         : Niet Toepasbaar > IW
6            : Heeft geen normwaarde
#            : verhoogde rapportagegrens
GSSD         : Gestandaardiseerde meetwaarde

              - Getoetst via de BoToVa service, versie 3.1.0 -




Projectcode: 220560
</pre>

====================================================================== Einde pagina 80 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 81 ======================================================================

<pre>Tabel 2: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                               04                               05                           06
Grondsoort                                 Zand                             Zand                         Zand
Zintuiglijke bijmengingen                  -                                -                            -
Humus (% ds)                               11,00                            11,00                        11,00
Lutum (% ds)                               1,00                             1,00                         1,00
Datum van toetsing                         29-9-2022                        29-9-2022                    29-9-2022
Monster getoetst als                       partij                           partij                       partij
Bodemklasse monster                        Klasse industrie                 Klasse industrie             Klasse industrie
                                           Meetw            GSSD            Meetw            GSSD        Meetw           GSSD
METALEN
Kobalt                        mg/kg ds
Nikkel                        mg/kg ds
Koper                         mg/kg ds        41              65               75            118           70            111
Zink                          mg/kg ds        91             176              160            309          120            232
Arseen                        mg/kg ds         4,2             6,0              5,6            8,0          5,6            8,0
Molybdeen                     mg/kg ds
Cadmium                       mg/kg ds         0,70               0,85          1,2            1,5           1,0           1,2
Barium                        mg/kg ds
Lood                          mg/kg ds       130             175              230            310          190            256
Kwik                          mg/kg ds

OVERIG
Droge stof                    %               89,8               89,8 (6)      83,7           83,7 (6)      84,9          84,9 (6)



Tabel 3: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                               07                               08                           09
Grondsoort                                 Zand                             Zand                         Zand
Zintuiglijke bijmengingen                  -                                -                            -
Humus (% ds)                               11,00                            11,00                        11,00
Lutum (% ds)                               1,00                             1,00                         1,00
Datum van toetsing                         29-9-2022                        29-9-2022                    29-9-2022
Monster getoetst als                       partij                           partij                       partij
Bodemklasse monster                        Klasse industrie                 Klasse industrie             Klasse industrie
                                           Meetw            GSSD            Meetw            GSSD        Meetw           GSSD
METALEN
Kobalt                        mg/kg ds
Nikkel                        mg/kg ds
Koper                         mg/kg ds        55              87               66            104           50             79
Zink                          mg/kg ds       120             232              120            232          120            232
Arseen                        mg/kg ds         7,2            10,3              5,6            8,0          4,5            6,5
Molybdeen                     mg/kg ds
Cadmium                       mg/kg ds         0,64               0,78          0,94           1,14          0,82          1,00
Barium                        mg/kg ds
Lood                          mg/kg ds       200             270              220            297          140            189
Kwik                          mg/kg ds

OVERIG
Droge stof                    %               93,3               93,3 (6)      88,3           88,3 (6)      74,5          74,5 (6)

------       : Geen toetsnorm aanwezig
<            : kleiner dan de detectielimiet
8,88         : <= Achtergrondwaarde
8,88         : Wonen
8,88         : Industrie
8,88         : <= Interventiewaarde
8,88         : Niet Toepasbaar > IW
6            : Heeft geen normwaarde
#            : verhoogde rapportagegrens
GSSD         : Gestandaardiseerde meetwaarde

              - Getoetst via de BoToVa service, versie 3.1.0 -




Projectcode: 220560
</pre>

====================================================================== Einde pagina 81 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 82 ======================================================================

<pre>Tabel 4: Normwaarden (mg/kg) conform Regeling Besluit Bodemkwaliteit
                                                AW        WO           IND        I

METALEN
Kobalt                            mg/kg ds       15        35          190     190
Nikkel                            mg/kg ds       35        39          100     100
Koper                             mg/kg ds       40        54          190     190
Zink                              mg/kg ds      140       200          720     720
Arseen                            mg/kg ds       20        27           76      76
Molybdeen                         mg/kg ds        1,5      88          190     190
Cadmium                           mg/kg ds        0,6       1,2          4,3    13
Lood                              mg/kg ds       50       210          530     530
Kwik                              mg/kg ds        0,15      0,83         4,8    36

PAK
PAK 10 VROM                       mg/kg ds        1,5       6,8         40       40

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                       mg/kg ds        0,02      0,04         0,5     1

OVERIGE (ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C40           mg/kg ds      190       190          500     5000




Projectcode: 220560
</pre>

====================================================================== Einde pagina 82 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 83 ======================================================================

<pre>Tabel 1: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                              01                                        02                                  03
Grondsoort                                Zand                                      Zand                                Zand
Zintuiglijke bijmengingen                 -                                         -                                   -
Certificaatcode                           1411213                                   1411213                             1411213
Boring(en)                                01, 03, 04, 05, 07, 14                    08, 09, 10, 11, 12, 15              12, 13, 14, 14, 15, 15
Traject (m -mv)                           0,00 - 0,50                               0,00 - 0,50                         0,50 - 2,80
Humus                         % ds        11,00                                     10,70                               0,50
Lutum                         % ds        1,00                                      1,00                                1,20
Datum van toetsing                        26-9-2022                                 26-9-2022                           26-9-2022
Monsterconclusie                          Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde    Voldoet aan Achtergrondwaarde
                                          Meetw           GSSD       Index          Meetw           GSSD       Index    Meetw           GSSD      Index
METALEN
Kobalt                        mg/kg ds        3,2            11,3           -0,02      <3,0          <7,4       -0,04     <3,0           <7,4       -0,04
Nikkel                        mg/kg ds        9              26             -0,13       5            15         -0,31     <4             <8         -0,41
Koper                         mg/kg ds       78             123              0,55      54            86          0,31     <5,0           <7,2       -0,22
Zink                          mg/kg ds      160             309              0,29      96           187          0,08    <20            <33         -0,18
Arseen                        mg/kg ds
Molybdeen                     mg/kg ds       <1,5            <1,1             -0      <1,5           <1,1         -0      <1,5           <1,1          -0
Cadmium                       mg/kg ds        1,2             1,5           0,07       0,73           0,90      0,02      <0,20          <0,24      -0,03
Barium                        mg/kg ds      140             543 (6)                   85            329 (6)              <20            <54 (6)
Lood                          mg/kg ds      240             324             0,57     160            217         0,35     <10            <11         -0,08
Kwik                          mg/kg ds        0,89            1,19          0,03       0,63           0,85      0,02      <0,05          <0,05         -0

PAK
Naftaleen                     mg/kg ds         0,06               0,05                 <0,05         <0,03                 <0,05         <0,04
Anthraceen                    mg/kg ds        <0,05              <0,03                 <0,05         <0,03                 <0,05         <0,04
Fenanthreen                   mg/kg ds         0,11               0,10                  0,06          0,06                 <0,05         <0,04
Fluorantheen                  mg/kg ds         0,15               0,14                  0,10          0,09                 <0,05         <0,04
Chryseen                      mg/kg ds         0,19               0,17                  0,11          0,10                 <0,05         <0,04
Benzo(a)anthraceen            mg/kg ds         0,10               0,09                  0,05          0,05                 <0,05         <0,04
Benzo(a)pyreen                mg/kg ds         0,09               0,08                  0,06          0,06                 <0,05         <0,04
Benzo(k)fluorantheen          mg/kg ds         0,11               0,10                  0,07          0,07                 <0,05         <0,04
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen      mg/kg ds         0,07               0,06                 <0,05         <0,03                 <0,05         <0,04
Benzo(g,h,i)peryleen          mg/kg ds         0,11               0,10                  0,06          0,06                 <0,05         <0,04
PAK 10 VROM                   mg/kg ds         1,0                0,9       -0,01       0,62          0,57      -0,02       0,35         <0,35      -0,03

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                   mg/kg ds                            0,0047    -0,02                    <0,0046 -0,02                       <0,025        0
PCB 28                        mg/kg ds        <0,001             <0,001                <0,001        <0,001                <0,001        <0,004
PCB 52                        mg/kg ds        <0,001             <0,001                <0,001        <0,001                <0,001        <0,004
PCB 101                       mg/kg ds        <0,001             <0,001                <0,001        <0,001                <0,001        <0,004
PCB 118                       mg/kg ds        <0,001             <0,001                <0,001        <0,001                <0,001        <0,004
PCB 138                       mg/kg ds         0,001              0,001                <0,001        <0,001                <0,001        <0,004
PCB 153                       mg/kg ds        <0,001             <0,001                <0,001        <0,001                <0,001        <0,004
PCB 180                       mg/kg ds        <0,001             <0,001                <0,001        <0,001                <0,001        <0,004

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C40       mg/kg ds      140             127             -0,01      80            75         -0,02    <35          <123          -0,01

OVERIG
Droge stof                    %               62,1               62,1 (6)              86,1          86,1 (6)              87,2          87,2 (6)


------       : Geen toetsnorm aanwezig
<            : kleiner dan de detectielimiet
8,88         : <= Achtergrondwaarde
8,88         : <= Interventiewaarde
8,88         : > Interventiewaarde
6            : Heeft geen normwaarde
#            : verhoogde rapportagegrens
GSSD         : Gestandaardiseerde meetwaarde
Index        : (GSSD - AW) / (I - AW)

              - Getoetst via de BoToVa service, versie 3.1.0 -




Projectcode: 220560
</pre>

====================================================================== Einde pagina 83 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 84 ======================================================================

<pre>Tabel 2: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                              04                                        05                                  06
Grondsoort                                Zand                                      Zand                                Zand
Zintuiglijke bijmengingen                 -                                         -                                   -
Certificaatcode                           1417295                                   1417295                             1417295
Boring(en)                                01                                        03                                  04
Traject (m -mv)                           0,00 - 0,50                               0,00 - 0,50                         0,00 - 0,50
Humus                         % ds        11,00                                     11,00                               11,00
Lutum                         % ds        1,00                                      1,00                                1,00
Datum van toetsing                        29-9-2022                                 29-9-2022                           29-9-2022
Monsterconclusie                          Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde    Overschrijding Achtergrondwaarde
                                          Meetw          GSSD        Index          Meetw          GSSD        Index    Meetw          GSSD        Index
METALEN
Kobalt                        mg/kg ds
Nikkel                        mg/kg ds
Koper                         mg/kg ds        41             65              0,16     75            118          0,52     70            111          0,47
Zink                          mg/kg ds        91            176              0,06    160            309          0,29    120            232          0,16
Arseen                        mg/kg ds         4,2            6,0           -0,25      5,6            8,0       -0,21      5,6            8,0       -0,21
Molybdeen                     mg/kg ds
Cadmium                       mg/kg ds         0,70               0,85      0,02        1,2           1,5       0,07        1,0           1,2       0,05
Barium                        mg/kg ds
Lood                          mg/kg ds      130             175             0,26     230            310         0,54     190            256         0,43
Kwik                          mg/kg ds


OVERIG
Droge stof                    %               89,8               89,8 (6)              83,7          83,7 (6)              84,9          84,9 (6)


Tabel 3: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                              07                                        08                                  09
Grondsoort                                Zand                                      Zand                                Zand
Zintuiglijke bijmengingen                 -                                         -                                   -
Certificaatcode                           1417295                                   1417295                             1417295
Boring(en)                                05                                        07                                  14
Traject (m -mv)                           0,00 - 0,50                               0,00 - 0,50                         0,00 - 0,30
Humus                         % ds        11,00                                     11,00                               11,00
Lutum                         % ds        1,00                                      1,00                                1,00
Datum van toetsing                        29-9-2022                                 29-9-2022                           29-9-2022
Monsterconclusie                          Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde    Overschrijding Achtergrondwaarde
                                          Meetw          GSSD        Index          Meetw          GSSD        Index    Meetw          GSSD        Index
METALEN
Kobalt                        mg/kg ds
Nikkel                        mg/kg ds
Koper                         mg/kg ds       55              87              0,31     66            104          0,43     50             79          0,26
Zink                          mg/kg ds      120             232              0,16    120            232          0,16    120            232          0,16
Arseen                        mg/kg ds        7,2            10,3           -0,17      5,6            8,0       -0,21      4,5            6,5       -0,24
Molybdeen                     mg/kg ds
Cadmium                       mg/kg ds         0,64               0,78      0,01        0,94          1,14      0,04        0,82          1,00      0,03
Barium                        mg/kg ds
Lood                          mg/kg ds      200             270             0,46     220            297         0,51     140            189         0,29
Kwik                          mg/kg ds

OVERIG
Droge stof                    %               93,3               93,3 (6)              88,3          88,3 (6)              74,5          74,5 (6)



------       : Geen toetsnorm aanwezig
<            : kleiner dan de detectielimiet
8,88         : <= Achtergrondwaarde
8,88         : <= Interventiewaarde
8,88         : > Interventiewaarde
6            : Heeft geen normwaarde
#            : verhoogde rapportagegrens
GSSD         : Gestandaardiseerde meetwaarde
Index        : (GSSD - AW) / (I - AW)

              - Getoetst via de BoToVa service, versie 3.1.0 -




Projectcode: 220560
</pre>

====================================================================== Einde pagina 84 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 85 ======================================================================

<pre>Tabel 4: Normwaarden conform de Wet Bodembescherming
                                            AW         WO       IND        I

METALEN
Kobalt                          mg/kg ds     15         35      190     190
Nikkel                          mg/kg ds     35         39      100     100
Koper                           mg/kg ds     40         54      190     190
Zink                            mg/kg ds    140        200      720     720
Arseen                          mg/kg ds     20         27       76      76
Molybdeen                       mg/kg ds      1,5       88      190     190
Cadmium                         mg/kg ds      0,6        1,2      4,3    13
Lood                            mg/kg ds     50        210      530     530
Kwik                            mg/kg ds      0,15       0,83     4,8    36

PAK
PAK 10 VROM                     mg/kg ds      1,5        6,8     40       40

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                     mg/kg ds      0,02       0,04     0,5      1

OVERIGE (ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C40         mg/kg ds    190        190      500     5000




Projectcode: 220560
</pre>

====================================================================== Einde pagina 85 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 86 ======================================================================

<pre>Tabel 5: Gemeten concentraties in grondwater met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Watermonster                                                                   15-1
Datum                                                                          20-9-2022
Filterdiepte (m -mv)                                                           -
Datum van toetsing                                                             26-9-2022
Monsterconclusie                                                               Overschrijding Streefwaarde
                                                                               Meetw          GSSD         Index
METALEN
Kobalt                                                             µg/l            3,2            3,2          -0,21
Nikkel                                                             µg/l           11             11            -0,07
Koper                                                              µg/l           71             71             0,93
Zink                                                               µg/l           79             79             0,02
Molybdeen                                                          µg/l           <2             <1            -0,01
Cadmium                                                            µg/l            0,31           0,31         -0,02
Barium                                                             µg/l           75             75             0,04
Lood                                                               µg/l            6,7            6,7          -0,14
Kwik                                                               µg/l           <0,05          <0,04         -0,06

AROMATISCHE VERBINDINGEN
Benzeen                                                            µg/l           <0,2           <0,1             -0
Ethylbenzeen                                                       µg/l            0,25           0,25         -0,03
Tolueen                                                            µg/l            2,0            2,0          -0,01
Xylenen (som)                                                      µg/l            1,2            1,2           0,01
meta-/para-Xyleen (som)                                            µg/l            0,87           0,87
ortho-Xyleen                                                       µg/l            0,37           0,37
Styreen (Vinylbenzeen)                                             µg/l           <0,2           <0,1          -0,02
Som 16 Aromatische oplosmiddelen                                   µg/l                           3,77(2,14)

PAK
Naftaleen                                                          µg/l           <0,02          <0,01            0
PAK 10 VROM                                                        -                             <0,00020(11)

GECHLOREERDE KOOLWATERSTOFFEN
1,3-Dichloorpropaan                                                µg/l           <0,2           <0,1
1,1-Dichloorpropaan                                                µg/l           <0,2           <0,1
Dichloorpropaan                                                    µg/l            0,4           <0,4             -0
Dichloormethaan                                                    µg/l           <0,2           <0,1              0
Trichloormethaan (Chloroform)                                      µg/l           <0,2           <0,1          -0,01
Tribroommethaan (bromoform)                                        µg/l           <0,2           <0,1(14)
Tetrachloormethaan (Tetra)                                         µg/l           <0,1           <0,1           0,01
1,1-Dichloorethaan                                                 µg/l           <0,2           <0,1          -0,01
1,2-Dichloorethaan                                                 µg/l           <0,2           <0,1          -0,02
1,2-Dichloorpropaan                                                µg/l           <0,2           <0,1
1,1,1-Trichloorethaan                                              µg/l           <0,1           <0,1              0
1,1,2-Trichloorethaan                                              µg/l           <0,1           <0,1              0
Trichlooretheen (Tri)                                              µg/l           <0,2           <0,1          -0,05
Tetrachlooretheen (Per)                                            µg/l           <0,1           <0,1              0
cis + trans-1,2-Dichlooretheen                                     µg/l            0,1           <0,1           0,01
1,1-Dichlooretheen                                                 µg/l           <0,1           <0,1           0,01
cis-1,2-Dichlooretheen                                             µg/l           <0,1           <0,1
trans-1,2-Dichlooretheen                                           µg/l           <0,1           <0,1
Vinylchloride                                                      µg/l           <0,2           <0,1          0,03

OVERIGE (ORGANISCHE) VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C40                                            µg/l         <50             <35            -0,03

------      : Geen toetsnorm aanwezig
<           : kleiner dan de detectielimiet
8,88        : <= Streefwaarde
8,88        : > Streefwaarde
8,88        : > Interventiewaarde
>T          : Groter dan Tussenwaarde
11          : Enkele parameters ontbreken in de berekening van de somfractie
14          : Streefwaarde ontbreekt zorgplicht van toepassing
2           : Enkele parameters ontbreken in de som
#           : verhoogde rapportagegrens
GSSD        : Gestandaardiseerde meetwaarde
Index       : (GSSD - S) / (I - S)

             - Getoetst via de BoToVa service, versie 3.1.0 -




Projectcode: 220560
</pre>

====================================================================== Einde pagina 86 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 87 ======================================================================

<pre>Tabel 6: Normwaarden conform de Wet Bodembescherming
                                              S        S Diep     Indicatief      I

METALEN
Kobalt                             µg/l      20            0,7                 100
Nikkel                             µg/l      15            2,1                  75
Koper                              µg/l      15            1,3                  75
Zink                               µg/l      65           24                   800
Molybdeen                          µg/l       5            3,6                 300
Cadmium                            µg/l       0,4          0,06                  6
Barium                             µg/l      50          200                   625
Lood                               µg/l      15            1,7                  75
Kwik                               µg/l       0,05         0,01                  0,3

AROMATISCHE VERBINDINGEN
Benzeen                            µg/l       0,2                                30
Ethylbenzeen                       µg/l       4                                 150
Tolueen                            µg/l       7                                1000
Xylenen (som)                      µg/l       0,2                                70
Styreen (Vinylbenzeen)             µg/l       6                                 300
Som 16 Aromatische oplosmiddelen   µg/l                                150

PAK
Naftaleen                          µg/l       0,01                               70

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
Dichloorpropaan                    µg/l       0,8                                80
Dichloormethaan                    µg/l       0,01                             1000
Trichloormethaan (Chloroform)      µg/l       6                                 400
Tribroommethaan (bromoform)        µg/l                                         630
Tetrachloormethaan (Tetra)         µg/l       0,01                               10
1,1-Dichloorethaan                 µg/l       7                                 900
1,2-Dichloorethaan                 µg/l       7                                 400
1,1,1-Trichloorethaan              µg/l       0,01                              300
1,1,2-Trichloorethaan              µg/l       0,01                              130
Trichlooretheen (Tri)              µg/l      24                                 500
Tetrachlooretheen (Per)            µg/l       0,01                               40
cis + trans-1,2-Dichlooretheen     µg/l       0,01                               20
1,1-Dichlooretheen                 µg/l       0,01                               10
Vinylchloride                      µg/l       0,01                                5

OVERIGE (ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C40            µg/l      50                                600




Projectcode: 220560
</pre>

====================================================================== Einde pagina 87 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 88 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 88 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 89 ======================================================================

<pre>Foto 1.Omgevingsfoto onderzoekslocatie   Foto 2.Omgevingsfoto onderzoekslocatie




Foto 3.Omgevingsfoto onderzoekslocatie   Foto 4.Omgevingsfoto onderzoekslocatie




Foto 5.Omgevingsfoto onderzoekslocatie   Foto 6.Omgevingsfoto onderzoekslocatie




Foto 7.Omgevingsfoto onderzoekslocatie   Foto 8. Peilbuis 01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 89 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 90 ======================================================================

<pre>Foto 9. Infiltratie 04       Foto 10. Infilitratie 03




Foto 11. Infilitratie 02     Foto 12. Profiel boring 12




Foto 13. Profiel boring 13   Foto 14. Profiel boring 15




Foto 15. Profiel boring 14   Foto 16. proefgat 01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 90 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 91 ======================================================================

<pre>Foto 17. Proefgat 02   Foto 18. Proefgat 03




Foto 19. Proefgat 06   Foto 20. Proefgat 04




Foto 21. Proefgat 05   Foto 22. Proefgat 07




Foto 23. Proefgat 04   Foto 24. Proefgat 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 91 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 92 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 92 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 93 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 93 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 94 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 94 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 95 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 95 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 96 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 96 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 97 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 97 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 98 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 98 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 99 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 99 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 100 ======================================================================

<pre>                   Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning



Bijlage 2 Akoestisch onderzoek




                                   99
</pre>

====================================================================== Einde pagina 100 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 101 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 101 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 102 ======================================================================

<pre>RAPPORTAGE
onderzoek wegverkeerslawaai
Maatschappijstraat
Helenaveen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 102 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 103 ======================================================================

<pre>Rapportage onderzoek wegverkeerslawaai

Maatschappijstraat, Helenaveen


Opdrachtgever         BügelHajema Amersfoort

                      Utrechtseweg 7

                      3811 NA Amersfoort



Rapportnummer         19872.001

Versienummer          D1

Status                Eindrapportage

Datum                 11 oktober 2022



Opsteller             De heer J.M. Kleeven

Paraaf




Kwaliteitscontrole    De heer M.C.H. Verhoeven, BSc

Paraaf
</pre>

====================================================================== Einde pagina 103 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 104 ======================================================================

<pre>Daarom Econsultancy

CERTIFICERING
Econsultancy werkt volgens een dynamisch kwaliteits- en milieusysteem, zoals beschreven in het kwa-
liteits- en milieuhand-boek. Ons kwaliteits- en milieusysteem is gecertificeerd volgens de eisen in de
NEN-EN-ISO 9001 en NEN-EN-ISO 14001.

Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd, opgeslagen in een geautomatiseerd gegevensbe-
stand, of openbaar gemaakt, in enige vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door
fotokopieën, opnamen, of enige andere manier, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van
de rechthebbende.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 104 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 105 ======================================================================

<pre>                                                                 INHOUDSOPGAVE



SAMENVATTING ................................................................................................................................................... 1

1         INLEIDING .................................................................................................................................................. 2

2         TOETSINGSKADER ...................................................................................................................................... 3

          2.1       Wet geluidhinder ........................................................................................................................... 3
          2.2       Samenvatting toetsingskader ......................................................................................................... 3

3         UITGANGSPUNTEN .................................................................................................................................... 5

          3.1       Brongegevens ................................................................................................................................. 5
          3.2       Plangegevens ................................................................................................................................. 6

4         BEREKENINGSRESULTATEN EN TOETSING ................................................................................................. 7




BIJLAGEN:

1. - Opgave brongegevens wegbeheerder
2. - Invoergegevens akoestisch overdrachtsmodel
3. - Berekeningsresultaten




                                                                                                                                                                19872.001
</pre>

====================================================================== Einde pagina 105 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 106 ======================================================================

<pre>SAMENVATTING

De initiatiefnemer heeft het voornemen 12 woningen aan de Maatschappijstraat te Helenaveen te realiseren.
Het vigerende bestemmingsplan staat de beoogde ontwikkeling niet toe. Om af te wijken van het vigerende
bestemmingsplan heeft Econsultancy een onderzoek wegverkeerslawaai uitgevoerd.
Bij de projectie van een nieuwe geluidgevoelige bestemming binnen de zone van een weg is een onderzoek
verkeerslawaai noodzakelijk. De geluidgevoelige bestemmingen zijn gelegen in de geluidszone van de Oude
Peelstraat, Lagebrugweg, Helenastraat, Aardbeiweg en Kervelweg. In het kader van een goede ruimtelijke
ordening worden tevens de nabijgelegen niet-gezoneerde wegen (Pastoor van Haarenstraat, Tuinderspad,
Maatschappijstraat, Turfveldje, binnenplanse wegen) in het onderzoek betrokken. In het onderzoek wordt de
geluidbelasting op de geluidgevoelige bestemmingen inzichtelijk gemaakt en beoordeeld op basis van het
toetsingskader.



Voor het plangebied is reeds een tekening opgesteld met de projectie van de woningen. Voor elke zijde van de
woningen zijn toetspunten ten behoeve van maximaal 3 bouwlagen gemodelleerd. De berekeningen zijn ver-
richt aan de hand van het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012 en met behulp van het programma Geomili-
eu, versie 2022.21.

De geluidsbelasting op de nieuw te bouwen woningen bedraagt maximaal 45 dB. Er vindt geen overschrijding
van de ten hoogste toelaatbare geluidsbelasting van 48 dB plaats. Er gelden vanuit akoestisch oogpunt geen
belemmeringen voor de realisatie van het plan.




19872.001 versie D1                                                                                      1/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 106 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 107 ======================================================================

<pre>    1     INLEIDING

De initiatiefnemer heeft het voornemen 12 woningen aan de Maatschappijstraat te Helenaveen te realiseren.
Het vigerende bestemmingsplan staat de beoogde ontwikkeling niet toe. Om af te wijken van het vigerende
bestemmingsplan heeft Econsultancy een onderzoek wegverkeerslawaai uitgevoerd. In figuur 1-1 is een globa-
le situering van het onderzoeksgebied weergegeven.




Figuur 1-1 Situering onderzoeksgebied


Bij de projectie van een nieuwe geluidgevoelige bestemming binnen de zone van een weg is een onderzoek
verkeerslawaai noodzakelijk. De geluidgevoelige bestemmingen zijn gelegen in de geluidszone van de Oude
Peelstraat, Lagebrugweg, Helenastraat, Aardbeiweg en Kervelweg. In het kader van een goede ruimtelijke
ordening worden tevens de nabijgelegen niet-gezoneerde wegen (Pastoor van Haarenstraat, Tuinderspad,
Maatschappijstraat, Turfveldje, binnenplanse wegen) in het onderzoek betrokken. In het onderzoek wordt de
geluidbelasting op de geluidgevoelige bestemmingen inzichtelijk gemaakt en beoordeeld op basis van het
toetsingskader.




19872.001 versie D1                                                                                    2/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 107 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 108 ======================================================================

<pre>    2     TOETSINGSKADER

Het toetsingskader wordt voor het akoestisch onderzoek gevormd door de Wet geluidhinder. Het bevoegd
gezag, het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Deurne, heeft geen geluidbeleid met
betrekking tot het verlenen van hogere waarden.



2.1 Wet geluidhinder

In de Wet geluidhinder is bepaald dat, met uitzondering van een weg binnen een woonerf of met een maxi-
mumsnelheid van 30 km/uur, elke weg van rechtswege een zone heeft. De breedte van deze zone is afhanke-
lijk van het aantal rijstroken en de ligging van de weg. Indien de geluidgevoelige bestemming gelegen is in de
zone van de weg, is een akoestisch onderzoek noodzakelijk en dient de ten hoogste toelaatbare geluidsbelas-
ting in acht te worden genomen.

Een overschrijding van de ten hoogste toelaatbare geluidsbelasting is na afweging van geluidsreducerende
maatregelen toegestaan tot de maximaal te ontheffen geluidsbelasting. Indien op basis van overwegende
bezwaren de geluidsbelasting op de geluidsgevoelige bestemming onvoldoende of niet kan worden geredu-
ceerd, kan het college van burgemeester en wethouders een hogere waarde vaststellen. Bij ontheffing van de
ten hoogste toelaatbare geluidsbelasting kan een nader akoestisch onderzoek noodzakelijk zijn ten behoeve
van het woon- en leefklimaat in de woning.

In de directe omgeving van het plan zijn meerdere wegen met een toegestane maximumsnelheid van 30
km/uur gelegen. Dergelijke wegen hebben volgens de Wet geluidhinder geen zone. In het kader van een goede
ruimtelijke ordening en op basis van jurisprudentie is een akoestisch onderzoek naar het woon- en leefklimaat
ten gevolge van deze wegen benodigd. Voor de beoordeling van het woon- en leefklimaat wordt aangesloten
bij de ten hoogste toelaatbare geluidsbelasting uit de Wet geluidhinder. Voor de nabijgelegen 30 km/uur we-
gen kunnen vanwege het ontbreken van een zone geen hogere waarden worden vastgesteld.

Bij een relevante blootstelling door meerdere geluidsbronnen dient onderzoek te worden gedaan naar de
effecten van de samenloop van verschillende geluidsbronnen (cumulatie). De cumulatieve geluidsbelasting
dient conform de rekenmethode in bijlage I, hoofdstuk 2 van het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012 te
worden bepaald. Voor de beoordeling van de gecumuleerde geluidsbelasting is geen wettelijke richtlijn opge-
steld.



2.2 Samenvatting toetsingskader

Het toetsingskader voor het akoestisch onderzoek is in tabel 2-1 samengevat. Uitgangspunt voor het toet-
singskader is de realisatie van nieuwbouwwoningen binnen de bebouwde kom van Helenaveen.




19872.001 versie D1                                                                                       3/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 108 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 109 ======================================================================

<pre>Tabel 2-1 Samenvatting toetsingskader

                  geluidsbron           zonebreedte   ten hoogste toelaatbare   maximaal te ontheffen ge-
                                            [m]         geluidsbelasting [dB]      luidsbelasting [dB]


Helenastraat                               200                  48                         63

Oude Peelstraat                          200/250                48                         63

Kervelweg                                200/250                48                         63

Lagebrugweg                                250                  48                         63

Aardbeiweg                                 250                  48                         63

niet-gezoneerde wegen                        -                  48                          -




19872.001 versie D1                                                                                    4/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 109 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 110 ======================================================================

<pre>    3     UITGANGSPUNTEN


3.1 Brongegevens

De aangeleverde gegevens zijn afkomstig van de provincie Noord-Brabant. Het betreft de verkeersgegevens uit
de BBMA (BrabantBrede ModelAanpak) van de planjaren 2030 en 2040. Voor de etmaalintensiteit van het
prognosejaar 2033 is geïnterpoleerd tussen voornoemde jaartallen. De aangeleverde gegevens van de wegbe-
heerder zijn opgenomen in bijlage 1. Van de Maatschappijstraat, Tuinderspad en Turfveldje zijn geen intensi-
teiten bekend. Als worstcasescenario zijn voor bovengenoemde wegen eenzelfde etmaalintensiteit en verde-
ling per voertuigcategorie gehanteerd als voor de Pastoor van Haarenstraat. De Maatschappijstraat splitst op
het eind van het Tuinderspad in tweeën, waarna het later weer via het Turfveldje bij elkaar komt. Over deze
splitsing is de helft van de intensiteit genomen. In figuur 3.1 is deze splitsing weergegeven.




Figuur 3-1 Intensiteiten splitsing Maatschappijstraat en Turfveldje en binnenplanse wegen


De intensiteiten van de binnenplanse wegen zijn afhankelijk van de generatie van het plan. De verkeersgenera-
tie van het plan is berekend met de kencijfers van het CROW-publicatie 381 Toekomstbestendig parkeren en
verkeersgeneratie. Voor het in kaart brengen van een worstcasescenario van deze wegen wordt de maximale
verkeersgeneratie gebaseerd op het aantal woningen en appartementen per fase. Er wordt uitgegaan van de
classificatie ‘koop, huis, tussen/hoek’ en ‘koop, appartement, duur’. Dit geeft een maximale generatie van




19872.001 versie D1                                                                                       5/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 110 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 111 ======================================================================

<pre>103,2 voertuigen per etmaal. Deze generatie wordt als worst-case scenario ook meegenomen op de Maat-
schappijstraat, Tuinderspad en Turfveldje.

Voor de Aardbeiweg en Kervelweg zijn ook geen intensiteiten bekend. Als worstcasescenario zijn voor deze
wegen eenzelfde etmaalintensiteit en verdeling per voertuigcategorie gehanteerd als voor de Helenastraat. In
bijlage 2 zijn de volledige invoergegevens van de wegen opgenomen.



3.2 Plangegevens

Voor het plangebied is reeds een tekening opgesteld met de projectie van de woningen. Voor elke zijde van de
woningen zijn toetspunten ten behoeve van maximaal 3 bouwlagen gemodelleerd. In figuur 3-2 zijn de wonin-
gen met de situering van de toetspunten weergegeven.




Figuur 3-2 Woningen met toetspunten




19872.001 versie D1                                                                                      6/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 111 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 112 ======================================================================

<pre>      4        BEREKENINGSRESULTATEN EN TOETSING

De berekeningen zijn verricht aan de hand van het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012 en met behulp van
het programma Geomilieu, versie 2022.21. Alle resultaten zijn inclusief een aftrek conform artikel 110g van de
Wet geluidhinder weergegeven. Hoewel de Wet geluidhinder niet van toepassing is voor wegen met een
maximumsnelheid van 30 kilometer per uur, mag bij de bepaling van de geluidsbelasting als gevolg van deze
wegen wel worden aangesloten bij art. 110g en het Reken- en meetvoorschrift geluid (2012) wat betreft de toe
te passen aftrek1. De geluidgevoelige bestemmingen zijn gelegen in de geluidszone van de Oude Peelstraat en
de Kervelweg, die slechts deels gezoneerd zijn. De geluidsbelasting wordt als gevolg van de gehele weg ge-
toetst. De berekende geluidsbelastingen zijn per woning beknopt in tabel 4-1 weergegeven. De volledige bere-
keningsresultaten zijn in bijlage 3 opgenomen.

Tabel 4-1 Geluidsbelasting t.g.v. het wegverkeer (LDEN [dB])

                                         Pastoor
                  Oude                     van                      Maat-                     He-                         Binnen-
                  Peel-      Lage-       Haaren-       Tuin-       schap-          Turf-    lenastra    Aard-   Kervel-   planse
    woningen      straat    brugweg       straat      derspad     pijstraat        veldje      at      beiweg    weg      wegen

    woning 1        37          30           21          33          45             27        15         25       21        39

    woning 2        37          29           19          32          45             28        15         23       17        34

    woning 3        37          30           19          32          45             29        15         22       17        32

    woning 4        37          29           18          31          45             30        15         21       19        31

    woning 5        36          30           18          30          45             30        15         21       20        32

    woning 6        36          29           19          30          45             31        16         21       19        33

    woning 7        36          29           19          29          45             31        16         20       18        34

    woning 8        36          30           22          30          33             24        13         25       21        41

    woning 9        34          29           22          30          32             25        14         25       21        40

    woning 10       34          29           22          30          31             25        17         25       22        40

    woning 11       29          26           15          20          35             29        17         22       21        40

    woning 12       28          26           14          21          35             28        18         22       21        40


De geluidsbelasting op de nieuw te bouwen woningen bedraagt maximaal 45 dB. Er vindt geen overschrijding
van de ten hoogste toelaatbare geluidsbelasting van 48 dB plaats. Er gelden vanuit akoestisch oogpunt geen
belemmeringen voor de realisatie van het plan.




1
    Uitspraak RvS ECLI:NL:RVS:2015:2409 d.d. 29 juli 2015 onder punt 5 en punt 8




19872.001 versie D1                                                                                                              7/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 112 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 113 ======================================================================

<pre>19872.001 versie D1   8/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 113 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 114 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1. OPGAVE BRONGEGEVENS WEGBEHEERDER
</pre>

====================================================================== Einde pagina 114 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 115 ======================================================================

<pre>Model:      2030
            BBMA - 19872 Helenaveen
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.                    Groep        Type     Cpl   Cpl_W   Hbron   Wegdek   Wegdek             V(LV(D))   V(LV(A))   V(LV(N))   V(MV(D))   V(MV(A))   V(MV(N))   V(ZV(D))
19       Helenastraat               --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         30         30         30         30         30         30         30
07       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         60         60         60         60         60         60         60
06       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         60         60         60         60         60         60         60
12       Pastoor van Haarenstraat   --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         30         30         30         30         30         30         30
13       Pastoor van Haarenstraat   --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         30         30         30         30         30         30         30

05       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        80         80         80         80         80         80         80
20       Helenastraat               --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        50         50         50         50         50         50         50
21       Helenastraat               --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        50         50         50         50         50         50         50
22       Helenastraat               --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        50         50         50         50         50         50         50
23       Helenastraat               --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        50         50         50         50         50         50         50

08       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        30         30         30         30         30         30         30
01       Lagebrugweg                --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        60         60         60         60         60         60         60
02       Lagebrugweg                --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        60         60         60         60         60         60         60
03       Lagebrugweg                --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        60         60         60         60         60         60         60
04       Lagebrugweg                --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        60         60         60         60         60         60         60

11       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        30         30         30         30         30         30         30
10       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        30         30         30         30         30         30         30
09       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        30         30         30         30         30         30         30




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                11-10-2022 08:39:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 115 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 116 ======================================================================

<pre>Model:     2030
           BBMA - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     V(ZV(A))   V(ZV(N))   Totaal aantal   %Int(D)   %Int(A)   %Int(N)   %LV(D)   %LV(A)   %LV(N)   %MV(D)   %MV(A)   %MV(N)   %ZV(D)   %ZV(A)   %ZV(N)    LV(D)      LV(A)    LV(N)
19             30         30          294,18      6,73      3,53      0,64    88,87    90,91    90,75     8,91     7,46     7,12     2,23     1,64     2,13    17,59       9,44     1,71
07             60         60         2511,77      6,68      3,11      0,92    85,87    89,92    86,41    11,02     7,76    10,33     3,11     2,32     3,26   144,08      70,24    19,97
06             60         60         2470,79      6,68      3,12      0,92    86,24    90,20    86,77    10,73     7,55    10,05     3,03     2,25     3,17   142,34      69,53    19,72
12             30         30          775,88      6,71      3,58      0,65    96,70    97,35    97,30     2,64     2,17     2,08     0,66     0,48     0,62    50,34      27,04     4,91
13             30         30          775,88      6,71      3,58      0,65    96,70    97,35    97,30     2,64     2,17     2,08     0,66     0,48     0,62    50,34      27,04     4,91

05            80         80          2470,79      6,62      3,28      0,92   86,19    90,97    85,65    10,08      6,32    9,61      3,73     2,71     4,73   140,98       73,72   19,47
20            50         50           294,18      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38     8,55      7,01   10,23      2,55     1,44     1,39    17,08        9,89    2,29
21            50         50           294,18      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38     8,55      7,01   10,23      2,55     1,44     1,39    17,08        9,89    2,29
22            50         50           294,18      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38     8,55      7,01   10,23      2,55     1,44     1,39    17,08        9,89    2,29
23            50         50           294,18      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38     8,55      7,01   10,23      2,55     1,44     1,39    17,08        9,89    2,29

08            30         30          2511,77      6,74      3,52      0,64   85,94    88,45    88,26    11,24      9,47     9,04     2,81     2,08     2,70   145,49       78,20   14,19
01            60         60          2009,41      6,67      3,14      0,92   88,71    92,02    89,16     8,80      6,14     8,24     2,48     1,83     2,60   118,90       58,06   16,48
02            60         60          2009,41      6,67      3,14      0,92   88,71    92,02    89,16     8,80      6,14     8,24     2,48     1,83     2,60   118,90       58,06   16,48
03            60         60          2009,41      6,67      3,14      0,92   88,71    92,02    89,16     8,80      6,14     8,24     2,48     1,83     2,60   118,90       58,06   16,48
04            60         60          2009,41      6,67      3,14      0,92   88,71    92,02    89,16     8,80      6,14     8,24     2,48     1,83     2,60   118,90       58,06   16,48

11            30         30          1735,89      6,75      3,49      0,63   81,16    84,37    84,12    15,07     12,82   12,23      3,77     2,81     3,65    95,10       51,11    9,20
10            30         30          1735,89      6,75      3,49      0,63   81,16    84,37    84,12    15,07     12,82   12,23      3,77     2,81     3,65    95,10       51,11    9,20
09            30         30          1735,89      6,75      3,49      0,63   81,16    84,37    84,12    15,07     12,82   12,23      3,77     2,81     3,65    95,10       51,11    9,20




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:39:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 116 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 117 ======================================================================

<pre>Model:   2030
         BBMA - 19872 Helenaveen
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam      MV(D)     MV(A)      MV(N)      ZV(D)      ZV(A)      ZV(N)
19         1,76      0,77       0,13       0,44       0,17       0,04
07        18,49      6,06       2,39       5,22       1,81       0,75
06        17,71      5,82       2,28       5,00       1,73       0,72
12         1,37      0,60       0,10       0,34       0,13       0,03
13         1,37      0,60       0,10       0,34       0,13       0,03

05        16,49       5,12       2,18       6,10       2,20       1,08
20         1,64       0,76       0,26       0,49       0,16       0,04
21         1,64       0,76       0,26       0,49       0,16       0,04
22         1,64       0,76       0,26       0,49       0,16       0,04
23         1,64       0,76       0,26       0,49       0,16       0,04

08        19,03       8,37       1,45       4,76       1,84       0,43
01        11,79       3,87       1,52       3,32       1,15       0,48
02        11,79       3,87       1,52       3,32       1,15       0,48
03        11,79       3,87       1,52       3,32       1,15       0,48
04        11,79       3,87       1,52       3,32       1,15       0,48

11        17,66       7,77       1,34       4,42       1,70       0,40
10        17,66       7,77       1,34       4,42       1,70       0,40
09        17,66       7,77       1,34       4,42       1,70       0,40




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                   11-10-2022 08:39:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 117 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 118 ======================================================================

<pre>Model:      2040
            BBMA - 19872 Helenaveen
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.                    Groep        Type     Cpl   Cpl_W   Hbron   Wegdek   Wegdek             V(LV(D))   V(LV(A))   V(LV(N))   V(MV(D))   V(MV(A))   V(MV(N))   V(ZV(D))
19       Helenastraat               --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         30         30         30         30         30         30         30
07       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         60         60         60         60         60         60         60
06       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         60         60         60         60         60         60         60
12       Pastoor van Haarenstraat   --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         30         30         30         30         30         30         30
13       Pastoor van Haarenstraat   --      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek         30         30         30         30         30         30         30

05       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        80         80         80         80         80         80         80
20       Helenastraat               --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        50         50         50         50         50         50         50
21       Helenastraat               --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        50         50         50         50         50         50         50
22       Helenastraat               --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        50         50         50         50         50         50         50
23       Helenastraat               --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        50         50         50         50         50         50         50

08       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        30         30         30         30         30         30         30
01       Lagebrugweg                --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        60         60         60         60         60         60         60
02       Lagebrugweg                --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        60         60         60         60         60         60         60
03       Lagebrugweg                --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        60         60         60         60         60         60         60
04       Lagebrugweg                --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        60         60         60         60         60         60         60

11       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        30         30         30         30         30         30         30
10       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        30         30         30         30         30         30         30
09       Oude Peelstraat            --      Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek        30         30         30         30         30         30         30




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                11-10-2022 08:40:20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 118 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 119 ======================================================================

<pre>Model:     2040
           BBMA - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     V(ZV(A))   V(ZV(N))   Totaal aantal   %Int(D)   %Int(A)   %Int(N)   %LV(D)   %LV(A)   %LV(N)   %MV(D)   %MV(A)   %MV(N)   %ZV(D)   %ZV(A)   %ZV(N)    LV(D)      LV(A)    LV(N)
19             30         30          278,49      6,73      3,53      0,64    88,00    90,19    90,02     9,60     8,05     7,68     2,40     1,77     2,30    16,49       8,87     1,60
07             60         60         2454,02      6,68      3,11      0,92    85,38    89,55    85,94    11,41     8,05    10,69     3,22     2,40     3,38   139,96      68,34    19,40
06             60         60         2411,41      6,68      3,11      0,92    85,55    89,68    86,11    11,27     7,94    10,56     3,18     2,37     3,33   137,81      67,26    19,10
12             30         30          749,77      6,71      3,58      0,65    96,45    97,15    97,09     2,84     2,34     2,24     0,71     0,51     0,67    48,52      26,08     4,73
13             30         30          749,77      6,71      3,58      0,65    96,45    97,15    97,09     2,84     2,34     2,24     0,71     0,51     0,67    48,52      26,08     4,73

05            80         80          2411,41      6,63      3,27      0,92   85,49    90,49    84,94    10,59      6,65   10,09      3,92     2,85     4,97   136,68       71,35   18,84
20            50         50           278,49      6,53      3,66      0,88   88,04    90,88    87,48     9,21      7,57   11,01      2,75     1,55     1,50    16,01        9,26    2,14
21            50         50           278,49      6,53      3,66      0,88   88,04    90,88    87,48     9,21      7,57   11,01      2,75     1,55     1,50    16,01        9,26    2,14
22            50         50           278,49      6,53      3,66      0,88   88,04    90,88    87,48     9,21      7,57   11,01      2,75     1,55     1,50    16,01        9,26    2,14
23            50         50           278,49      6,53      3,66      0,88   88,04    90,88    87,48     9,21      7,57   11,01      2,75     1,55     1,50    16,01        9,26    2,14

08            30         30          2454,02      6,74      3,51      0,64   85,45    88,03    87,84    11,64      9,81     9,37     2,91     2,15     2,80   141,34       75,83   13,80
01            60         60          1956,03      6,67      3,14      0,92   88,43    91,82    88,89     9,03      6,30     8,45     2,55     1,88     2,67   115,37       56,40   16,00
02            60         60          1956,03      6,67      3,14      0,92   88,43    91,82    88,89     9,03      6,30     8,45     2,55     1,88     2,67   115,37       56,40   16,00
03            60         60          1956,03      6,67      3,14      0,92   88,43    91,82    88,89     9,03      6,30     8,45     2,55     1,88     2,67   115,37       56,40   16,00
04            60         60          1956,03      6,67      3,14      0,92   88,43    91,82    88,89     9,03      6,30     8,45     2,55     1,88     2,67   115,37       56,40   16,00

11            30         30          1704,25      6,75      3,49      0,63   80,64    83,92    83,67    15,49     13,19   12,58      3,87     2,89     3,76    92,77       49,91    8,98
10            30         30          1704,25      6,75      3,49      0,63   80,64    83,92    83,67    15,49     13,19   12,58      3,87     2,89     3,76    92,77       49,91    8,98
09            30         30          1704,25      6,75      3,49      0,63   80,64    83,92    83,67    15,49     13,19   12,58      3,87     2,89     3,76    92,77       49,91    8,98




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:40:20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 119 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 120 ======================================================================

<pre>Model:   2040
         BBMA - 19872 Helenaveen
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam      MV(D)     MV(A)      MV(N)      ZV(D)      ZV(A)      ZV(N)
19         1,80      0,79       0,14       0,45       0,17       0,04
07        18,70      6,14       2,41       5,28       1,83       0,76
06        18,15      5,95       2,34       5,12       1,78       0,74
12         1,43      0,63       0,11       0,36       0,14       0,03
13         1,43      0,63       0,11       0,36       0,14       0,03

05        16,93       5,24       2,24       6,27       2,25       1,10
20         1,67       0,77       0,27       0,50       0,16       0,04
21         1,67       0,77       0,27       0,50       0,16       0,04
22         1,67       0,77       0,27       0,50       0,16       0,04
23         1,67       0,77       0,27       0,50       0,16       0,04

08        19,25       8,45       1,47       4,81       1,85       0,44
01        11,78       3,87       1,52       3,33       1,15       0,48
02        11,78       3,87       1,52       3,33       1,15       0,48
03        11,78       3,87       1,52       3,33       1,15       0,48
04        11,78       3,87       1,52       3,33       1,15       0,48

11        17,82       7,85       1,35       4,45       1,72       0,40
10        17,82       7,85       1,35       4,45       1,72       0,40
09        17,82       7,85       1,35       4,45       1,72       0,40




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                   11-10-2022 08:40:20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 120 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 121 ======================================================================

<pre>BIJLAGE2. INVOERGEGEVENS AKOESTISCH OVERDRACHTSMODEL
</pre>

====================================================================== Einde pagina 121 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 122 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 122 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 123 ======================================================================

<pre>Rapport:   Lijst van model eigenschappen
Model:     D1

Model eigenschap
Omschrijving                        D1
Verantwoordelijke                   Jelle Kleeven
Rekenmethode                        #2|Wegverkeerslawaai|RMG-2012, wegverkeer|

Aangemaakt door                     Jelle Kleeven op 13-9-2022
Laatst ingezien door                Jelle Kleeven op 11-10-2022
Model aangemaakt met                Geomilieu V2022.2 rev 1

Dagperiode                          07:00 - 19:00
Avondperiode                        19:00 - 23:00
Nachtperiode                        23:00 - 07:00
Samengestelde periode               Lden
Waarde                              Gem(Dag, Avond + 5, Nacht + 10)
Standaard maaiveldhoogte            0
Rekenhoogte contouren               4
Detailniveau toetspunt resultaten   Groepsresultaten
Detailniveau resultaten grids       Groepsresultaten
Rekenoptimalisatie aan              Ja
Zoekafstand [m]                     5000
Aandachtsgebied                     5000
Max.refl.afstand                    --
Standaard bodemfactor               1,00
Openingshoek                        2
Max.refl.diepte                     1
Geometrische uitbreiding            Volledige 3D analyse
Luchtdemping                        Conform standaard
Luchtdemping [dB/km]                0,00; 0,00; 1,00; 2,00; 4,00; 10,00; 23,00; 58,00
Meteorologische correctie           Conform standaard
Waarde voor C0                      3,50
Berekening diffractoreffect         Volgens rekenregels van RMG-2012 (1-10-2022)




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                    11-10-2022 08:42:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 123 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 124 ======================================================================

<pre>Commentaar




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy   11-10-2022 08:42:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 124 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 125 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 125 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 126 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 126 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 127 ======================================================================

<pre>Model:      D1
            wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.                    Groep                                 Type     Cpl   Cpl_W   Hbron   Wegdek   Wegdek                                    V(LV(D))   V(LV(A))   V(LV(N))
01       Lagebrugweg                Lagebrugweg                      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek                                60         60         60
02       Lagebrugweg                Lagebrugweg                      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek                                60         60         60
03       Lagebrugweg                Lagebrugweg                      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek                                60         60         60
04       Lagebrugweg                Lagebrugweg                      Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek                                60         60         60
05       Oude Peelstraat            Oude Peelstraat > 70km/h         Verdeling   False     1,5    0,75   W0       Referentiewegdek                                80         80         80

07       Oude   Peelstraat          Oude   Peelstraat   <   70km/h   Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               60         60         60
06       Oude   Peelstraat          Oude   Peelstraat   <   70km/h   Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               60         60         60
08       Oude   Peelstraat          Oude   Peelstraat   <   70km/h   Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding in keperverband            30         30         30
11       Oude   Peelstraat          Oude   Peelstraat   <   70km/h   Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding in keperverband            30         30         30
10       Oude   Peelstraat          Oude   Peelstraat   <   70km/h   Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding in keperverband            30         30         30

09       Oude Peelstraat            Oude Peelstraat < 70km/h         Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30
12       Pastoor van Haarenstraat   Pastoor van Haarenstraat         Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30
13       Pastoor van Haarenstraat   Pastoor van Haarenstraat         Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30
14       Tuinderspad                Tuinderspad                      Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30
15       Maatschappijstraat         Maatschappijstraat               Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30

16       Maatschappijstraat         Maatschappijstraat               Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30
17       Maatschappijstraat         Maatschappijstraat               Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30
18       Turfveldje                 Turfveldje                       Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30
19       Helenastraat               Helenastraat                     Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding   in   keperverband        30         30         30
20       Helenastraat               Helenastraat                     Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               50         50         50

21       Helenastraat               Helenastraat                     Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               50         50         50
22       Helenastraat               Helenastraat                     Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               50         50         50
23       Helenastraat               Helenastraat                     Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               50         50         50
24       Aardbeiweg                 Aardbeiweg                       Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               60         60         60
25       Kervelweg                  Kervelweg                        Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               60         60         60

26       Kervelweg                  Kervelweg                        Verdeling   False    1,5     0,75   W0       Referentiewegdek                               50         50         50
27       binnenplanse weg 1         Binnenplanse wegen               Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding in keperverband            30         30         30
29       binnenplanse weg 3         Binnenplanse wegen               Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding in keperverband            30         30         30
28       binnenplanse weg 2         Binnenplanse wegen               Verdeling   False    1,5     0,75   W9a      Elementenverharding in keperverband            30         30         30




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                      11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 127 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 128 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     V(MV(D))   V(MV(A))   V(MV(N))   V(ZV(D))   V(ZV(A))   V(ZV(N))   Totaal aantal   %Int(D)   %Int(A)   %Int(N)   %LV(D)   %LV(A)   %LV(N)   %MV(D)   %MV(A)   %MV(N)   %ZV(D)   %ZV(A)
01             60         60         60         60         60         60         1993,24      6,67      3,14      0,92    88,71    92,02    89,16     8,80     6,14     8,24     2,48     1,83
02             60         60         60         60         60         60         1993,24      6,67      3,14      0,92    88,71    92,02    89,16     8,80     6,14     8,24     2,48     1,83
03             60         60         60         60         60         60         1993,24      6,67      3,14      0,92    88,71    92,02    89,16     8,80     6,14     8,24     2,48     1,83
04             60         60         60         60         60         60         1993,24      6,67      3,14      0,92    88,71    92,02    89,16     8,80     6,14     8,24     2,48     1,83
05             80         80         80         80         80         80         2452,83      6,62      3,28      0,92    86,19    90,97    85,65    10,08     6,32     9,61     3,73     2,71

07            60         60         60         60         60         60          2494,30      6,68      3,11      0,92   85,87    89,92    86,41     11,02     7,76    10,33     3,11     2,32
06            60         60         60         60         60         60          2452,83      6,68      3,12      0,92   86,24    90,20    86,77     10,73     7,55    10,05     3,03     2,25
08            30         30         30         30         30         30          2494,30      6,74      3,52      0,64   85,94    88,45    88,26     11,24     9,47     9,04     2,81     2,08
11            30         30         30         30         30         30          1726,34      6,75      3,49      0,63   81,16    84,37    84,12     15,07    12,82    12,23     3,77     2,81
10            30         30         30         30         30         30          1726,34      6,75      3,49      0,63   81,16    84,37    84,12     15,07    12,82    12,23     3,77     2,81

09            30         30         30         30         30         30          1726,34      6,75      3,49      0,63   81,16    84,37    84,12     15,07    12,82    12,23     3,77     2,81
12            30         30         30         30         30         30           767,95      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48
13            30         30         30         30         30         30           767,95      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48
14            30         30         30         30         30         30           871,15      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48
15            30         30         30         30         30         30           487,18      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48

16            30         30         30         30         30         30           487,18      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48
17            30         30         30         30         30         30           871,15      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48
18            30         30         30         30         30         30           487,18      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48
19            30         30         30         30         30         30           289,38      6,73      3,53      0,64   88,87    90,91    90,75      8,91     7,46     7,12     2,23     1,64
20            50         50         50         50         50         50           289,38      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38      8,55     7,01    10,23     2,55     1,44

21            50         50         50         50         50         50           289,38      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38      8,55     7,01    10,23     2,55     1,44
22            50         50         50         50         50         50           289,38      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38      8,55     7,01    10,23     2,55     1,44
23            50         50         50         50         50         50           289,38      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38      8,55     7,01    10,23     2,55     1,44
24            60         60         60         60         60         60           289,38      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38      8,55     7,01    10,23     2,55     1,44
25            60         60         60         60         60         60           289,38      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38      8,55     7,01    10,23     2,55     1,44

26            50         50         50         50         50         50           289,38      6,53      3,67      0,88   88,90    91,56    88,38      8,55     7,01    10,23     2,55     1,44
27            30         30         30         30         30         30           103,20      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48
29            30         30         30         30         30         30           103,20      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48
28            30         30         30         30         30         30           103,20      6,71      3,58      0,65   96,70    97,35    97,30      2,64     2,17     2,08     0,66     0,48




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 128 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 129 ======================================================================

<pre>Model:      D1
            wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     %ZV(N)      LV(D)     LV(A)      LV(N)      MV(D)      MV(A)      MV(N)      ZV(D)      ZV(A)   ZV(N)
01         2,60     117,94     57,59      16,35      11,70       3,84       1,51       3,30       1,15    0,48
02         2,60     117,94     57,59      16,35      11,70       3,84       1,51       3,30       1,15    0,48
03         2,60     117,94     57,59      16,35      11,70       3,84       1,51       3,30       1,15    0,48
04         2,60     117,94     57,59      16,35      11,70       3,84       1,51       3,30       1,15    0,48
05         4,73     139,95     73,19      19,33      16,37       5,08       2,17       6,06       2,18    1,07

07         3,26     143,08      69,75      19,83      18,36       6,02       2,37         5,18    1,80    0,75
06         3,17     141,30      69,03      19,58      17,58       5,78       2,27         4,96    1,72    0,72
08         2,70     144,48      77,66      14,09      18,90       8,31       1,44         4,72    1,83    0,43
11         3,65      94,57      50,83       9,15      17,56       7,72       1,33         4,39    1,69    0,40
10         3,65      94,57      50,83       9,15      17,56       7,72       1,33         4,39    1,69    0,40

09         3,65      94,57      50,83       9,15      17,56       7,72       1,33         4,39    1,69    0,40
12         0,62      49,83      26,76       4,86       1,36       0,60       0,10         0,34    0,13    0,03
13         0,62      49,83      26,76       4,86       1,36       0,60       0,10         0,34    0,13    0,03
14         0,62      56,53      30,36       5,51       1,54       0,68       0,12         0,39    0,15    0,04
15         0,62      31,61      16,98       3,08       0,86       0,38       0,07         0,22    0,08    0,02

16         0,62      31,61      16,98       3,08       0,86       0,38       0,07         0,22    0,08    0,02
17         0,62      56,53      30,36       5,51       1,54       0,68       0,12         0,39    0,15    0,04
18         0,62      31,61      16,98       3,08       0,86       0,38       0,07         0,22    0,08    0,02
19         2,13      17,31       9,29       1,68       1,74       0,76       0,13         0,43    0,17    0,04
20         1,39      16,80       9,72       2,25       1,62       0,74       0,26         0,48    0,15    0,04

21         1,39      16,80       9,72       2,25       1,62       0,74       0,26         0,48    0,15    0,04
22         1,39      16,80       9,72       2,25       1,62       0,74       0,26         0,48    0,15    0,04
23         1,39      16,80       9,72       2,25       1,62       0,74       0,26         0,48    0,15    0,04
24         1,39      16,80       9,72       2,25       1,62       0,74       0,26         0,48    0,15    0,04
25         1,39      16,80       9,72       2,25       1,62       0,74       0,26         0,48    0,15    0,04

26         1,39      16,80       9,72       2,25       1,62       0,74       0,26         0,48    0,15    0,04
27         0,62       6,70       3,60       0,65       0,18       0,08       0,01         0,05    0,02      --
29         0,62       6,70       3,60       0,65       0,18       0,08       0,01         0,05    0,02      --
28         0,62       6,70       3,60       0,65       0,18       0,08       0,01         0,05    0,02      --




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                             11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 129 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 130 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11775976                  3,65        0,00   Relatief                                              1978          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775977                  2,72        0,00   Relatief                                              1962          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775877                  4,88        0,00   Relatief                                              1915          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792769                  2,69        0,00   Relatief                                              1915          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775860                  7,29        0,00   Relatief                                              1915          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11775886                   2,99       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775883                   3,60       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792778                   6,55       0,00   Relatief                                              1915          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775880                   7,83       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792781                   3,21       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11775887                   7,88       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775884                   4,26       0,00   Relatief                                              1939          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775914                   6,98       0,00   Relatief                                              1953          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792780                   4,28       0,00   Relatief                                              1939          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792782                   7,42       0,00   Relatief                                              1939          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792777                   9,60       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792775                   8,60       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775916                   7,34       0,00   Relatief                                              1953          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792770                   7,82       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792771                   7,80       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792789                   6,95       0,00   Relatief                                              1953          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792779                   7,98       0,00   Relatief                                              2004          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792830                   2,80       0,00   Relatief                                              1962          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775879                   2,70       0,00   Relatief                                              1915          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818398                   4,58       0,00   Relatief                                              1990          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11821875                   3,35       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775974                   3,82       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792825                   7,39       0,00   Relatief                                              1978          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775956                   4,04       0,00   Relatief                                              1969          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776036                   6,48       0,00   Relatief                                              1922          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11783281                   2,59       0,00   Relatief                                              1920          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775957                   2,58       0,00   Relatief                                              1921          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792893                   3,32       0,00   Relatief                                              1920          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11817523                   4,10       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11812470                   8,14       0,00   Relatief                                              2009          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 130 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 131 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11775976       0,80       0,80       0,80       0,80
11775977       0,80       0,80       0,80       0,80
11775877       0,80       0,80       0,80       0,80
11792769       0,80       0,80       0,80       0,80
11775860       0,80       0,80       0,80       0,80

11775886       0,80      0,80       0,80       0,80
11775883       0,80      0,80       0,80       0,80
11792778       0,80      0,80       0,80       0,80
11775880       0,80      0,80       0,80       0,80
11792781       0,80      0,80       0,80       0,80

11775887       0,80      0,80       0,80       0,80
11775884       0,80      0,80       0,80       0,80
11775914       0,80      0,80       0,80       0,80
11792780       0,80      0,80       0,80       0,80
11792782       0,80      0,80       0,80       0,80

11792777       0,80      0,80       0,80       0,80
11792775       0,80      0,80       0,80       0,80
11775916       0,80      0,80       0,80       0,80
11792770       0,80      0,80       0,80       0,80
11792771       0,80      0,80       0,80       0,80

11792789       0,80      0,80       0,80       0,80
11792779       0,80      0,80       0,80       0,80
11792830       0,80      0,80       0,80       0,80
11775879       0,80      0,80       0,80       0,80
11818398       0,80      0,80       0,80       0,80

11821875       0,80      0,80       0,80       0,80
11775974       0,80      0,80       0,80       0,80
11792825       0,80      0,80       0,80       0,80
11775956       0,80      0,80       0,80       0,80
11776036       0,80      0,80       0,80       0,80

11783281       0,80      0,80       0,80       0,80
11775957       0,80      0,80       0,80       0,80
11792893       0,80      0,80       0,80       0,80
11817523       0,80      0,80       0,80       0,80
11812470       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 131 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 132 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11818492                  4,64        0,00   Relatief                                              1979          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792828                  8,01        0,00   Relatief                                              1978          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792829                  6,79        0,00   Relatief                                              1962          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775975                  2,99        0,00   Relatief                                              1962          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775967                  7,06        0,00   Relatief                                              1978          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792763                   6,56       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818591                   4,40       0,00   Relatief                                              2013          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792833                   6,53       0,00   Relatief                                              1955          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775984                   4,32       0,00   Relatief                                              1985          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11819225                   6,37       0,00   Relatief                                              2015          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792764                   3,54       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775964                   6,78       0,00   Relatief                                              1956          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792824                   3,55       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11801787                   6,19       0,00   Relatief                                              2001          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776046                   4,34       0,00   Relatief                                              2000          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11818530                   7,51       0,00   Relatief                                              2015          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792896                   7,15       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11822621                   6,92       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775876                   3,69       0,00   Relatief                                              1915          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775856                   5,19       0,00   Relatief                                              1978          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792767                   6,90       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792753                   7,34       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818331                   7,28       0,00   Relatief                                              1955          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792746                   7,06       0,00   Relatief                                              1955          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792757                   4,26       0,00   Relatief                                              1958          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11775852                   2,83       0,00   Relatief                                              1955          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792747                   6,91       0,00   Relatief                                              1955          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792754                   3,21       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792892                   7,22       0,00   Relatief                                              1955          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775854                   2,14       0,00   Relatief                                              1958          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11775853                   2,80       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792890                   6,49       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792891                   6,43       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11801782                   2,96       0,00   Relatief                                              1955          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792886                   6,41       0,00   Relatief                                              1952          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 132 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 133 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11818492       0,80       0,80       0,80       0,80
11792828       0,80       0,80       0,80       0,80
11792829       0,80       0,80       0,80       0,80
11775975       0,80       0,80       0,80       0,80
11775967       0,80       0,80       0,80       0,80

11792763       0,80      0,80       0,80       0,80
11818591       0,80      0,80       0,80       0,80
11792833       0,80      0,80       0,80       0,80
11775984       0,80      0,80       0,80       0,80
11819225       0,80      0,80       0,80       0,80

11792764       0,80      0,80       0,80       0,80
11775964       0,80      0,80       0,80       0,80
11792824       0,80      0,80       0,80       0,80
11801787       0,80      0,80       0,80       0,80
11776046       0,80      0,80       0,80       0,80

11818530       0,80      0,80       0,80       0,80
11792896       0,80      0,80       0,80       0,80
11822621       0,80      0,80       0,80       0,80
11775876       0,80      0,80       0,80       0,80
11775856       0,80      0,80       0,80       0,80

11792767       0,80      0,80       0,80       0,80
11792753       0,80      0,80       0,80       0,80
11818331       0,80      0,80       0,80       0,80
11792746       0,80      0,80       0,80       0,80
11792757       0,80      0,80       0,80       0,80

11775852       0,80      0,80       0,80       0,80
11792747       0,80      0,80       0,80       0,80
11792754       0,80      0,80       0,80       0,80
11792892       0,80      0,80       0,80       0,80
11775854       0,80      0,80       0,80       0,80

11775853       0,80      0,80       0,80       0,80
11792890       0,80      0,80       0,80       0,80
11792891       0,80      0,80       0,80       0,80
11801782       0,80      0,80       0,80       0,80
11792886       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 133 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 134 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11792765                  8,16        0,00   Relatief                                              1935          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792887                  6,32        0,00   Relatief                                              1952          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775843                  2,63        0,00   Relatief                                              1955          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792750                  4,25        0,00   Relatief                                              1975          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792885                  3,45        0,00   Relatief                                              1952          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792756                   6,73       0,00   Relatief                                              1935          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792766                   5,02       0,00   Relatief                                              1993          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11822624                   8,07       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11822625                   7,30       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11822861                   3,10       0,00   Relatief                                              2016          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11775790                   2,56       0,00   Relatief                                              1985          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792623                   7,51       0,00   Relatief                                              1987          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792614                   7,03       0,00   Relatief                                              1985          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792612                   7,05       0,00   Relatief                                              1985          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792615                   8,11       0,00   Relatief                                              1984          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792611                   7,05       0,00   Relatief                                              1985          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792610                   6,89       0,00   Relatief                                              1985          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792588                   8,29       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792586                   8,18       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792585                   8,12       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792584                   8,50       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775835                   2,87       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775841                   4,17       0,00   Relatief                                              1978          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775840                   3,59       0,00   Relatief                                              1963          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792744                   7,51       0,00   Relatief                                              1978          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792592                   4,66       0,00   Relatief                                              1963          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792590                   7,28       0,00   Relatief                                              1963          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792572                   5,67       0,00   Relatief                                              1963          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775778                   7,92       0,00   Relatief                                              1963          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792573                   7,72       0,00   Relatief                                              1963          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11775777                   2,60       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792583                   7,61       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792579                   7,57       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792578                   7,67       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792576                   7,57       0,00   Relatief                                              1983          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 134 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 135 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11792765       0,80       0,80       0,80       0,80
11792887       0,80       0,80       0,80       0,80
11775843       0,80       0,80       0,80       0,80
11792750       0,80       0,80       0,80       0,80
11792885       0,80       0,80       0,80       0,80

11792756       0,80      0,80       0,80       0,80
11792766       0,80      0,80       0,80       0,80
11822624       0,80      0,80       0,80       0,80
11822625       0,80      0,80       0,80       0,80
11822861       0,80      0,80       0,80       0,80

11775790       0,80      0,80       0,80       0,80
11792623       0,80      0,80       0,80       0,80
11792614       0,80      0,80       0,80       0,80
11792612       0,80      0,80       0,80       0,80
11792615       0,80      0,80       0,80       0,80

11792611       0,80      0,80       0,80       0,80
11792610       0,80      0,80       0,80       0,80
11792588       0,80      0,80       0,80       0,80
11792586       0,80      0,80       0,80       0,80
11792585       0,80      0,80       0,80       0,80

11792584       0,80      0,80       0,80       0,80
11775835       0,80      0,80       0,80       0,80
11775841       0,80      0,80       0,80       0,80
11775840       0,80      0,80       0,80       0,80
11792744       0,80      0,80       0,80       0,80

11792592       0,80      0,80       0,80       0,80
11792590       0,80      0,80       0,80       0,80
11792572       0,80      0,80       0,80       0,80
11775778       0,80      0,80       0,80       0,80
11792573       0,80      0,80       0,80       0,80

11775777       0,80      0,80       0,80       0,80
11792583       0,80      0,80       0,80       0,80
11792579       0,80      0,80       0,80       0,80
11792578       0,80      0,80       0,80       0,80
11792576       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 135 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 136 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11792575                  7,55        0,00   Relatief                                              1983          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792574                  7,56        0,00   Relatief                                              1983          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792563                  7,64        0,00   Relatief                                              1982          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792564                  7,77        0,00   Relatief                                              1982          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792562                  7,77        0,00   Relatief                                              1982          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792688                   7,74       0,00   Relatief                                              1982          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792731                   7,38       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792725                   6,43       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792719                   2,17       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792730                   7,36       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792724                   6,53       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792722                   2,55       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792715                   6,35       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792723                   6,39       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792741                   7,36       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792712                   6,38       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792740                   7,20       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792713                   6,45       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775837                   2,88       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792732                   7,08       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792733                   7,08       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792742                   7,48       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792729                   6,30       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792743                   7,42       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792734                   7,32       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792726                   6,35       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792736                   3,41       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792737                   7,34       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792711                   6,34       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792751                   7,37       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792752                   7,26       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792888                   6,50       0,00   Relatief                                              1952          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792889                   6,37       0,00   Relatief                                              1952          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792894                   2,83       0,00   Relatief                                              1952          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792895                   3,22       0,00   Relatief                                              1952          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 136 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 137 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11792575       0,80       0,80       0,80       0,80
11792574       0,80       0,80       0,80       0,80
11792563       0,80       0,80       0,80       0,80
11792564       0,80       0,80       0,80       0,80
11792562       0,80       0,80       0,80       0,80

11792688       0,80      0,80       0,80       0,80
11792731       0,80      0,80       0,80       0,80
11792725       0,80      0,80       0,80       0,80
11792719       0,80      0,80       0,80       0,80
11792730       0,80      0,80       0,80       0,80

11792724       0,80      0,80       0,80       0,80
11792722       0,80      0,80       0,80       0,80
11792715       0,80      0,80       0,80       0,80
11792723       0,80      0,80       0,80       0,80
11792741       0,80      0,80       0,80       0,80

11792712       0,80      0,80       0,80       0,80
11792740       0,80      0,80       0,80       0,80
11792713       0,80      0,80       0,80       0,80
11775837       0,80      0,80       0,80       0,80
11792732       0,80      0,80       0,80       0,80

11792733       0,80      0,80       0,80       0,80
11792742       0,80      0,80       0,80       0,80
11792729       0,80      0,80       0,80       0,80
11792743       0,80      0,80       0,80       0,80
11792734       0,80      0,80       0,80       0,80

11792726       0,80      0,80       0,80       0,80
11792736       0,80      0,80       0,80       0,80
11792737       0,80      0,80       0,80       0,80
11792711       0,80      0,80       0,80       0,80
11792751       0,80      0,80       0,80       0,80

11792752       0,80      0,80       0,80       0,80
11792888       0,80      0,80       0,80       0,80
11792889       0,80      0,80       0,80       0,80
11792894       0,80      0,80       0,80       0,80
11792895       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 137 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 138 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11801783                  3,78        0,00   Relatief                                              1952          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809305                  2,58        0,00   Relatief                                              1977          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809308                  2,60        0,00   Relatief                                              1977          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809311                  2,59        0,00   Relatief                                              1977          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809314                  2,57        0,00   Relatief                                              1977          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11809317                   2,58       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809320                   2,58       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809323                   2,54       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809325                   2,82       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776033                   4,88       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11776035                   2,99       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776034                   4,31       0,00   Relatief                                              1952          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775846                   2,70       0,00   Relatief                                              1975          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792909                   6,20       0,00   Relatief                                              1980          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776016                   4,70       0,00   Relatief                                              1977          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11783277                   6,13       0,00   Relatief                                              2006          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11801823                   6,43       0,00   Relatief                                              1970          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776037                   2,99       0,00   Relatief                                              1920          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775958                   2,63       0,00   Relatief                                              1920          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775805                   6,16       0,00   Relatief                                              1965          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11775809                   2,78       0,00   Relatief                                              1994          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792639                   6,42       0,00   Relatief                                              1954          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792646                   4,01       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792658                   6,76       0,00   Relatief                                              1972          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792659                   5,63       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792660                   6,93       0,00   Relatief                                              1974          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792661                   6,44       0,00   Relatief                                              1973          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792662                   5,64       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792663                   5,52       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792664                   5,54       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792670                   5,52       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792671                   5,52       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11822084                   4,48       0,00   Relatief                                              2014          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818093                   2,85       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818110                   7,83       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 138 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 139 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11801783       0,80       0,80       0,80       0,80
11809305       0,80       0,80       0,80       0,80
11809308       0,80       0,80       0,80       0,80
11809311       0,80       0,80       0,80       0,80
11809314       0,80       0,80       0,80       0,80

11809317       0,80      0,80       0,80       0,80
11809320       0,80      0,80       0,80       0,80
11809323       0,80      0,80       0,80       0,80
11809325       0,80      0,80       0,80       0,80
11776033       0,80      0,80       0,80       0,80

11776035       0,80      0,80       0,80       0,80
11776034       0,80      0,80       0,80       0,80
11775846       0,80      0,80       0,80       0,80
11792909       0,80      0,80       0,80       0,80
11776016       0,80      0,80       0,80       0,80

11783277       0,80      0,80       0,80       0,80
11801823       0,80      0,80       0,80       0,80
11776037       0,80      0,80       0,80       0,80
11775958       0,80      0,80       0,80       0,80
11775805       0,80      0,80       0,80       0,80

11775809       0,80      0,80       0,80       0,80
11792639       0,80      0,80       0,80       0,80
11792646       0,80      0,80       0,80       0,80
11792658       0,80      0,80       0,80       0,80
11792659       0,80      0,80       0,80       0,80

11792660       0,80      0,80       0,80       0,80
11792661       0,80      0,80       0,80       0,80
11792662       0,80      0,80       0,80       0,80
11792663       0,80      0,80       0,80       0,80
11792664       0,80      0,80       0,80       0,80

11792670       0,80      0,80       0,80       0,80
11792671       0,80      0,80       0,80       0,80
11822084       0,80      0,80       0,80       0,80
11818093       0,80      0,80       0,80       0,80
11818110       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 139 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 140 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11818088                  2,91        0,00   Relatief                                              2012          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818114                  7,81        0,00   Relatief                                              2012          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818106                  7,92        0,00   Relatief                                              2012          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818102                  7,87        0,00   Relatief                                              2012          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11801788                  4,78        0,00   Relatief                                              2004          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11818083                   2,99       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818078                   3,00       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776023                   2,78       0,00   Relatief                                              1964          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776026                   6,21       0,00   Relatief                                              1999          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792902                   7,20       0,00   Relatief                                              1965          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792879                   7,51       0,00   Relatief                                              1964          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792880                   7,47       0,00   Relatief                                              1964          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792882                   6,82       0,00   Relatief                                              1964          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792883                   7,09       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792877                   3,57       0,00   Relatief                                              1961          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792878                   7,14       0,00   Relatief                                              1961          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11820020                   2,80       0,00   Relatief                                              2015          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11820025                   6,50       0,00   Relatief                                              2015          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11820030                   6,39       0,00   Relatief                                              2015          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11820035                   6,51       0,00   Relatief                                              2015          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11820040                   3,01       0,00   Relatief                                              2015          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11820045                   2,64       0,00   Relatief                                              2015          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11821115                   6,77       0,00   Relatief                                              1965          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11822786                   9,00       0,00   Relatief                                              2018          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11822788                   9,00       0,00   Relatief                                              2018          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792701                  10,22       0,00   Relatief                                              2010          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792716                   7,99       0,00   Relatief                                              1960          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792702                   7,42       0,00   Relatief                                              1956          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792703                   7,24       0,00   Relatief                                              1956          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775824                   2,72       0,00   Relatief                                              1993          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792704                   8,59       0,00   Relatief                                              1999          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792705                   8,68       0,00   Relatief                                              1999          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775825                   2,65       0,00   Relatief                                              2000          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775826                   4,64       0,00   Relatief                                              1999          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792706                   8,01       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 140 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 141 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11818088       0,80       0,80       0,80       0,80
11818114       0,80       0,80       0,80       0,80
11818106       0,80       0,80       0,80       0,80
11818102       0,80       0,80       0,80       0,80
11801788       0,80       0,80       0,80       0,80

11818083       0,80      0,80       0,80       0,80
11818078       0,80      0,80       0,80       0,80
11776023       0,80      0,80       0,80       0,80
11776026       0,80      0,80       0,80       0,80
11792902       0,80      0,80       0,80       0,80

11792879       0,80      0,80       0,80       0,80
11792880       0,80      0,80       0,80       0,80
11792882       0,80      0,80       0,80       0,80
11792883       0,80      0,80       0,80       0,80
11792877       0,80      0,80       0,80       0,80

11792878       0,80      0,80       0,80       0,80
11820020       0,80      0,80       0,80       0,80
11820025       0,80      0,80       0,80       0,80
11820030       0,80      0,80       0,80       0,80
11820035       0,80      0,80       0,80       0,80

11820040       0,80      0,80       0,80       0,80
11820045       0,80      0,80       0,80       0,80
11821115       0,80      0,80       0,80       0,80
11822786       0,80      0,80       0,80       0,80
11822788       0,80      0,80       0,80       0,80

11792701       0,80      0,80       0,80       0,80
11792716       0,80      0,80       0,80       0,80
11792702       0,80      0,80       0,80       0,80
11792703       0,80      0,80       0,80       0,80
11775824       0,80      0,80       0,80       0,80

11792704       0,80      0,80       0,80       0,80
11792705       0,80      0,80       0,80       0,80
11775825       0,80      0,80       0,80       0,80
11775826       0,80      0,80       0,80       0,80
11792706       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 141 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 142 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11792707                  7,94        0,00   Relatief                                              1966          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809329                  2,49        0,00   Relatief                                              1966          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792708                  7,91        0,00   Relatief                                              1966          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775827                  5,55        0,00   Relatief                                              1940          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792709                  7,98        0,00   Relatief                                              1966          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11809330                   2,49       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792710                   7,97       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809328                   2,45       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809327                   2,46       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809332                   2,46       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11809331                   2,47       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809326                   2,44       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809334                   2,44       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809333                   2,47       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809336                   2,41       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792654                   7,99       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792656                   8,01       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792655                   7,94       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792657                   7,78       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792625                   7,95       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792627                   8,09       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792665                   5,55       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792666                   5,57       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792667                   5,62       0,00   Relatief                                              1971          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11820299                   6,73       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11824352                   2,51       0,00   Relatief                                              2016          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11824355                   2,80       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792884                   4,83       0,00   Relatief                                              1972          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776012                   6,42       0,00   Relatief                                              1972          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792842                   4,30       0,00   Relatief                                              1969          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11783280                   3,54       0,00   Relatief                                              2005          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792866                   7,43       0,00   Relatief                                              1981          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792847                   6,96       0,00   Relatief                                              1850          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792849                   7,82       0,00   Relatief                                              1979          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792855                   5,71       0,00   Relatief                                              1981          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 142 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 143 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11792707       0,80       0,80       0,80       0,80
11809329       0,80       0,80       0,80       0,80
11792708       0,80       0,80       0,80       0,80
11775827       0,80       0,80       0,80       0,80
11792709       0,80       0,80       0,80       0,80

11809330       0,80      0,80       0,80       0,80
11792710       0,80      0,80       0,80       0,80
11809328       0,80      0,80       0,80       0,80
11809327       0,80      0,80       0,80       0,80
11809332       0,80      0,80       0,80       0,80

11809331       0,80      0,80       0,80       0,80
11809326       0,80      0,80       0,80       0,80
11809334       0,80      0,80       0,80       0,80
11809333       0,80      0,80       0,80       0,80
11809336       0,80      0,80       0,80       0,80

11792654       0,80      0,80       0,80       0,80
11792656       0,80      0,80       0,80       0,80
11792655       0,80      0,80       0,80       0,80
11792657       0,80      0,80       0,80       0,80
11792625       0,80      0,80       0,80       0,80

11792627       0,80      0,80       0,80       0,80
11792665       0,80      0,80       0,80       0,80
11792666       0,80      0,80       0,80       0,80
11792667       0,80      0,80       0,80       0,80
11820299       0,80      0,80       0,80       0,80

11824352       0,80      0,80       0,80       0,80
11824355       0,80      0,80       0,80       0,80
11792884       0,80      0,80       0,80       0,80
11776012       0,80      0,80       0,80       0,80
11792842       0,80      0,80       0,80       0,80

11783280       0,80      0,80       0,80       0,80
11792866       0,80      0,80       0,80       0,80
11792847       0,80      0,80       0,80       0,80
11792849       0,80      0,80       0,80       0,80
11792855       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 143 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 144 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11792856                  7,42        0,00   Relatief                                              1975          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792848                  6,61        0,00   Relatief                                              1952          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792857                  3,95        0,00   Relatief                                              1984          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776000                  3,00        0,00   Relatief                                              2008          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11775999                  3,00        0,00   Relatief                                              1992          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792851                   6,77       0,00   Relatief                                              1992          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792852                   7,64       0,00   Relatief                                              1953          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11801789                   7,94       0,00   Relatief                                              1948          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816314                   9,41       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816317                   9,58       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11816310                   9,62       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11824129                   2,55       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816320                   3,07       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816304                   9,14       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816295                   9,49       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11816301                   8,04       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816307                   8,78       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816298                   9,37       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816333                   3,25       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816330                   9,68       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11815962                   2,77       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815967                   2,78       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11783207                   2,60       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792699                   7,78       0,00   Relatief                                              2000          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792652                   4,32       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792629                   6,67       0,00   Relatief                                              1957          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792634                   7,68       0,00   Relatief                                              1957          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792700                   6,50       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11783228                   2,92       0,00   Relatief                                              2007          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792862                   7,99       0,00   Relatief                                              2005          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792861                   8,09       0,00   Relatief                                              2005          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792860                   8,08       0,00   Relatief                                              2005          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792696                   7,83       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792859                   8,15       0,00   Relatief                                              2005          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792858                   7,82       0,00   Relatief                                              2005          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 144 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 145 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11792856       0,80       0,80       0,80       0,80
11792848       0,80       0,80       0,80       0,80
11792857       0,80       0,80       0,80       0,80
11776000       0,80       0,80       0,80       0,80
11775999       0,80       0,80       0,80       0,80

11792851       0,80      0,80       0,80       0,80
11792852       0,80      0,80       0,80       0,80
11801789       0,80      0,80       0,80       0,80
11816314       0,80      0,80       0,80       0,80
11816317       0,80      0,80       0,80       0,80

11816310       0,80      0,80       0,80       0,80
11824129       0,80      0,80       0,80       0,80
11816320       0,80      0,80       0,80       0,80
11816304       0,80      0,80       0,80       0,80
11816295       0,80      0,80       0,80       0,80

11816301       0,80      0,80       0,80       0,80
11816307       0,80      0,80       0,80       0,80
11816298       0,80      0,80       0,80       0,80
11816333       0,80      0,80       0,80       0,80
11816330       0,80      0,80       0,80       0,80

11815962       0,80      0,80       0,80       0,80
11815967       0,80      0,80       0,80       0,80
11783207       0,80      0,80       0,80       0,80
11792699       0,80      0,80       0,80       0,80
11792652       0,80      0,80       0,80       0,80

11792629       0,80      0,80       0,80       0,80
11792634       0,80      0,80       0,80       0,80
11792700       0,80      0,80       0,80       0,80
11783228       0,80      0,80       0,80       0,80
11792862       0,80      0,80       0,80       0,80

11792861       0,80      0,80       0,80       0,80
11792860       0,80      0,80       0,80       0,80
11792696       0,80      0,80       0,80       0,80
11792859       0,80      0,80       0,80       0,80
11792858       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 145 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 146 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.      Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11776008                  2,97        0,00   Relatief                                              2007          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792863                  7,84        0,00   Relatief                                              2005          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792693                  7,71        0,00   Relatief                                              1943          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792692                  4,11        0,00   Relatief                                              1943          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11776005                  3,36        0,00   Relatief                                              1958          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11792854                   7,83       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792853                   6,22       0,00   Relatief                                              1978          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792864                  12,34       0,00   Relatief                                              1950          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792865                   6,36       0,00   Relatief                                              1885          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792876                   9,38       0,00   Relatief                                              1956          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11801780                   4,84       0,00   Relatief                                              1955          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11809335                   2,54       0,00   Relatief                                              1966          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11817481                   6,03       0,00   Relatief                                              2008          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818022                   2,63       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818027                   2,62       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11818033                   2,73       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818039                   2,60       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818044                   2,64       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818049                   2,64       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818053                   6,57       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11818057                   6,58       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818061                   6,60       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818065                   6,58       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818069                   6,52       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11818073                   6,53       0,00   Relatief                                              2012          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11819909                   7,58       0,00   Relatief                                              2016          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816323                   9,62       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815971                   2,78       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11816326                   3,10       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815976                   2,78       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

11815952                   8,28       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815980                   2,75       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815957                   8,52       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815985                   2,78       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815989                   2,74       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                   11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 146 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 147 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11776008       0,80       0,80       0,80       0,80
11792863       0,80       0,80       0,80       0,80
11792693       0,80       0,80       0,80       0,80
11792692       0,80       0,80       0,80       0,80
11776005       0,80       0,80       0,80       0,80

11792854       0,80      0,80       0,80       0,80
11792853       0,80      0,80       0,80       0,80
11792864       0,80      0,80       0,80       0,80
11792865       0,80      0,80       0,80       0,80
11792876       0,80      0,80       0,80       0,80

11801780       0,80      0,80       0,80       0,80
11809335       0,80      0,80       0,80       0,80
11817481       0,80      0,80       0,80       0,80
11818022       0,80      0,80       0,80       0,80
11818027       0,80      0,80       0,80       0,80

11818033       0,80      0,80       0,80       0,80
11818039       0,80      0,80       0,80       0,80
11818044       0,80      0,80       0,80       0,80
11818049       0,80      0,80       0,80       0,80
11818053       0,80      0,80       0,80       0,80

11818057       0,80      0,80       0,80       0,80
11818061       0,80      0,80       0,80       0,80
11818065       0,80      0,80       0,80       0,80
11818069       0,80      0,80       0,80       0,80
11818073       0,80      0,80       0,80       0,80

11819909       0,80      0,80       0,80       0,80
11816323       0,80      0,80       0,80       0,80
11815971       0,80      0,80       0,80       0,80
11816326       0,80      0,80       0,80       0,80
11815976       0,80      0,80       0,80       0,80

11815952       0,80      0,80       0,80       0,80
11815980       0,80      0,80       0,80       0,80
11815957       0,80      0,80       0,80       0,80
11815985       0,80      0,80       0,80       0,80
11815989       0,80      0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 147 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 148 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Omschr.        Hoogte   Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500
11815944                    8,20       0,00   Relatief                                              2011          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815993                    2,77       0,00   Relatief                                              2011          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815939                    8,20       0,00   Relatief                                              2011          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815934                    8,20       0,00   Relatief                                              2011          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815929                    8,20       0,00   Relatief                                              2011          0       0   0   dB     False       0,80        0,80        0,80        0,80

11815924                    8,20       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11815919                    8,57       0,00   Relatief                                              2011          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11819914                    5,64       0,00   Relatief                                              2016          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11792639                    6,42       0,00   Relatief                                              1954          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
01         woning 1         9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

04         woning    4      9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
08         woning    8      9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
11         woning    11     9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
02         woning    2      9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
03         woning    3      9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

05         woning    5      9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
06         woning    6      9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
07         woning    7      9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
09         woning    9      9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
10         woning    10     9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

12         woning 12        9,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
           garage           3,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
           garage           3,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
           garage           3,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80
           garage           3,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80

           garage           3,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0 dB      False       0,80        0,80        0,80        0,80
           garage           3,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0 dB      False       0,80        0,80        0,80        0,80
           garage           3,00       0,00   Relatief                                                 0          0      0    0 dB      False       0,80        0,80        0,80        0,80




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                                    11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 148 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 149 ======================================================================

<pre>Model:     D1
           wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam       Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
11815944       0,80       0,80       0,80       0,80
11815993       0,80       0,80       0,80       0,80
11815939       0,80       0,80       0,80       0,80
11815934       0,80       0,80       0,80       0,80
11815929       0,80       0,80       0,80       0,80

11815924       0,80      0,80       0,80       0,80
11815919       0,80      0,80       0,80       0,80
11819914       0,80      0,80       0,80       0,80
11792639       0,80      0,80       0,80       0,80
01             0,80      0,80       0,80       0,80

04             0,80      0,80       0,80       0,80
08             0,80      0,80       0,80       0,80
11             0,80      0,80       0,80       0,80
02             0,80      0,80       0,80       0,80
03             0,80      0,80       0,80       0,80

05             0,80      0,80       0,80       0,80
06             0,80      0,80       0,80       0,80
07             0,80      0,80       0,80       0,80
09             0,80      0,80       0,80       0,80
10             0,80      0,80       0,80       0,80

12             0,80      0,80       0,80       0,80
               0,80      0,80       0,80       0,80
               0,80      0,80       0,80       0,80
               0,80      0,80       0,80       0,80
               0,80      0,80       0,80       0,80

               0,80      0,80       0,80       0,80
               0,80      0,80       0,80       0,80
               0,80      0,80       0,80       0,80




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                        11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 149 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 150 ======================================================================

<pre>Model:      D1
            wegverkeerslawaai - 19872 Helenaveen
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.                X              Y   Maaiveld   Hdef.      Hoogte A   Hoogte B    Hoogte C   Hoogte D   Hoogte E   Hoogte F   Gevel
03       woning 1       191872,34      377633,25       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50         --         --         --      Ja
02       woning 1       191876,31      377624,42       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50         --         --         --      Ja
01       woning 1       191871,92      377627,76       0,00   Relatief         --       4,50        7,50         --         --         --      Ja
09       woning 4       191891,47      377641,80       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50         --         --         --      Ja
10       woning 4       191895,38      377633,52       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50         --         --         --      Ja

11       woning   4     191891,03      377636,54       0,00   Relatief         --       4,50        7,50        --         --         --      Ja
20       woning   8     191884,62      377611,27       0,00   Relatief         --       4,50        7,50        --         --         --      Ja
19       woning   8     191889,92      377610,91       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
21       woning   8     191881,56      377606,94       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
28       woning   11    191913,89      377623,50       0,00   Relatief         --       4,50        7,50        --         --         --      Ja

29       woning   11    191919,87      377622,92       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
27       woning   11    191910,48      377618,44       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
05       woning   2     191876,91      377635,31       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
04       woning   2     191880,91      377626,50       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
06       woning   3     191881,57      377637,41       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja

07       woning   3     191885,97      377634,08       0,00   Relatief         --       4,50        7,50        --         --         --      Ja
08       woning   3     191885,50      377628,56       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
12       woning   5     191896,01      377643,94       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
13       woning   5     191899,91      377635,63       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
15       woning   6     191900,47      377646,04       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja

14       woning   6     191904,48      377637,75       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
16       woning   7     191905,14      377648,25       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
17       woning   7     191909,52      377645,20       0,00   Relatief         --       4,50        7,50        --         --         --      Ja
18       woning   7     191909,04      377639,88       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
22       woning   9     191892,11      377606,46       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja

23       woning   9     191883,70      377602,34       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
24       woning   10    191894,30      377602,01       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
25       woning   10    191891,16      377597,59       0,00   Relatief         --       4,50        7,50        --         --         --      Ja
26       woning   10    191885,81      377597,80       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja
32       woning   12    191922,46      377617,31       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja

31       woning 12      191919,05      377612,20       0,00   Relatief         --       4,50        7,50        --         --         --      Ja
30       woning 12      191912,97      377612,94       0,00   Relatief       1,50       4,50        7,50        --         --         --      Ja




Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                                                                                                11-10-2022 08:46:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 150 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 151 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 3. BEREKENINGSRESULTATEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 151 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 152 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Aardbeiweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   28,54   25,82   19,77   29,42
01_C        woning 1          7,50   28,81   26,08   20,04   29,69
02_A        woning 1          1,50   24,09   21,38   15,33   24,97
02_B        woning 1          4,50   27,03   24,32   18,27   27,91
02_C        woning 1          7,50   27,29   24,57   18,52   28,17

03_A        woning   1        1,50   23,10   20,38   14,33   23,98
03_B        woning   1        4,50   23,90   21,18   15,13   24,78
03_C        woning   1        7,50   24,37   21,65   15,60   25,25
04_A        woning   2        1,50   25,46   22,74   16,69   26,34
04_B        woning   2        4,50   26,77   24,05   18,00   27,65

04_C        woning   2        7,50   27,01   24,29   18,24   27,89
05_A        woning   2        1,50   23,31   20,59   14,54   24,19
05_B        woning   2        4,50   24,06   21,34   15,29   24,94
05_C        woning   2        7,50   24,50   21,78   15,73   25,38
06_A        woning   3        1,50   23,57   20,85   14,80   24,45

06_B        woning   3        4,50   24,32   21,59   15,55   25,20
06_C        woning   3        7,50   24,62   21,90   15,85   25,50
07_B        woning   3        4,50   20,58   17,86   11,81   21,46
07_C        woning   3        7,50   21,60   18,86   12,83   22,47
08_A        woning   3        1,50   25,34   22,62   16,57   26,22

08_B        woning   3        4,50   25,80   23,08   17,03   26,68
08_C        woning   3        7,50   26,28   23,55   17,51   27,16
09_A        woning   4        1,50   22,74   20,03   13,98   23,62
09_B        woning   4        4,50   23,48   20,75   14,71   24,36
09_C        woning   4        7,50   23,73   21,00   14,96   24,61

10_A        woning   4        1,50   20,96   18,23   12,19   21,84
10_B        woning   4        4,50   24,40   21,68   15,63   25,28
10_C        woning   4        7,50   24,97   22,25   16,20   25,85
11_B        woning   4        4,50   19,08   16,35   10,31   19,96
11_C        woning   4        7,50   20,20   17,46   11,43   21,07

12_A        woning   5        1,50   22,91   20,20   14,15   23,79
12_B        woning   5        4,50   23,71   20,99   14,94   24,59
12_C        woning   5        7,50   24,10   21,38   15,33   24,98
13_A        woning   5        1,50   23,14   20,42   14,38   24,02
13_B        woning   5        4,50   24,50   21,77   15,73   25,38

13_C        woning   5        7,50   24,96   22,24   16,19   25,84
14_A        woning   6        1,50   23,20   20,48   14,43   24,08
14_B        woning   6        4,50   24,65   21,93   15,88   25,53
14_C        woning   6        7,50   24,92   22,19   16,15   25,80
15_A        woning   6        1,50   22,53   19,81   13,76   23,41

15_B        woning   6        4,50   23,31   20,58   14,54   24,19
15_C        woning   6        7,50   23,71   20,99   14,95   24,59
16_A        woning   7        1,50   22,38   19,66   13,61   23,26
16_B        woning   7        4,50   23,17   20,44   14,40   24,05
16_C        woning   7        7,50   23,50   20,78   14,74   24,38

17_B        woning   7        4,50   16,77   14,04    8,00   17,65
17_C        woning   7        7,50   17,79   15,05    9,02   18,66
18_A        woning   7        1,50   23,52   20,79   14,75   24,40
18_B        woning   7        4,50   24,08   21,36   15,32   24,96
18_C        woning   7        7,50   24,56   21,84   15,79   25,44

19_A        woning   8        1,50   19,01   16,28   10,24   19,89
19_B        woning   8        4,50   18,22   15,49    9,45   19,10
19_C        woning   8        7,50   19,49   16,74   10,72   20,36
20_B        woning   8        4,50   24,66   21,94   15,89   25,54
20_C        woning   8        7,50   25,10   22,38   16,33   25,98

21_A        woning 8          1,50   28,00   25,29   19,23   28,88




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:46:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 152 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 153 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Aardbeiweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   28,81   26,09   20,04   29,69
21_C        woning 8          7,50   29,06   26,34   20,29   29,94
22_A        woning 9          1,50   17,25   14,51    8,48   18,12
22_B        woning 9          4,50   18,53   15,82    9,77   19,41
22_C        woning 9          7,50   19,88   17,15   11,11   20,76

23_A        woning   9        1,50   27,98   25,27   19,21   28,86
23_B        woning   9        4,50   28,90   26,18   20,13   29,78
23_C        woning   9        7,50   29,19   26,47   20,42   30,07
24_A        woning   10       1,50   13,89   11,14    5,12   14,76
24_B        woning   10       4,50   14,54   11,80    5,77   15,41

24_C        woning   10       7,50   16,64   13,89    7,87   17,51
25_B        woning   10       4,50   26,30   23,58   17,53   27,18
25_C        woning   10       7,50   26,59   23,87   17,82   27,47
26_A        woning   10       1,50   28,07   25,35   19,30   28,95
26_B        woning   10       4,50   28,90   26,18   20,13   29,78

26_C        woning   10       7,50   29,18   26,46   20,41   30,06
27_A        woning   11       1,50   22,95   20,22   14,18   23,83
27_B        woning   11       4,50   25,30   22,59   16,54   26,18
27_C        woning   11       7,50   25,94   23,21   17,17   26,82
28_B        woning   11       4,50   23,19   20,48   14,42   24,07

28_C        woning   11       7,50   23,99   21,26   15,22   24,87
29_A        woning   11       1,50   16,02   13,30    7,25   16,90
29_B        woning   11       4,50   16,21   13,47    7,43   17,08
29_C        woning   11       7,50   17,56   14,83    8,79   18,44
30_A        woning   12       1,50   23,33   20,61   14,56   24,21

30_B        woning   12       4,50   25,47   22,76   16,70   26,35
30_C        woning   12       7,50   25,99   23,26   17,22   26,87
31_B        woning   12       4,50   24,92   22,21   16,15   25,80
31_C        woning   12       7,50   25,30   22,58   16,54   26,18
32_A        woning   12       1,50   13,34   10,61    4,57   14,22

32_B        woning 12         4,50   12,53    9,78    3,75   13,40
32_C        woning 12         7,50   13,91   11,17    5,14   14,78




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:46:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 153 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 154 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Binnenplanse wegen
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   41,54   38,57   31,20   41,85
01_C        woning 1          7,50   43,72   40,73   33,37   44,02
02_A        woning 1          1,50   39,35   36,36   29,00   39,65
02_B        woning 1          4,50   40,01   37,02   29,66   40,31
02_C        woning 1          7,50   40,14   37,15   29,79   40,44

03_A        woning   1        1,50   39,45   36,45   29,10   39,75
03_B        woning   1        4,50   39,12   36,12   28,76   39,42
03_C        woning   1        7,50   38,27   35,27   27,91   38,57
04_A        woning   2        1,50   37,94   34,96   27,60   38,25
04_B        woning   2        4,50   38,44   35,45   28,09   38,74

04_C        woning   2        7,50   38,55   35,56   28,20   38,85
05_A        woning   2        1,50   36,32   33,33   25,98   36,63
05_B        woning   2        4,50   36,29   33,29   25,93   36,59
05_C        woning   2        7,50   35,85   32,85   25,50   36,15
06_A        woning   3        1,50   33,96   30,97   23,61   34,26

06_B        woning   3        4,50   34,12   31,13   23,77   34,42
06_C        woning   3        7,50   33,89   30,90   23,54   34,19
07_B        woning   3        4,50   27,21   24,24   16,88   27,52
07_C        woning   3        7,50   29,17   26,17   18,82   29,47
08_A        woning   3        1,50   36,35   33,37   26,01   36,66

08_B        woning   3        4,50   37,08   34,09   26,74   37,39
08_C        woning   3        7,50   37,17   34,19   26,83   37,48
09_A        woning   4        1,50   29,93   26,95   19,59   30,24
09_B        woning   4        4,50   31,26   28,28   20,92   31,57
09_C        woning   4        7,50   31,12   28,13   20,77   31,42

10_A        woning   4        1,50   33,58   30,61   23,25   33,89
10_B        woning   4        4,50   35,92   32,95   25,59   36,23
10_C        woning   4        7,50   36,11   33,13   25,77   36,42
11_B        woning   4        4,50   29,22   26,26   18,89   29,54
11_C        woning   4        7,50   29,99   27,00   19,64   30,29

12_A        woning   5        1,50   28,93   25,96   18,60   29,24
12_B        woning   5        4,50   30,58   27,61   20,25   30,89
12_C        woning   5        7,50   30,64   27,65   20,29   30,94
13_A        woning   5        1,50   34,65   31,68   24,32   34,96
13_B        woning   5        4,50   36,48   33,50   26,14   36,79

13_C        woning   5        7,50   36,57   33,59   26,23   36,88
14_A        woning   6        1,50   35,76   32,79   25,43   36,07
14_B        woning   6        4,50   37,38   34,40   27,04   37,69
14_C        woning   6        7,50   37,44   34,45   27,09   37,74
15_A        woning   6        1,50   28,51   25,55   18,19   28,83

15_B        woning   6        4,50   30,25   27,28   19,92   30,56
15_C        woning   6        7,50   30,31   27,33   19,97   30,62
16_A        woning   7        1,50   28,70   25,74   18,38   29,02
16_B        woning   7        4,50   30,30   27,32   19,96   30,61
16_C        woning   7        7,50   30,37   27,38   20,03   30,68

17_B        woning   7        4,50   38,52   35,55   28,19   38,83
17_C        woning   7        7,50   38,82   35,83   28,48   39,13
18_A        woning   7        1,50   36,31   33,33   25,97   36,62
18_B        woning   7        4,50   38,26   35,28   27,92   38,57
18_C        woning   7        7,50   38,25   35,26   27,91   38,56

19_A        woning   8        1,50   27,74   24,78   17,42   28,06
19_B        woning   8        4,50   29,83   26,86   19,50   30,14
19_C        woning   8        7,50   30,95   27,97   20,61   31,26
20_B        woning   8        4,50   39,72   36,76   29,40   40,04
20_C        woning   8        7,50   39,58   36,59   29,23   39,88

21_A        woning 8          1,50   45,48   42,49   35,13   45,78




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:00
</pre>

====================================================================== Einde pagina 154 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 155 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Binnenplanse wegen
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   44,98   41,99   34,63   45,28
21_C        woning 8          7,50   43,80   40,80   33,44   44,10
22_A        woning 9          1,50   26,89   23,93   16,56   27,21
22_B        woning 9          4,50   28,87   25,90   18,54   29,18
22_C        woning 9          7,50   30,14   27,16   19,80   30,45

23_A        woning   9        1,50   45,19   42,20   34,84   45,49
23_B        woning   9        4,50   44,70   41,70   34,35   45,00
23_C        woning   9        7,50   43,47   40,47   33,11   43,77
24_A        woning   10       1,50   26,26   23,28   15,92   26,57
24_B        woning   10       4,50   30,65   27,68   20,32   30,96

24_C        woning   10       7,50   32,77   29,81   22,45   33,09
25_B        woning   10       4,50   32,10   29,14   21,78   32,42
25_C        woning   10       7,50   33,02   30,04   22,68   33,33
26_A        woning   10       1,50   44,52   41,53   34,17   44,82
26_B        woning   10       4,50   44,01   41,01   33,66   44,31

26_C        woning   10       7,50   42,80   39,80   32,44   43,10
27_A        woning   11       1,50   27,33   24,36   17,00   27,64
27_B        woning   11       4,50   29,45   26,46   19,10   29,75
27_C        woning   11       7,50   30,11   27,12   19,76   30,41
28_B        woning   11       4,50   34,71   31,74   24,38   35,02

28_C        woning   11       7,50   34,65   31,66   24,31   34,96
29_A        woning   11       1,50   44,68   41,69   34,33   44,98
29_B        woning   11       4,50   44,42   41,42   34,06   44,72
29_C        woning   11       7,50   43,52   40,52   33,16   43,82
30_A        woning   12       1,50   25,71   22,74   15,38   26,02

30_B        woning   12       4,50   28,33   25,34   17,98   28,63
30_C        woning   12       7,50   29,27   26,28   18,93   29,58
31_B        woning   12       4,50   38,38   35,41   28,05   38,69
31_C        woning   12       7,50   38,37   35,37   28,01   38,67
32_A        woning   12       1,50   45,15   42,16   34,80   45,45

32_B        woning 12         4,50   44,87   41,87   34,51   45,17
32_C        woning 12         7,50   43,94   40,94   33,59   44,24




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:00
</pre>

====================================================================== Einde pagina 155 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 156 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Helenastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond    Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   -3,40   -6,36   -12,19   -2,58
01_C        woning 1          7,50   -2,80   -5,76   -11,58   -1,98
02_A        woning 1          1,50   16,52   13,63     7,57   17,30
02_B        woning 1          4,50   18,37   15,51     9,49   19,18
02_C        woning 1          7,50   19,14   16,29    10,28   19,96

03_A        woning   1        1,50   10,07    6,96     0,58   10,61
03_B        woning   1        4,50   12,00    8,88     2,53   12,54
03_C        woning   1        7,50   13,61   10,52     4,16   14,17
04_A        woning   2        1,50   16,95   14,09     8,02   17,74
04_B        woning   2        4,50   17,92   15,07     9,06   18,74

04_C        woning   2        7,50   18,80   15,96     9,96   19,63
05_A        woning   2        1,50   10,10    6,99     0,63   10,65
05_B        woning   2        4,50   12,03    8,93     2,60   12,59
05_C        woning   2        7,50   13,41   10,33     4,01   13,99
06_A        woning   3        1,50   10,49    7,37     0,99   11,02

06_B        woning   3        4,50   12,41    9,28     2,92   12,95
06_C        woning   3        7,50   13,86   10,75     4,33   14,39
07_B        woning   3        4,50   11,59    8,55     2,54   12,30
07_C        woning   3        7,50   15,13   12,12     6,08   15,84
08_A        woning   3        1,50   17,61   14,79     8,78   18,44

08_B        woning   3        4,50   18,30   15,49     9,50   19,15
08_C        woning   3        7,50   18,96   16,14    10,16   19,80
09_A        woning   4        1,50   10,88    7,76     1,39   11,42
09_B        woning   4        4,50   12,86    9,75     3,43   13,42
09_C        woning   4        7,50   14,20   11,11     4,78   14,77

10_A        woning   4        1,50   17,11   14,29     8,33   17,96
10_B        woning   4        4,50   18,43   15,61     9,64   19,28
10_C        woning   4        7,50   19,31   16,48    10,52   20,16
11_B        woning   4        4,50    9,34    6,12    -0,43    9,76
11_C        woning   4        7,50   11,55    8,42     2,02   12,07

12_A        woning   5        1,50   10,32    7,20     0,81   10,85
12_B        woning   5        4,50   12,24    9,13     2,78   12,79
12_C        woning   5        7,50   13,48   10,39     4,03   14,04
13_A        woning   5        1,50   17,16   14,34     8,37   18,01
13_B        woning   5        4,50   18,77   15,96     9,98   19,62

13_C        woning   5        7,50   19,56   16,73    10,76   20,40
14_A        woning   6        1,50   17,12   14,29     8,32   17,96
14_B        woning   6        4,50   18,99   16,16    10,19   19,83
14_C        woning   6        7,50   19,69   16,87    10,90   20,54
15_A        woning   6        1,50   10,89    7,77     1,41   11,43

15_B        woning   6        4,50   12,85    9,74     3,42   13,41
15_C        woning   6        7,50   14,34   11,25     4,92   14,91
16_A        woning   7        1,50   10,81    7,68     1,30   11,34
16_B        woning   7        4,50   12,81    9,69     3,36   13,36
16_C        woning   7        7,50   14,31   11,23     4,90   14,88

17_B        woning   7        4,50   19,18   16,28    10,22   19,95
17_C        woning   7        7,50   20,17   17,27    11,21   20,94
18_A        woning   7        1,50   14,63   11,75     5,77   15,44
18_B        woning   7        4,50   18,66   15,82     9,83   19,49
18_C        woning   7        7,50   19,40   16,56    10,58   20,23

19_A        woning   8        1,50   12,54    9,46     3,26   13,16
19_B        woning   8        4,50   14,68   11,63     5,51   15,34
19_C        woning   8        7,50   17,27   14,32     8,30   18,02
20_B        woning   8        4,50   14,42   11,51     5,42   15,17
20_C        woning   8        7,50   15,84   12,90     6,78   16,57

21_A        woning 8          1,50   -3,45   -6,34   -12,24   -2,62




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                  11-10-2022 08:47:09
</pre>

====================================================================== Einde pagina 156 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 157 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Helenastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond    Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   -1,79   -4,68   -10,58   -0,96
21_C        woning 8          7,50   -0,33   -3,18    -9,12    0,51
22_A        woning 9          1,50   12,90    9,83     3,63   13,52
22_B        woning 9          4,50   16,21   13,23     7,11   16,91
22_C        woning 9          7,50   18,14   15,21     9,17   18,90

23_A        woning   9        1,50   -4,41   -7,31   -13,20   -3,58
23_B        woning   9        4,50   -2,67   -5,57   -11,46   -1,84
23_C        woning   9        7,50   -1,14   -4,01    -9,92   -0,30
24_A        woning   10       1,50   16,44   13,56     7,50   17,22
24_B        woning   10       4,50   19,99   17,14    11,11   20,80

24_C        woning   10       7,50   21,00   18,15    12,14   21,82
25_B        woning   10       4,50   19,38   16,57    10,56   20,22
25_C        woning   10       7,50   19,97   17,16    11,19   20,82
26_A        woning   10       1,50   -4,69   -7,60   -13,48   -3,86
26_B        woning   10       4,50   -2,95   -5,87   -11,74   -2,12

26_C        woning   10       7,50   -2,07   -4,98   -10,86   -1,24
27_A        woning   11       1,50    5,29    2,32    -3,56    6,08
27_B        woning   11       4,50    6,31    3,36    -2,47    7,13
27_C        woning   11       7,50    8,69    5,78    -0,09    9,52
28_B        woning   11       4,50   12,94    9,87     3,67   13,56

28_C        woning   11       7,50   15,63   12,65     6,49   16,32
29_A        woning   11       1,50   20,22   17,39    11,39   21,05
29_B        woning   11       4,50   20,95   18,11    12,11   21,78
29_C        woning   11       7,50   21,65   18,79    12,78   22,46
30_A        woning   12       1,50    6,80    3,63    -2,86    7,27

30_B        woning   12       4,50    8,98    5,94    -0,34    9,59
30_C        woning   12       7,50   10,49    7,47     1,24   11,13
31_B        woning   12       4,50   21,23   18,42    12,44   22,08
31_C        woning   12       7,50   21,60   18,80    12,82   22,46
32_A        woning   12       1,50   21,05   18,22    12,23   21,89

32_B        woning 12         4,50   21,74   18,90    12,91   22,57
32_C        woning 12         7,50   22,40   19,54    13,55   23,22




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                  11-10-2022 08:47:09
</pre>

====================================================================== Einde pagina 157 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 158 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kervelweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   23,50   20,77   14,73   24,38
01_C        woning 1          7,50   24,68   21,95   15,91   25,56
02_A        woning 1          1,50   20,77   18,02   12,00   21,64
02_B        woning 1          4,50   22,31   19,55   13,54   23,18
02_C        woning 1          7,50   23,82   21,06   15,05   24,69

03_A        woning   1        1,50   13,56   10,80    4,78   14,43
03_B        woning   1        4,50   15,84   13,09    7,07   16,71
03_C        woning   1        7,50   16,78   14,03    8,01   17,65
04_A        woning   2        1,50   15,51   12,67    6,72   16,35
04_B        woning   2        4,50   17,90   15,07    9,12   18,75

04_C        woning   2        7,50   20,98   18,19   12,21   21,84
05_A        woning   2        1,50   10,87    8,09    2,10   11,73
05_B        woning   2        4,50   13,29   10,52    4,52   14,16
05_C        woning   2        7,50   13,84   11,07    5,07   14,71
06_A        woning   3        1,50   11,21    8,43    2,43   12,07

06_B        woning   3        4,50   13,05   10,26    4,27   13,91
06_C        woning   3        7,50   12,49    9,68    3,71   13,34
07_B        woning   3        4,50   17,36   14,54    8,58   18,21
07_C        woning   3        7,50   19,29   16,47   10,51   20,14
08_A        woning   3        1,50   16,84   14,03    8,07   17,70

08_B        woning   3        4,50   18,07   15,24    9,29   18,92
08_C        woning   3        7,50   20,89   18,09   12,12   21,75
09_A        woning   4        1,50    7,77    4,91   -1,01    8,61
09_B        woning   4        4,50   11,51    8,69    2,73   12,36
09_C        woning   4        7,50   12,27    9,47    3,49   13,13

10_A        woning   4        1,50   16,37   13,56    7,60   17,23
10_B        woning   4        4,50   20,41   17,63   11,63   21,27
10_C        woning   4        7,50   23,46   20,70   14,69   24,33
11_B        woning   4        4,50   19,02   16,25   10,25   19,89
11_C        woning   4        7,50   21,77   19,02   13,00   22,64

12_A        woning   5        1,50    9,98    7,17    1,20   10,83
12_B        woning   5        4,50   13,09   10,30    4,31   13,95
12_C        woning   5        7,50   13,79   11,01    5,01   14,65
13_A        woning   5        1,50   17,01   14,20    8,23   17,86
13_B        woning   5        4,50   21,47   18,71   12,70   22,34

13_C        woning   5        7,50   23,78   21,03   15,01   24,65
14_A        woning   6        1,50   18,08   15,30    9,31   18,94
14_B        woning   6        4,50   20,98   18,21   12,20   21,84
14_C        woning   6        7,50   23,31   20,55   14,54   24,18
15_A        woning   6        1,50    9,67    6,86    0,89   10,52

15_B        woning   6        4,50   12,64    9,84    3,86   13,50
15_C        woning   6        7,50   13,50   10,71    4,72   14,36
16_A        woning   7        1,50   12,77   10,00    3,99   13,63
16_B        woning   7        4,50   14,13   11,34    5,35   14,99
16_C        woning   7        7,50   13,99   11,21    5,22   14,85

17_B        woning   7        4,50   14,68   11,78    5,90   15,51
17_C        woning   7        7,50   17,05   14,18    8,27   17,89
18_A        woning   7        1,50   15,61   12,77    6,83   16,46
18_B        woning   7        4,50   20,83   18,06   12,05   21,69
18_C        woning   7        7,50   22,47   19,70   13,70   23,34

19_A        woning   8        1,50   15,04   12,16    6,25   15,87
19_B        woning   8        4,50   16,63   13,74    7,84   17,46
19_C        woning   8        7,50   18,80   15,94   10,02   19,64
20_B        woning   8        4,50   14,33   11,51    5,55   15,18
20_C        woning   8        7,50   16,24   13,42    7,46   17,09

21_A        woning 8          1,50   22,66   19,94   13,89   23,54




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 158 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 159 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kervelweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   24,26   21,54   15,49   25,14
21_C        woning 8          7,50   25,57   22,84   16,80   26,45
22_A        woning 9          1,50   15,29   12,42    6,51   16,13
22_B        woning 9          4,50   17,37   14,50    8,59   18,21
22_C        woning 9          7,50   19,22   16,38   10,45   20,07

23_A        woning   9        1,50   21,53   18,80   12,76   22,41
23_B        woning   9        4,50   23,60   20,87   14,83   24,48
23_C        woning   9        7,50   25,20   22,47   16,43   26,08
24_A        woning   10       1,50   14,76   11,88    5,98   15,60
24_B        woning   10       4,50   16,88   13,98    8,09   17,71

24_C        woning   10       7,50   18,52   15,65    9,74   19,36
25_B        woning   10       4,50   24,07   21,31   15,29   24,94
25_C        woning   10       7,50   26,16   23,42   17,39   27,03
26_A        woning   10       1,50   22,45   19,72   13,68   23,33
26_B        woning   10       4,50   24,48   21,75   15,71   25,36

26_C        woning   10       7,50   25,91   23,18   17,14   26,79
27_A        woning   11       1,50   21,03   18,28   12,25   21,90
27_B        woning   11       4,50   22,62   19,88   13,85   23,49
27_C        woning   11       7,50   24,76   22,03   16,00   25,64
28_B        woning   11       4,50   14,94   12,14    6,16   15,80

28_C        woning   11       7,50   17,81   15,02    9,04   18,67
29_A        woning   11       1,50   14,46   11,59    5,68   15,30
29_B        woning   11       4,50   16,81   13,95    8,02   17,65
29_C        woning   11       7,50   18,88   16,05   10,10   19,73
30_A        woning   12       1,50   16,12   13,30    7,34   16,97

30_B        woning   12       4,50   22,75   20,00   13,98   23,62
30_C        woning   12       7,50   25,07   22,34   16,31   25,95
31_B        woning   12       4,50   22,62   19,85   13,84   23,48
31_C        woning   12       7,50   25,17   22,41   16,39   26,04
32_A        woning   12       1,50   14,43   11,57    5,65   15,27

32_B        woning 12         4,50   16,43   13,55    7,65   17,27
32_C        woning 12         7,50   18,80   15,95   10,02   19,65




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 159 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 160 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Lagebrugweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   33,47   29,98   24,86   34,24
01_C        woning 1          7,50   33,80   30,30   25,18   34,57
02_A        woning 1          1,50   22,47   18,98   13,85   23,24
02_B        woning 1          4,50   21,72   18,22   13,10   22,49
02_C        woning 1          7,50   20,33   16,83   11,72   21,10

03_A        woning   1        1,50   32,31   28,82   23,70   33,08
03_B        woning   1        4,50   33,44   29,94   24,82   34,21
03_C        woning   1        7,50   34,03   30,53   25,41   34,80
04_A        woning   2        1,50   19,20   15,71   10,59   19,97
04_B        woning   2        4,50   19,87   16,37   11,25   20,64

04_C        woning   2        7,50   17,74   14,23    9,12   18,51
05_A        woning   2        1,50   32,19   28,70   23,57   32,96
05_B        woning   2        4,50   33,17   29,67   24,56   33,94
05_C        woning   2        7,50   33,69   30,18   25,07   34,46
06_A        woning   3        1,50   32,62   29,13   24,01   33,39

06_B        woning   3        4,50   33,62   30,12   25,00   34,39
06_C        woning   3        7,50   34,13   30,62   25,51   34,90
07_B        woning   3        4,50   28,47   24,97   19,85   29,24
07_C        woning   3        7,50   29,17   25,66   20,55   29,94
08_A        woning   3        1,50   13,25    9,60    4,61   13,98

08_B        woning   3        4,50   12,70    9,06    4,08   13,44
08_C        woning   3        7,50   15,33   11,73    6,71   16,08
09_A        woning   4        1,50   31,90   28,41   23,28   32,67
09_B        woning   4        4,50   33,01   29,51   24,39   33,78
09_C        woning   4        7,50   33,59   30,09   24,97   34,36

10_A        woning   4        1,50   28,60   25,11   19,99   29,37
10_B        woning   4        4,50   28,10   24,62   19,49   28,88
10_C        woning   4        7,50   28,84   25,34   20,22   29,61
11_B        woning   4        4,50   26,73   23,22   18,11   27,50
11_C        woning   4        7,50   28,48   24,97   19,86   29,25

12_A        woning   5        1,50   32,41   28,92   23,79   33,18
12_B        woning   5        4,50   33,49   29,99   24,88   34,26
12_C        woning   5        7,50   34,00   30,50   25,38   34,77
13_A        woning   5        1,50   25,75   22,25   17,14   26,52
13_B        woning   5        4,50   26,21   22,73   17,60   26,99

13_C        woning   5        7,50   26,90   23,41   18,29   27,67
14_A        woning   6        1,50   24,74   21,24   16,12   25,51
14_B        woning   6        4,50   26,34   22,86   17,73   27,12
14_C        woning   6        7,50   26,45   22,96   17,83   27,22
15_A        woning   6        1,50   31,88   28,39   23,26   32,65

15_B        woning   6        4,50   32,74   29,23   24,12   33,51
15_C        woning   6        7,50   33,40   29,90   24,79   34,17
16_A        woning   7        1,50   31,35   27,85   22,73   32,12
16_B        woning   7        4,50   32,39   28,88   23,77   33,16
16_C        woning   7        7,50   32,78   29,28   24,16   33,55

17_B        woning   7        4,50   22,57   19,05   13,96   23,34
17_C        woning   7        7,50   23,51   19,97   14,89   24,27
18_A        woning   7        1,50   22,78   19,27   14,16   23,55
18_B        woning   7        4,50   25,39   21,91   16,78   26,17
18_C        woning   7        7,50   25,04   21,55   16,43   25,81

19_A        woning   8        1,50   22,81   19,27   14,19   23,57
19_B        woning   8        4,50   23,00   19,45   14,38   23,76
19_C        woning   8        7,50   26,15   22,63   17,54   26,92
20_B        woning   8        4,50   33,57   30,07   24,96   34,34
20_C        woning   8        7,50   34,18   30,68   25,56   34,95

21_A        woning 8          1,50   32,03   28,55   23,42   32,81




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 160 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 161 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Lagebrugweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   33,03   29,53   24,41   33,80
21_C        woning 8          7,50   33,34   29,85   24,73   34,11
22_A        woning 9          1,50   24,10   20,59   15,49   24,87
22_B        woning 9          4,50   23,31   19,79   14,69   24,07
22_C        woning 9          7,50   25,21   21,68   16,59   25,97

23_A        woning   9        1,50   32,01   28,52   23,39   32,78
23_B        woning   9        4,50   33,03   29,53   24,41   33,80
23_C        woning   9        7,50   33,37   29,87   24,76   34,14
24_A        woning   10       1,50   21,76   18,24   13,14   22,52
24_B        woning   10       4,50   25,47   21,97   16,85   26,24

24_C        woning   10       7,50   26,98   23,46   18,36   27,74
25_B        woning   10       4,50   22,34   18,85   13,72   23,11
25_C        woning   10       7,50   21,22   17,72   12,60   21,99
26_A        woning   10       1,50   31,91   28,43   23,30   32,69
26_B        woning   10       4,50   32,87   29,37   24,25   33,64

26_C        woning   10       7,50   33,20   29,70   24,58   33,97
27_A        woning   11       1,50   27,45   23,96   18,84   28,22
27_B        woning   11       4,50   30,11   26,62   21,50   30,88
27_C        woning   11       7,50   30,34   26,84   21,73   31,11
28_B        woning   11       4,50   28,29   24,78   19,68   29,06

28_C        woning   11       7,50   29,92   26,40   21,30   30,68
29_A        woning   11       1,50   24,40   20,90   15,79   25,17
29_B        woning   11       4,50   23,42   19,89   14,80   24,18
29_C        woning   11       7,50   26,23   22,71   17,61   26,99
30_A        woning   12       1,50   25,01   21,49   16,39   25,77

30_B        woning   12       4,50   30,49   27,00   21,88   31,26
30_C        woning   12       7,50   30,73   27,23   22,11   31,50
31_B        woning   12       4,50   25,16   21,67   16,55   25,93
31_C        woning   12       7,50   20,89   17,40   12,28   21,66
32_A        woning   12       1,50   25,50   21,99   16,88   26,27

32_B        woning 12         4,50   23,35   19,80   14,73   24,11
32_C        woning 12         7,50   25,31   21,78   16,70   26,08




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 161 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 162 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Maatschappijstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   44,86   41,88   34,52   45,17
01_C        woning 1          7,50   44,76   41,76   34,41   45,06
02_A        woning 1          1,50   28,71   25,73   18,37   29,02
02_B        woning 1          4,50   30,34   27,37   20,01   30,65
02_C        woning 1          7,50   32,49   29,52   22,16   32,80

03_A        woning   1        1,50   50,90   47,90   40,55   51,20
03_B        woning   1        4,50   50,96   47,96   40,60   51,26
03_C        woning   1        7,50   50,47   47,47   40,11   50,77
04_A        woning   2        1,50   28,44   25,44   18,08   28,74
04_B        woning   2        4,50   29,83   26,84   19,48   30,13

04_C        woning   2        7,50   32,28   29,31   21,95   32,59
05_A        woning   2        1,50   51,02   48,02   40,66   51,32
05_B        woning   2        4,50   51,07   48,07   40,72   51,37
05_C        woning   2        7,50   50,58   47,58   40,22   50,88
06_A        woning   3        1,50   51,06   48,07   40,71   51,36

06_B        woning   3        4,50   51,13   48,13   40,77   51,43
06_C        woning   3        7,50   50,63   47,63   40,28   50,93
07_B        woning   3        4,50   45,12   42,16   34,80   45,44
07_C        woning   3        7,50   45,34   42,34   34,99   45,64
08_A        woning   3        1,50   29,33   26,36   19,00   29,64

08_B        woning   3        4,50   29,66   26,69   19,33   29,97
08_C        woning   3        7,50   31,23   28,25   20,89   31,54
09_A        woning   4        1,50   51,04   48,05   40,69   51,34
09_B        woning   4        4,50   51,11   48,11   40,76   51,41
09_C        woning   4        7,50   50,61   47,62   40,26   50,91

10_A        woning   4        1,50   31,56   28,59   21,23   31,87
10_B        woning   4        4,50   31,92   28,97   21,61   32,24
10_C        woning   4        7,50   34,11   31,14   23,78   34,42
11_B        woning   4        4,50   45,47   42,51   35,15   45,79
11_C        woning   4        7,50   45,59   42,60   35,24   45,89

12_A        woning   5        1,50   51,06   48,07   40,71   51,36
12_B        woning   5        4,50   51,13   48,13   40,77   51,43
12_C        woning   5        7,50   50,61   47,62   40,26   50,91
13_A        woning   5        1,50   30,15   27,19   19,82   30,47
13_B        woning   5        4,50   31,06   28,11   20,74   31,38

13_C        woning   5        7,50   33,18   30,21   22,85   33,49
14_A        woning   6        1,50   29,83   26,87   19,50   30,15
14_B        woning   6        4,50   31,74   28,78   21,42   32,06
14_C        woning   6        7,50   33,29   30,32   22,95   33,60
15_A        woning   6        1,50   51,04   48,05   40,70   51,35

15_B        woning   6        4,50   51,11   48,11   40,76   51,41
15_C        woning   6        7,50   50,58   47,59   40,23   50,88
16_A        woning   7        1,50   50,92   47,94   40,58   51,23
16_B        woning   7        4,50   50,99   48,00   40,64   51,29
16_C        woning   7        7,50   50,46   47,47   40,11   50,76

17_B        woning   7        4,50   45,08   42,12   34,76   45,40
17_C        woning   7        7,50   45,25   42,26   34,90   45,55
18_A        woning   7        1,50   26,80   23,82   16,46   27,11
18_B        woning   7        4,50   30,52   27,56   20,19   30,84
18_C        woning   7        7,50   31,84   28,86   21,50   32,15

19_A        woning   8        1,50   28,44   25,45   18,09   28,74
19_B        woning   8        4,50   31,54   28,55   21,19   31,84
19_C        woning   8        7,50   34,38   31,40   24,04   34,69
20_B        woning   8        4,50   33,63   30,64   23,28   33,93
20_C        woning   8        7,50   37,01   34,04   26,68   37,32

21_A        woning 8          1,50   34,63   31,63   24,28   34,93




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 162 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 163 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Maatschappijstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   37,57   34,59   27,23   37,88
21_C        woning 8          7,50   38,68   35,69   28,33   38,98
22_A        woning 9          1,50   27,58   24,58   17,22   27,88
22_B        woning 9          4,50   31,14   28,15   20,79   31,44
22_C        woning 9          7,50   33,70   30,72   23,36   34,01

23_A        woning   9        1,50   35,00   32,01   24,65   35,30
23_B        woning   9        4,50   37,20   34,21   26,85   37,50
23_C        woning   9        7,50   37,90   34,91   27,55   38,20
24_A        woning   10       1,50   26,97   23,96   16,60   27,26
24_B        woning   10       4,50   30,71   27,72   20,36   31,01

24_C        woning   10       7,50   32,85   29,86   22,50   33,15
25_B        woning   10       4,50   31,25   28,29   20,93   31,57
25_C        woning   10       7,50   32,68   29,69   22,33   32,98
26_A        woning   10       1,50   34,33   31,34   23,98   34,63
26_B        woning   10       4,50   36,44   33,45   26,09   36,74

26_C        woning   10       7,50   37,04   34,05   26,69   37,34
27_A        woning   11       1,50   22,38   19,30   11,94   22,64
27_B        woning   11       4,50   27,51   24,49   17,13   27,80
27_C        woning   11       7,50   31,00   28,01   20,65   31,30
28_B        woning   11       4,50   37,91   34,94   27,58   38,22

28_C        woning   11       7,50   39,11   36,13   28,77   39,42
29_A        woning   11       1,50   37,92   34,97   27,60   38,24
29_B        woning   11       4,50   39,78   36,81   29,45   40,09
29_C        woning   11       7,50   40,46   37,48   30,12   40,77
30_A        woning   12       1,50   24,40   21,35   13,99   24,67

30_B        woning   12       4,50   27,26   24,23   16,88   27,54
30_C        woning   12       7,50   30,04   27,04   19,68   30,34
31_B        woning   12       4,50   35,39   32,39   25,04   35,69
31_C        woning   12       7,50   36,38   33,37   26,01   36,67
32_A        woning   12       1,50   37,85   34,89   27,53   38,17

32_B        woning 12         4,50   39,75   36,77   29,41   40,06
32_C        woning 12         7,50   40,37   37,39   30,03   40,68




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 163 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 164 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Oude Peelstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   37,23   33,82   27,95   37,78
01_C        woning 1          7,50   38,83   35,39   29,67   39,41
02_A        woning 1          1,50   26,98   23,48   17,35   27,39
02_B        woning 1          4,50   27,72   24,30   17,64   28,00
02_C        woning 1          7,50   28,46   25,04   18,31   28,72

03_A        woning   1        1,50   36,01   32,58   26,30   36,41
03_B        woning   1        4,50   38,48   35,05   29,07   38,98
03_C        woning   1        7,50   40,25   36,79   30,95   40,78
04_A        woning   2        1,50   26,55   23,05   16,54   26,84
04_B        woning   2        4,50   27,67   24,21   17,61   27,95

04_C        woning   2        7,50   28,29   24,84   18,27   28,58
05_A        woning   2        1,50   36,01   32,57   26,30   36,40
05_B        woning   2        4,50   38,49   35,05   29,08   38,98
05_C        woning   2        7,50   40,28   36,81   30,98   40,81
06_A        woning   3        1,50   36,40   32,94   26,82   36,83

06_B        woning   3        4,50   38,64   35,19   29,26   39,14
06_C        woning   3        7,50   40,33   36,85   31,04   40,86
07_B        woning   3        4,50   30,14   26,65   19,36   30,20
07_C        woning   3        7,50   31,61   28,11   20,89   31,69
08_A        woning   3        1,50   29,47   25,94   20,40   30,06

08_B        woning   3        4,50   33,33   29,88   24,57   34,05
08_C        woning   3        7,50   34,67   31,19   26,03   35,43
09_A        woning   4        1,50   37,62   34,17   28,55   38,23
09_B        woning   4        4,50   39,19   35,70   30,11   39,79
09_C        woning   4        7,50   39,93   36,44   30,76   40,50

10_A        woning   4        1,50   26,75   23,25   16,97   27,11
10_B        woning   4        4,50   27,34   23,85   17,68   27,74
10_C        woning   4        7,50   24,40   20,90   14,79   24,81
11_B        woning   4        4,50   38,51   35,07   29,59   39,18
11_C        woning   4        7,50   39,94   36,46   31,05   40,61

12_A        woning   5        1,50   37,66   34,21   28,59   38,27
12_B        woning   5        4,50   39,16   35,67   30,08   39,76
12_C        woning   5        7,50   39,87   36,38   30,69   40,43
13_A        woning   5        1,50   26,84   23,34   17,30   27,28
13_B        woning   5        4,50   27,41   23,89   18,01   27,89

13_C        woning   5        7,50   25,38   21,85   16,00   25,87
14_A        woning   6        1,50   25,82   22,30   16,17   26,22
14_B        woning   6        4,50   27,93   24,39   18,73   28,48
14_C        woning   6        7,50   25,74   22,20   16,37   26,23
15_A        woning   6        1,50   37,73   34,26   28,70   38,35

15_B        woning   6        4,50   39,07   35,57   30,00   39,67
15_C        woning   6        7,50   39,77   36,27   30,60   40,34
16_A        woning   7        1,50   37,54   34,07   28,54   38,17
16_B        woning   7        4,50   38,70   35,20   29,65   39,31
16_C        woning   7        7,50   39,37   35,86   30,22   39,94

17_B        woning   7        4,50   30,69   27,19   20,24   30,84
17_C        woning   7        7,50   31,96   28,45   21,58   32,13
18_A        woning   7        1,50   23,85   20,33   13,57   24,05
18_B        woning   7        4,50   26,39   22,85   16,85   26,82
18_C        woning   7        7,50   23,78   20,28   13,34   23,94

19_A        woning   8        1,50   25,95   22,42   15,52   26,10
19_B        woning   8        4,50   28,96   25,42   18,80   29,19
19_C        woning   8        7,50   30,54   26,99   20,44   30,79
20_B        woning   8        4,50   37,67   34,21   28,88   38,38
20_C        woning   8        7,50   39,51   36,02   30,67   40,20

21_A        woning 8          1,50   33,83   30,38   24,53   34,36




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 164 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 165 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Oude Peelstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   36,30   32,89   27,12   36,88
21_C        woning 8          7,50   37,57   34,12   28,46   38,17
22_A        woning 9          1,50   26,59   23,08   15,97   26,69
22_B        woning 9          4,50   29,55   26,06   18,97   29,67
22_C        woning 9          7,50   31,19   27,70   20,78   31,36

23_A        woning   9        1,50   34,07   30,63   24,57   34,53
23_B        woning   9        4,50   36,10   32,69   26,87   36,66
23_C        woning   9        7,50   37,23   33,80   28,10   37,82
24_A        woning   10       1,50   26,42   22,91   15,70   26,49
24_B        woning   10       4,50   28,65   25,16   17,93   28,73

24_C        woning   10       7,50   30,15   26,65   19,57   30,27
25_B        woning   10       4,50   28,21   24,77   18,41   28,58
25_C        woning   10       7,50   24,07   20,62   14,86   24,63
26_A        woning   10       1,50   34,20   30,78   24,63   34,64
26_B        woning   10       4,50   35,91   32,51   26,61   36,45

26_C        woning   10       7,50   36,91   33,48   27,74   37,49
27_A        woning   11       1,50   29,30   25,79   20,05   29,83
27_B        woning   11       4,50   31,03   27,49   21,81   31,57
27_C        woning   11       7,50   31,17   27,65   21,83   31,67
28_B        woning   11       4,50   30,11   26,56   19,82   30,30

28_C        woning   11       7,50   33,08   29,54   23,19   33,39
29_A        woning   11       1,50   26,93   23,42   16,23   27,01
29_B        woning   11       4,50   29,08   25,56   18,41   29,17
29_C        woning   11       7,50   30,23   26,71   19,71   30,36
30_A        woning   12       1,50   26,65   23,15   16,70   26,95

30_B        woning   12       4,50   31,78   28,32   22,57   32,34
30_C        woning   12       7,50   31,88   28,41   22,43   32,35
31_B        woning   12       4,50   30,71   27,24   21,77   31,36
31_C        woning   12       7,50   22,49   19,00   13,72   23,20
32_A        woning   12       1,50   27,79   24,26   17,65   28,03

32_B        woning 12         4,50   29,78   26,24   19,62   30,01
32_C        woning 12         7,50   30,90   27,35   20,86   31,17




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 165 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 166 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Pastoor van Haarenstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht     Lden
01_B        woning 1          4,50   24,32   21,34   13,98    24,63
01_C        woning 1          7,50   25,23   22,24   14,88    25,53
02_A        woning 1          1,50   16,14   13,09    5,73    16,41
02_B        woning 1          4,50   20,62   17,63   10,26    20,92
02_C        woning 1          7,50   21,49   18,50   11,13    21,79

03_A        woning   1        1,50   21,55   18,55   11,19    21,85
03_B        woning   1        4,50   23,83   20,82   13,47    24,13
03_C        woning   1        7,50   25,45   22,44   15,08    25,74
04_A        woning   2        1,50   15,09   11,99    4,63    15,33
04_B        woning   2        4,50   14,76   11,64    4,29    15,00

04_C        woning   2        7,50   17,50   14,42    7,07    17,76
05_A        woning   2        1,50   18,67   15,61    8,25    18,94
05_B        woning   2        4,50   20,81   17,73   10,38    21,07
05_C        woning   2        7,50   24,02   20,99   13,64    24,30
06_A        woning   3        1,50   18,66   15,60    8,24    18,93

06_B        woning   3        4,50   20,78   17,71   10,35    21,04
06_C        woning   3        7,50   23,58   20,54   13,19    23,86
07_B        woning   3        4,50   11,80    8,70    1,34    12,04
07_C        woning   3        7,50   13,99   10,86    3,51    14,22
08_A        woning   3        1,50   13,15   10,08    2,72    13,41

08_B        woning   3        4,50   13,68   10,63    3,27    13,95
08_C        woning   3        7,50    4,26    1,18   -6,17     4,52
09_A        woning   4        1,50   18,07   15,01    7,66    18,34
09_B        woning   4        4,50   20,11   17,04    9,68    20,37
09_C        woning   4        7,50   22,87   19,84   12,48    23,15

10_A        woning   4        1,50    9,97    6,90   -0,45    10,23
10_B        woning   4        4,50   12,03    8,95    1,60    12,29
10_C        woning   4        7,50      --      --      --       --
11_B        woning   4        4,50   20,34   17,27    9,92    20,60
11_C        woning   4        7,50   22,69   19,67   12,32    22,98

12_A        woning   5        1,50   17,96   14,91    7,55    18,23
12_B        woning   5        4,50   19,92   16,84    9,49    20,18
12_C        woning   5        7,50   22,59   19,55   12,20    22,87
13_A        woning   5        1,50    9,91    6,84   -0,51    10,17
13_B        woning   5        4,50   11,98    8,91    1,55    12,24

13_C        woning   5        7,50      --      --       --      --
14_A        woning   6        1,50   11,41    8,31     0,96   11,66
14_B        woning   6        4,50    8,50    5,40    -1,96    8,74
14_C        woning   6        7,50    0,25   -2,84   -10,20    0,50
15_A        woning   6        1,50   18,49   15,45     8,09   18,77

15_B        woning   6        4,50   21,73   18,71   11,35    22,02
15_C        woning   6        7,50   24,04   21,04   13,68    24,34
16_A        woning   7        1,50   18,47   15,43    8,07    18,75
16_B        woning   7        4,50   21,30   18,27   10,91    21,58
16_C        woning   7        7,50   23,87   20,86   13,51    24,17

17_B        woning   7        4,50   13,89   10,79    3,43    14,13
17_C        woning   7        7,50   14,61   11,49    4,14    14,85
18_A        woning   7        1,50   13,92   10,82    3,46    14,16
18_B        woning   7        4,50   14,09   10,98    3,63    14,33
18_C        woning   7        7,50   15,91   12,82    5,47    16,16

19_A        woning   8        1,50    6,15    3,08   -4,29     6,41
19_B        woning   8        4,50    9,01    5,89   -1,46     9,25
19_C        woning   8        7,50   11,04    7,92    0,57    11,28
20_B        woning   8        4,50   16,22   13,11    5,75    16,46
20_C        woning   8        7,50   20,24   17,15    9,80    20,49

21_A        woning 8          1,50   21,65   18,65   11,29    21,95




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                  11-10-2022 08:47:47
</pre>

====================================================================== Einde pagina 166 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 167 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Pastoor van Haarenstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   25,71   22,74   15,37   26,02
21_C        woning 8          7,50   26,23   23,25   15,89   26,54
22_A        woning 9          1,50    7,10    4,01   -3,35    7,35
22_B        woning 9          4,50    9,52    6,41   -0,95    9,76
22_C        woning 9          7,50   11,15    8,03    0,68   11,39

23_A        woning   9        1,50   22,83   19,85   12,49   23,14
23_B        woning   9        4,50   25,84   22,87   15,51   26,15
23_C        woning   9        7,50   26,34   23,36   16,00   26,65
24_A        woning   10       1,50    7,93    4,85   -2,51    8,19
24_B        woning   10       4,50   10,04    6,93   -0,42   10,28

24_C        woning   10       7,50   11,25    8,13    0,78   11,49
25_B        woning   10       4,50   19,14   16,17    8,80   19,45
25_C        woning   10       7,50   16,00   13,01    5,65   16,30
26_A        woning   10       1,50   23,12   20,15   12,78   23,43
26_B        woning   10       4,50   25,82   22,85   15,49   26,13

26_C        woning   10       7,50   26,30   23,32   15,96   26,61
27_A        woning   11       1,50   15,53   12,46    5,10   15,79
27_B        woning   11       4,50   16,70   13,62    6,27   16,96
27_C        woning   11       7,50   18,47   15,39    8,04   18,73
28_B        woning   11       4,50   16,03   12,92    5,57   16,27

28_C        woning   11       7,50   19,56   16,46    9,11   19,81
29_A        woning   11       1,50    8,48    5,39   -1,97    8,73
29_B        woning   11       4,50    9,93    6,81   -0,54   10,17
29_C        woning   11       7,50   10,62    7,50    0,15   10,86
30_A        woning   12       1,50   15,81   12,73    5,37   16,07

30_B        woning   12       4,50   17,56   14,49    7,14   17,82
30_C        woning   12       7,50   18,92   15,85    8,50   19,18
31_B        woning   12       4,50   12,22    9,15    1,79   12,48
31_C        woning   12       7,50      --      --      --      --
32_A        woning   12       1,50    6,41    3,32   -4,04    6,66

32_B        woning 12         4,50    7,93    4,82   -2,53    8,17
32_C        woning 12         7,50    8,79    5,67   -1,68    9,03




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:47
</pre>

====================================================================== Einde pagina 167 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 168 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Tuinderspad
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   37,52   34,54   27,18   37,83
01_C        woning 1          7,50   38,34   35,35   27,99   38,64
02_A        woning 1          1,50   18,42   15,41    8,06   18,72
02_B        woning 1          4,50   24,20   21,27   13,89   24,53
02_C        woning 1          7,50   26,38   23,43   16,06   26,70

03_A        woning   1        1,50   35,39   32,43   25,07   35,71
03_B        woning   1        4,50   37,27   34,30   26,94   37,58
03_C        woning   1        7,50   38,12   35,14   27,78   38,43
04_A        woning   2        1,50   20,63   17,55   10,19   20,89
04_B        woning   2        4,50   26,68   23,71   16,34   26,99

04_C        woning   2        7,50   29,57   26,60   19,24   29,88
05_A        woning   2        1,50   34,65   31,70   24,34   34,97
05_B        woning   2        4,50   36,51   33,54   26,18   36,82
05_C        woning   2        7,50   37,41   34,44   27,07   37,72
06_A        woning   3        1,50   34,24   31,30   23,94   34,57

06_B        woning   3        4,50   36,06   33,11   25,74   36,38
06_C        woning   3        7,50   37,04   34,07   26,71   37,35
07_B        woning   3        4,50    1,91   -1,17   -8,53    2,17
07_C        woning   3        7,50    7,08    3,99   -3,37    7,33
08_A        woning   3        1,50   19,01   15,95    8,59   19,28

08_B        woning   3        4,50   22,24   19,27   11,90   22,55
08_C        woning   3        7,50   19,40   16,30    8,95   19,65
09_A        woning   4        1,50   32,97   30,04   22,67   33,30
09_B        woning   4        4,50   34,72   31,76   24,39   35,04
09_C        woning   4        7,50   35,82   32,85   25,49   36,13

10_A        woning   4        1,50   19,86   16,92    9,55   20,19
10_B        woning   4        4,50   20,59   17,62   10,26   20,90
10_C        woning   4        7,50      --      --      --      --
11_B        woning   4        4,50   34,65   31,69   24,33   34,97
11_C        woning   4        7,50   35,67   32,70   25,34   35,98

12_A        woning   5        1,50   32,36   29,42   22,05   32,69
12_B        woning   5        4,50   34,06   31,11   23,74   34,38
12_C        woning   5        7,50   35,25   32,28   24,91   35,56
13_A        woning   5        1,50   12,87    9,87    2,51   13,17
13_B        woning   5        4,50   14,12   11,09    3,73   14,40

13_C        woning   5        7,50      --      --      --      --
14_A        woning   6        1,50   11,16    8,09    0,73   11,42
14_B        woning   6        4,50   11,29    8,19    0,84   11,54
14_C        woning   6        7,50      --      --      --      --
15_A        woning   6        1,50   31,86   28,93   21,56   32,19

15_B        woning   6        4,50   33,58   30,63   23,27   33,90
15_C        woning   6        7,50   34,79   31,83   24,47   35,11
16_A        woning   7        1,50   31,27   28,34   20,96   31,60
16_B        woning   7        4,50   32,88   29,93   22,55   33,20
16_C        woning   7        7,50   34,09   31,13   23,76   34,41

17_B        woning   7        4,50    7,58    4,50   -2,86    7,84
17_C        woning   7        7,50    9,34    6,26   -1,10    9,60
18_A        woning   7        1,50   14,95   11,86    4,51   15,20
18_B        woning   7        4,50   13,75   10,65    3,29   13,99
18_C        woning   7        7,50   16,25   13,18    5,83   16,51

19_A        woning   8        1,50   20,60   17,61   10,24   20,90
19_B        woning   8        4,50   27,29   24,36   16,98   27,62
19_C        woning   8        7,50   29,97   27,01   19,65   30,29
20_B        woning   8        4,50   26,90   23,95   16,58   27,22
20_C        woning   8        7,50   30,42   27,42   20,07   30,72

21_A        woning 8          1,50   32,51   29,53   22,17   32,82




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:54
</pre>

====================================================================== Einde pagina 168 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 169 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Tuinderspad
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond   Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50   34,58   31,61   24,24   34,89
21_C        woning 8          7,50   35,64   32,66   25,30   35,95
22_A        woning 9          1,50   19,18   16,17    8,80   19,47
22_B        woning 9          4,50   26,55   23,63   16,26   26,89
22_C        woning 9          7,50   28,97   26,03   18,66   29,30

23_A        woning   9        1,50   33,50   30,53   23,17   33,81
23_B        woning   9        4,50   34,37   31,40   24,04   34,68
23_C        woning   9        7,50   35,13   32,15   24,79   35,44
24_A        woning   10       1,50   15,59   12,58    5,22   15,88
24_B        woning   10       4,50   22,10   19,17   11,80   22,43

24_C        woning   10       7,50   24,21   21,26   13,89   24,53
25_B        woning   10       4,50   23,65   20,70   13,34   23,97
25_C        woning   10       7,50   15,14   12,17    4,81   15,45
26_A        woning   10       1,50   33,43   30,46   23,10   33,74
26_B        woning   10       4,50   34,16   31,18   23,82   34,47

26_C        woning   10       7,50   34,84   31,85   24,49   35,14
27_A        woning   11       1,50   17,30   14,23    6,88   17,56
27_B        woning   11       4,50   22,50   19,51   12,15   22,80
27_C        woning   11       7,50   25,40   22,39   15,03   25,69
28_B        woning   11       4,50   22,35   19,35   11,99   22,65

28_C        woning   11       7,50   25,01   21,98   14,62   25,29
29_A        woning   11       1,50   19,39   16,46    9,09   19,72
29_B        woning   11       4,50   20,12   17,16    9,80   20,44
29_C        woning   11       7,50   20,67   17,70   10,34   20,98
30_A        woning   12       1,50   20,85   17,83   10,46   21,13

30_B        woning   12       4,50   23,81   20,85   13,48   24,13
30_C        woning   12       7,50   26,08   23,10   15,73   26,39
31_B        woning   12       4,50   11,67    8,57    1,22   11,92
31_C        woning   12       7,50      --      --      --      --
32_A        woning   12       1,50   18,06   15,12    7,75   18,39

32_B        woning 12         4,50   19,25   16,29   8,93    19,57
32_C        woning 12         7,50   20,09   17,12   9,76    20,40




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                 11-10-2022 08:47:54
</pre>

====================================================================== Einde pagina 169 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 170 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Turfveldje
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag   Avond    Nacht    Lden
01_B        woning 1          4,50   -0,40   -3,46   -10,82   -0,13
01_C        woning 1          7,50    0,26   -2,80   -10,15    0,53
02_A        woning 1          1,50   19,84   16,87     9,50   20,15
02_B        woning 1          4,50   20,79   17,86    10,50   21,13
02_C        woning 1          7,50   23,37   20,43    13,06   23,70

03_A        woning   1        1,50   30,74   27,78    20,41   31,06
03_B        woning   1        4,50   32,16   29,18    21,82   32,47
03_C        woning   1        7,50   33,21   30,22    22,86   33,51
04_A        woning   2        1,50   24,46   21,51    14,14   24,78
04_B        woning   2        4,50   23,80   20,86    13,49   24,13

04_C        woning   2        7,50   26,43   23,49    16,12   26,76
05_A        woning   2        1,50   31,42   28,45    21,09   31,73
05_B        woning   2        4,50   33,00   30,02    22,66   33,31
05_C        woning   2        7,50   34,05   31,06    23,70   34,35
06_A        woning   3        1,50   31,60   28,64    21,28   31,92

06_B        woning   3        4,50   33,32   30,35    22,99   33,63
06_C        woning   3        7,50   34,29   31,31    23,95   34,60
07_B        woning   3        4,50   24,24   21,28    13,92   24,56
07_C        woning   3        7,50   27,41   24,43    17,07   27,72
08_A        woning   3        1,50   27,36   24,40    17,04   27,68

08_B        woning   3        4,50   25,53   22,59    15,23   25,86
08_C        woning   3        7,50   28,55   25,60    18,24   28,87
09_A        woning   4        1,50   32,56   29,61    22,24   32,88
09_B        woning   4        4,50   34,58   31,61    24,25   34,89
09_C        woning   4        7,50   35,27   32,29    24,93   35,58

10_A        woning   4        1,50   22,96   19,99    12,63   23,27
10_B        woning   4        4,50   21,14   18,18    10,82   21,46
10_C        woning   4        7,50   24,51   21,52    14,16   24,81
11_B        woning   4        4,50   13,78   10,67     3,31   14,02
11_C        woning   4        7,50   19,51   16,41     9,06   19,76

12_A        woning   5        1,50   33,13   30,18    22,82   33,45
12_B        woning   5        4,50   35,21   32,24    24,88   35,52
12_C        woning   5        7,50   35,79   32,81    25,45   36,10
13_A        woning   5        1,50    2,41   -0,66    -8,02    2,67
13_B        woning   5        4,50    4,56    1,46    -5,90    4,80

13_C        woning   5        7,50    7,33    4,26    -3,10    7,59
14_A        woning   6        1,50    2,77   -0,30    -7,66    3,03
14_B        woning   6        4,50    4,63    1,54    -5,82    4,88
14_C        woning   6        7,50    7,77    4,70    -2,65    8,03
15_A        woning   6        1,50   33,85   30,91    23,54   34,18

15_B        woning   6        4,50   35,96   32,99    25,63   36,27
15_C        woning   6        7,50   36,39   33,42    26,06   36,70
16_A        woning   7        1,50   34,67   31,72    24,36   34,99
16_B        woning   7        4,50   36,71   33,74    26,38   37,02
16_C        woning   7        7,50   37,09   34,11    26,75   37,40

17_B        woning   7        4,50   36,58   33,61    26,25   36,89
17_C        woning   7        7,50   37,00   34,02    26,66   37,31
18_A        woning   7        1,50   15,07   12,13     4,76   15,40
18_B        woning   7        4,50   15,86   12,91     5,55   16,18
18_C        woning   7        7,50   16,36   13,39     6,03   16,67

19_A        woning   8        1,50   26,19   23,24    15,87   26,51
19_B        woning   8        4,50   28,30   25,34    17,98   28,62
19_C        woning   8        7,50   29,83   26,86    19,50   30,14
20_B        woning   8        4,50   25,04   22,09    14,72   25,36
20_C        woning   8        7,50   27,35   24,39    17,03   27,67

21_A        woning 8          1,50   -1,11   -4,15   -11,51   -0,83




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                  11-10-2022 08:48:00
</pre>

====================================================================== Einde pagina 170 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 171 ======================================================================

<pre>Rapport:             Resultatentabel
Model:               D1
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Turfveldje
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt   Omschrijving    Hoogte     Dag    Avond    Nacht    Lden
21_B        woning 8          4,50    0,21    -2,86   -10,22    0,47
21_C        woning 8          7,50    0,83    -2,24    -9,60    1,09
22_A        woning 9          1,50   26,12    23,16    15,79   26,44
22_B        woning 9          4,50   29,06    26,10    18,74   29,38
22_C        woning 9          7,50   30,76    27,79    20,43   31,07

23_A        woning   9        1,50   -9,53   -12,59   -19,95   -9,26
23_B        woning   9        4,50   -8,16   -11,26   -18,61   -7,91
23_C        woning   9        7,50   -7,52   -10,63   -17,97   -7,27
24_A        woning   10       1,50   23,46    20,47    13,11   23,76
24_B        woning   10       4,50   28,08    25,13    17,77   28,40

24_C        woning   10       7,50   30,39    27,42    20,06   30,70
25_B        woning   10       4,50   16,61    13,67     6,30   16,94
25_C        woning   10       7,50      --       --       --      --
26_A        woning   10       1,50   -2,95    -5,98   -13,34   -2,67
26_B        woning   10       4,50   -1,52    -4,58   -11,94   -1,25

26_C        woning   10       7,50   -0,85    -3,92   -11,28   -0,59
27_A        woning   11       1,50   11,99     8,98     1,62   12,28
27_B        woning   11       4,50   -4,82    -7,91   -15,27   -4,57
27_C        woning   11       7,50   -0,65    -3,70   -11,06   -0,38
28_B        woning   11       4,50   34,04    31,07    23,71   34,35

28_C        woning   11       7,50   34,95    31,97   24,61    35,26
29_A        woning   11       1,50   32,20    29,25   21,89    32,52
29_B        woning   11       4,50   34,21    31,24   23,88    34,52
29_C        woning   11       7,50   34,75    31,77   24,42    35,06
30_A        woning   12       1,50   19,04    16,07    8,71    19,35

30_B        woning   12       4,50   21,10    18,14    10,78   21,42
30_C        woning   12       7,50   22,44    19,47    12,11   22,75
31_B        woning   12       4,50   17,27    14,33     6,96   17,60
31_C        woning   12       7,50   -3,51    -6,65   -14,00   -3,28
32_A        woning   12       1,50   31,34    28,39    21,03   31,66

32_B        woning 12         4,50   33,35    30,39   23,03    33,67
32_C        woning 12         7,50   34,11    31,14   23,77    34,42




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

Geomilieu V2022.2 rev 1 Licentiehouder: Econsultancy                   11-10-2022 08:48:00
</pre>

====================================================================== Einde pagina 171 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 172 ======================================================================

<pre>                   Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning



Bijlage 3 Cultuurhistorisch onderzoek




                                  171
</pre>

====================================================================== Einde pagina 172 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 173 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 173 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 174 ======================================================================

<pre>studie cultuurhistorie
De harmonie van Helenaveen




een levenslied in strakke maten




mei 2005
</pre>

====================================================================== Einde pagina 174 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 175 ======================================================================

<pre>studie cultuurhistorie
De harmonie van Helenaveen




mei 2005
werknummer A03.34.4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 175 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 176 ======================================================================

<pre>“……als de winter is verdwene en ’t ierste zonlicht het geschene
als ’t langzaam lente wuurd, dan wil ik kieke in de buurt
dan wil ik nar boete toe, allien mar um te kieke hoe
de plante golve op ’t land, als op ’t allermoeiste strand
dan wil ik ’t veurjoar zeen, dan wil ik nar Helenaveen
oaver de brug, langs ’t kanaal, terug naar ’n bekend verhaal……”




                               fragment uit “Helenaveen”, Rowwen Hèze
</pre>

====================================================================== Einde pagina 176 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 177 ======================================================================

<pre>                                                             -i   -



INHOUD

                                                                                                                         blz.

1.    Inleiding ......................................................................................................... 1.1
2.    Ontwikkeling .................................................................................................. 2.1
      2.1 Hoe het allemaal begon......................................................................... 2.1
      2.2 Karakteristieke perioden ........................................................................ 2.2
      2.3 Ruimtelijke karakteristieken ................................................................... 2.5
3.    Cultuurhistorische elementen ........................................................................ 3.1
      3.1 Inleiding ................................................................................................. 3.1
      3.2 Basisstructuur Helenaveen .................................................................... 3.2
      3.3 De vaarten............................................................................................. 3.9
      3.4 De lanen en overig cultuurhistorisch waardevol groen ......................... 3.10
      3.5 Bebouwing .......................................................................................... 3.12
      3.6 Ensembles .......................................................................................... 3.19
4.    Cultuurhistorisch ruimtelijk systeem ............................................................... 4.1
      4.1 Inleiding ................................................................................................. 4.1
      4.2 Cultuurhistorische hoofdstructuur .......................................................... 4.1
      4.3 Parcellering ........................................................................................... 4.2
      4.4 Structuurversterkende aanpassingen .................................................... 4.2
5.    Ontwikkeling bebouwing ................................................................................ 5.1
      5.1 Inleiding ................................................................................................. 5.1
      5.2 Hoofdkenmerken bebouwing ................................................................. 5.1
      5.3 Ontwikkeling bebouwing ........................................................................ 5.2
6.    Slot ................................................................................................................ 6.1



Los bijgevoegd
1.    rapport “De Harmonie van Helenaveen, ontwikkeling per pand”
2.    band deelkaarten
3.    kaart “Het cultuurhistorisch ruimtelijk systeem”




werknr. A03.34.4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 177 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 178 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                            1.1



1.               INLEIDING

                 Deurne bezit een Koninklijke Harmonie, die internationaal vermaard is.

                 Helenaveen bezit een heel andere harmonie, die uniek is in Zuid-Nederland; de
                 historische erfenis van het samenspel van vaarten, lanen en bebouwing.

                 De hoge kwaliteit van beide kan alleen in stand blijven door een voortdurende zorg
                 voor het samenspel van de ‘instrumenten’.


                                                           de maten van de
                                                           Koninklijke Harmonie Deurne




                                                           de maten van Helenaveen




                 Aanwijzing beschermd dorpsgezicht

                 In mei 2000 is de voormalige veenkolonie Helenaveen als beschermd dorpsge-
                 zicht aangewezen. Zie ook navolgende afbeelding.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 178 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 179 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                  1.2




                 Aanwijzing beschermd dorpsgezicht
</pre>

====================================================================== Einde pagina 179 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 180 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                             1.3



                 Onderstaand volgen een paar citaten uit de Aanwijzing.

                 citaat:

                 Aanleiding voor de Aanwijzing Beschermd dorpsgezicht is dat Helenaveen het
                 oudste voorbeeld is van een planmatige particuliere veenontginning in Zuid-
                 Nederland. Meer dan in het naburige Griendtsveen zijn de ruimtelijke karakteris-
                 tieken van de veenontginning gaaf bewaard gebleven. Ook de verschillende ont-
                 wikkelingsfasen na 1870 hebben waardevolle sporen nagelaten. Dit gegeven
                 vormt de aanleiding tot de aanwijzing van Helenaveen tot beschermd dorpsge-
                 zicht.
                 Het beschermde dorpsgezicht omvat het in 1853 van de gemeente Deurne aan-
                 gekochte concessiegebied.
                 Op de historische ruimtelijke waarderingskaart zijn aangegeven de grenzen van
                 het te beschermen gebied, de infrastructuur, de (openbare) groenvoorzieningen
                 (met name laanbeplantingen), de voornaamste open ruimten en de belangrijkste
                 bebouwing en de zichtassen tussen de bebouwing.

                                                                                        einde citaat

                 De te beschermen waarden zijn in de Aanwijzing als volgt getypeerd.

                 citaat:

                 Bij de bescherming van het dorpsgezicht Helenaveen ligt de nadruk op de zeer
                 gave historische ruimtelijke structuur, zowel in de kern Helenaveen, als daarbui-
                 ten. De veenkoloniale achtergrond van het dorp en de, in tegenstelling tot
                 Griendtsveen, direct na het afgraven van het veen consequent doorgevoerde ont-
                 ginning tot landbouwgrond, hebben een ruimtelijk beeld doen ontstaan dat uniek is
                 in Zuid-Nederland.

                 Bijzonder belang heeft het gave bebouwingsbeeld, met name langs de Soemeer-
                 singel. De belangrijkste gebouwen (directeursvilla, cluster Hervormde kerk) staan
                 in duidelijke relatie met elkaar. Waardevol zijn ook buiten de directe kern gelegen
                 oudste ontginningsgronden ten oosten en westen van de Helenastraat. Deze klei-
                 ne ontginningsboerderijen en vrijstaande woonhuizen aan de voormalige zijvaar-
                 ten, illustreren, net als de tabaksschuren, de oudste geschiedenis van de kolonie.
                 Het ensemble van turfstrooiselfabriek en dienstwoningen, gelegen ten noorden en
                 zuiden van de Rector Nuytsstraat, zijn representatief voor de fase 1880-1900.

                 Van groot belang voor het ruimtelijke beeld zijn de grote ontginningsboerderijen
                 langs de Helenavaart. Op regelmatige afstand van elkaar geplaatst, markeren ze
                 door hun situering, elk aan de kop van een drietand, het vaartensysteem. Tevens
                 zijn ze van belang voor de beleving van de open ruimte aldaar. Ook de kleinere
                 keuterijen en woonhuizen langs de Soemeersingel zijn van belang in relatie tot de
                 beleving van de veenkoloniale structuur.

                 Van belang is het handhaven van de resterende open ruimten in het zuidelijk deel
                 van het gebied, in het bijzonder tussen Kruisbesweg / Geldersestraat, in de directe
                 omgeving van Hovenierstraat / Aarbeiweg, en tussen Spruitweg en Sevenumse-
                 weg, grenzend aan de Helenavaart.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 180 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 181 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                             1.4



                 Bijzonder waardevol zijn de vele laan- en vaartbeplantingen met eiken, die voor
                 een belangrijk deel nog uit de negentiende eeuw dateren. Oudere beplantingen,
                 deels met exoten, komen voorts voor bij de kerken, op de kerkhoven en in de tuin
                 van de directeursvilla. Ook bij verschillende boerderijen en keuterijen is vaak nog
                 oude beplanting te zien. Veel van de fruit- en notenbomen werden aangeboden
                 door het Koning Willem III-fonds.

                 Waardevol zijn ten slotte de vele onverharde, over het algemeen smalle wegen,
                 de jaagpaden langs de Helenavaart en de resterende zijvaarten en wijken.

                                                                                        einde citaat


                 De Aanwijzing beschermd dorpsgezicht moet een doorvertaling krijgen naar het
                 bestemmingsplan Helenaveen. De grens van het beschermd dorpsgezicht en de
                 grens van het bestemmingsplan Helenaveen zijn op deelkaart 1 weergegeven.


                 nadere cultuurhistorische studie

                 Ten behoeve van de concrete toepassing van de aanwijzing beschermd dorpsge-
                 zicht in het bestemmingsplan Helenaveen is in voorliggend rapport nader onder-
                 zoek verricht naar:

                 1.    de ruimtelijke ontwikkeling van Helenaveen;

                 2.    de bestaande cultuurhistorische erfenis;

                 3.    de mogelijkheden voor behoud en eventueel versterking van de cultuurhisto-
                       rische elementen.

                 Het beleidskader voor het onderzoek vormt het algemene gemeentelijke uit-
                 gangspunt dat Helenaveen geen museum mag worden, maar een zich verder
                 ontwikkelende vitale dorpsgemeenschap moet blijven. Behoud door ontwik-
                 keling.

                 De uitkomsten van voorliggend onderzoek zijn van belang voor de planologisch-
                 juridische regeling in het bestemmingsplan en voor de nadere concretisering van
                 de richtlijnen in de Welstandsnota met betrekking tot Helenaveen.


                 opbouw rapport

                 De resultaten van de studie zijn vervat in:

                 1.    rapport “De Harmonie van Helenaveen, een levenslied in strakke maten”;

                 2.    deelkaarten;

                 3.    kaart “Het cultuurhistorisch ruimtelijk systeem”;

                 4.    rapport “De Harmonie van Helenaveen, ontwikkeling per pand”.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 181 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 182 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                         2.1



2.               ONTWIKKELING


2.1              Hoe het allemaal begon

                 Vanaf de schepping heerste er een diepe, zware rust over de Peel, totdat rond
                 1850 in de streek een gerucht opduikt. Een zekere Jan van der Griendt wil een
                 vervening opzetten.
                 In 1853 koopt hij 610 ha grond van de gemeente Deurne en begint meteen te wer-
                 ken onder het motto: “Niet kakelen zonder eijers te leggen”.




                                                                  Jan van der Griendt:

                                                                  “Niet kakelen
                                                                  zonder eijers
                                                                  te leggen.”
</pre>

====================================================================== Einde pagina 182 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 183 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                             2.2



2.2              Karakteristieke perioden

                 In de ontwikkeling van Helenaveen zijn een aantal karakteristieke perioden te on-
                 derscheiden. Zie ook de deelkaarten 5a t/m 5e.

                 periode                     omschrijving

                 1     1850-1880             veenontginning ten behoeve van turf

                 2     1880-1910             van veenontginning naar grondbewerking

                 3     1910-1945             overschakeling naar land- en tuinbouw

                 4     1945-1965             Wederopbouwperiode

                 5     1965-heden            modernisering Helenaveen

                 6     toekomst              voortgaande ontwikkeling wonen - tuinbouw - recreatie


2.2.1            1850-1880    veenontginning ten behoeve van turf

                 Jan en Nicolaas van der Griendt kopen in 1853 van de gemeente Deurne 610 ha
                 veengebied en krijgen van de provincie concessie tot ontginning. Ingenieur L.A.
                 Reuvens maakt het verveningsplan.
                 De veenkolonie kent een voorspoedige start. In 1853 wordt het eerste deel van de
                 Helenavaart gegraven en al in 1854 vaart de eerste boot met turf weg. De Helena-
                 vaart wordt verlengd naar station Helenaveen aan de spoorlijn Eindhoven – Venlo,
                 die in 1866 gereed komt.
                 In 1858 is de NV Maatschappij tot Ontginning en Vervening der Peel, genaamd
                 Maatschappij Helenaveen opgericht. Doelstelling: vervening en in cultuur brengen
                 van de grond. Jan Deckers (naar wie later een straat vernoemd is) is de eerste
                 opzichter.

                 In 1856 staan er al 56 woonhuizen, de meeste van stro en 7 in steen in de zuid-
                 oosthoek. De ‘company-town’ groeit door (de nog bestaande oorspronkelijke be-
                 bouwing is vetgedrukt):
                 1857:         R.K.-noodkerk (met rector Nuyts);
                 1859:         R.K.-kerkhof;
                 1860:         scheepswerf;
                 1864:         school;
                 1867:         cluster N.H.-kerk, predikantenwoning, zondagsschool;
                 1867:         directeursvilla;
                 1870 e.v.:    Westlandse fruittuin;
                 1870-1883: tabakscultuur met schuren aan de Geldersestraat (door Gelderse
                               tabakstelers);

                 Naast de turfproductie is in 1882 ook 170 ha grond in agrarische cultuur gebracht.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 183 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 184 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                            2.3



2.2.2            1880-1910    van veenontginning naar grondbewerking

                 Rond 1880 is er een eerste structurele crisis in de Maatschappij Helenaveen. Oor-
                 zaak: te snelle expansie en een te complexe bedrijfsstructuur. In 1878 treedt Jan
                 van der Griendt af en in 1884 volgt eervol ontslag aan zoon Jozef van der Griendt.
                 De Maatschappij Helenaveen gaat door zonder de familie Van der Griendt. Jozef
                 van der Griendt sticht in 1885 de nieuwe en succesvolle Maatschappij
                 Griendtsveen.

                 In 1881 wordt de turfstrooiselfabriek gebouwd, hetgeen een opbloei van de Maat-
                 schappij tot gevolg heeft. In 1900 was station Helenaveen het drukste goederen-
                 station in Nederland vanwege het vervoer van turfstrooisel.

                 Naast veenverwerking wordt in deze periode ook gestart met het gebruik van de
                 ontveende gronden voor land- en tuinbouw.

                 In 1883 komt er een bebouwingscluster van de R.K.-kerk met een pastorie en een
                 klooster aan de Helenastraat ten zuiden van de Oude Peelstraat.

                 In 1889 wordt koning Willem III beschermheer van de Maatschappij en krijgt He-
                 lenaveen een Koningsfonds. Daarmee wordt/worden (de nog bestaande oor-
                 spronkelijke bebouwing is vetgedrukt):
                 -    de ontwikkeling van land- en tuinbouw gestimuleerd;
                 -    in 1889 e.v zes koningshuizen (arbeiderswoningen) aan de Koolweg ge-
                      bouwd;
                 -    in 1908 e.v. zes koningshoeven aan de Soemeersingel gebouwd;
                      - Emma - Hoeve;
                      - Hendrik - Hoeve;
                      - Juliana - Hoeve;
                      - Wilhelmina - Hoeve;
                      - Willem III - Hoeve;
                      - Oranje - Hoeve;
                 -    vanaf 1890 langs de wegen laanbeplanting aangebracht.

                 In 1890 volgt de aanleg van het protestantse kerkhof en in 1913 de bouw van 15
                 nieuwe landarbeiderswoningen aan de Soemeersingel.

                 (N.B. In 1895 is het Gemeentelijk Veenbedrijf Deurne opgericht.)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 184 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 185 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                               2.4



2.2.3            1910-1945    omschakeling naar land- en tuinbouw

                 In 1912 is het grauwveen op, hetgeen het einde van de turfstrooiselproductie be-
                 tekent. Rond die tijd telt Helenaveen 900 inwoners met teruglopende werkgele-
                 genheid. In 1919 vindt de Grote Peelstaking plaats.
                 In 1925 krijgt de Maatschappij Helenaveen te maken met de tweede structurele
                 crisis. De steenkool verdrijft de turf als brandstof. De veenproductie is structureel
                 voorbij. De Maatschappij stopt de productie, bouwt een nieuw kantoor aan de
                 Soemeersingel tegenover de Geldersestraat en wordt pachttrekker van haar gron-
                 den
                 In 1930 verpacht de Maatschappij:
                 -      11 hoeven;
                 -      46 tuinderijen;
                 -      45 arbeiderswoningen.
                 In datzelfde jaar bouwt de NCB een eierenmagazijn. In 1932 krijgt Helenaveen
                 een vaste brug in de weg naar Sevenum (verlengde Oude Peelstraat).
                 In 1935 wordt aan de Oude Peelstraat de huidige lagere school gebouwd.
                 Tijdens de Tweede Wereldoorlog loopt Helenaveen veel schade op - bij de invasie
                 in 1940, maar meer nog bij de bevrijding in 1944, toen huizen, de rooms-
                 katholieke kerk, het klooster en de meisjesschool in puin werden geschoten.


2.2.4            1945-1965    Wederopbouwperiode

                 Allereerst wordt de oorlogsschade hersteld in de wederopbouwstijl (Delftsche
                 School). De nieuwe R.K.-kerk is van architect J. Deltrap en dateert uit 1950.
                 Voorts gaan in 1952 eigendom en beheer van de wegen over naar de gemeente
                 Deurne. In 1953 wordt de tuinbouwloods gebouwd en worden de eerste kassen
                 verwarmd. Aanleg van waterleidingen volgt in 1954.
                 In 1965 heeft de Maatschappij 896 ha in bezit, waarvan:
                 -      14 ha weide in eigen beheer;
                 -     161 ha tuinbouwgrond verpacht;
                 -     322 ha landbouw- en weidegrond verpacht;
                 -     399 ha kanalen, bos en woeste grond.


2.2.5            1965-heden     Modernisering Helenaveen

                 In 1970 wordt de Maatschappij Helenaveen overgenomen door de Amev, die na
                 1985 geleidelijk eigendommen verkoopt aan particulieren.
                 Vanaf 1975 ontwikkelt de gemeente Deurne op van de Maatschappij gekochte
                 grond een nieuwe woonbuurt.


2.2.6            Voortgaande ontwikkeling wonen, tuinbouw, recreatie

                 In 2003 heeft Helenaveen het 150-jarig bestaan van haar bijzondere oorsprong en
                 geschiedenis gevierd.
                 De structurele veranderingen in de landbouw leiden tot een stabilisatie c.q. inkrim-
                 ping van de land- en tuinbouw. Nieuw is het overheidsbeleid met betrekking tot de
                 versterking van de natuurbouw en de openluchtrecreatie.
                 Helenaveen stabiliseert als kleine landelijke woon- en werkkern met voorzieningen
                 voor de eigen inwoners en de recreanten.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 185 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 186 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                           2.5



2.3              Ruimtelijke karakteristieken

                 Op het schema zijn de ruimtelijke karakteristieken van Helenaveen per tijdsperio-
                 de aangeduid:

                 1.   grens woeste natuur – ontginning;

                 2.   vaarten en sloten;

                 3.   wegen en bruggen;

                 4.   bebouwing, voorzieningen;

                 5.   groen en lanen;

                 6.   percelen, gebruik;

                 7.   eigendom en beheer.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 186 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 187 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                                                                                                                                                                         2.6

     RUIMTELIJKE      grens                       vaarten, sloten              wegen, bruggen                    bebouwing, voorzieningen          groen, lanen           percelen, gebruik      eigendom, beheer        specifieke objecten
KARAKTERISTIEKEN      woeste natuur - ont-                                                                                                                                                                               (in huidige situatie
                      ginning                                                                                                                                                                                            nog aanwezig)
PERIODE
1850 – 1880           ontginningen      direct    Helenavaart + twee zij-      - jaagpaden langs Helena-         - bakkerij, timmerwinkel, her-                           - turfwinning          Maatschappij      He-   -   RK kerkhof
                      langs Helenavaart           vaarten                        vaarten en zijvaarten             berg                                                   - tuinbouw             lenaveen                -   ensemble N.H. kerk
                                                                               - Geldersestraat                  - katholieke noodkerk + pasto-                           - monoculturen                                 -   directeursvilla
                                                                               - Kervelweg                         rie                                                      (tabak, boekweit)                            -   tabaksschuren
                                                                               - vlotbruggetjes                  - R.K.kerkhof
                                                                                                                 - scheepswerf
                                                                                                                 - school
                                                                                                                 - directeursvilla
                                                                                                                 - N.H. kerk + predikantenwo-
                                                                                                                   ning
                                                                                                                 - landarbeiderswoningen    en
                                                                                                                   kleine boerderijen
1880 – 1910           ontginningen tot aan        uitbreiding vaartenstelsel   - verharde ontsluiting (Soe-      -   tabaksschuren                 laanbeplanting langs   - turfwinning          Maatschappij      He-   - turfstrooiselfabriek
                      provinciegrens, Aard-       vanaf Helenavaart (o.a.        meersingel, Helenastraat,       -   katholieke kerk + klooster    wegen                  - winning     grauw-   lenaveen                - koningshoeven (ten
                      beiweg, Oude Peel-          drietand-systeem) voor-        Koolweg en Geldersestraat)      -   turfstrooiselfabriek                                   veen                                           noorden van het
                      straat en overigens         namelijk ten noorden van     - verdichting     lanenstelsel    -   woonhuizen                                           - land- en tuinbouw                              plangebied)
                      langs Helenavaart           plangebied                     (lanen haaks op Helena-         -   landarbeiderswoningen                                                                               - koningswoningen
                                                                                 vaart)                          -   koningshoeven                                                                                         aan Koolweg
                                                                               - jaagpad vervallen ter plaat-
                                                                                 se van villa
1910 – 1945           - ontginningen worden       aantal vaarten ten oosten    - vaste brug naar Sevenum         - magazijn NCB                                           - tuinbouw, akker-     exploitatie   Maat-     - vaste brug naar
                        uitgebreid in noorde-     van plangebied vervallen     - hoofdontsluiting      Soe-      - R.K. kerk en omliggende                                  bouw en veeteelt     schappij    overge-       Sevenum
                        lijke en westelijke                                      meersingel/Helenastraat,          panden gaan verloren in oor-                           - turfwinning  (tot    dragen aan Gront-       - school Oude Peel-
                        richting                                                 Oude Peelstraat, Gelderse-        log                                                      ca. 1940)            mij in 1940               straat
                      - provinciegrens      in                                   straat                                                                                                                                  - kantoor     Maat-
                        oosten en zuiden blijft                                - weg naar kerkhof vervalt                                                                                                                  schappij  Helena-
                        harde grens                                                                                                                                                                                        veen
                                                                                                                                                                                                                         - Willem de Zwijger-
                                                                                                                                                                                                                           hoeve
1945 -1965                                                                                                       - wederopbouw R.K. kerk en                               - (glas)tuinbouw,                              - R.K. kerk
                                                                                                                   omgeving                                                 akkerbouw       en                           - pastorie
                                                                                                                 - coöperatieve opslagloods                                 veeteelt                                     - horeca Oude Peel-
                                                                                                                                                                                                                           straat
                                                                                                                                                                                                                         - winkels Soemeer-
                                                                                                                                                                                                                           singel
                                                                                                                                                                                                                         - woningen    Oude
                                                                                                                                                                                                                           Peelstraat
1965 – heden                                      nieuwe waterlopen wa-                                          - woonbuurt met vnl. vrijstaan-                          (glas)tuinbouw,        - gebied     Maat-
                                                  terschap                                                         de en halfvrijstaande wonin-                             akkerbouw     en       schappij overge-
                                                                                                                   gen                                                      veeteelt, bedrij-      dragen      aan
                                                                                                                 - kassenbouw                                               ven                    AMEV,
                                                                                                                                                                                                 - verkoop aan par-
                                                                                                                                                                                                   ticulieren


huidige situatie      plannen voor herstel        veel bermen langs vaar-      oorspronkelijke      structuur    veel bebouwing is in de loop      - op sommige plek-     grondgebruik over-     - AMEV
                      natuur (in noordelijk       ten en sloten inmiddels      jaagpaden is plaatselijk verlo-   der jaren verdwenen gegaan,         ken     laanbomen    wegend weilanden       - gemeente
                      deel plangebied)            dicht begroeid               ren gegaan                        nog bestaande historische be-       verdwenen            en tuinbouwkassen      - particulieren
                                                                                                                 bouwing is verbouwd               - op sommige plek-
                                                                                                                                                     ken laanbomen op-
                                                                                                                                                     nieuw aangeplant
</pre>

====================================================================== Einde pagina 187 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 188 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                          3.1



3.               CULTUURHISTORISCHE ELEMENTEN


3.1              Inleiding

                 De te beschermen elementen zijn in de Aanwijzing beschermd dorpsgezicht ge-
                 noemd en betreffen de:
                 -    vaarten;
                 -    lanen;
                 -    bebouwing;
                 -    ensembles.

                 De concretisering ervan vindt plaats in het bestemmingsplan onder meer in de
                 beschrijving in hoofdlijnen, en de bestemmingen met de bebouwingsvoorschriften.

                 In dit hoofdstuk worden de waardevolle elementen beschreven. Allereerst wordt
                 kort de basisstructuur van Helenaveen toegelicht, waarop het patroon van de
                 vaarten en de lanen geënt is.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 188 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 189 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                 3.2



3.2              Basisstructuur Helenaveen


3.2.1            Veenpakket en ondergrond

                 Helenaveen ligt op de Peelhorst.




                 opbouw ondergrond




                 veenpakket




                 cultuurgrond
</pre>

====================================================================== Einde pagina 189 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 190 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                             3.3



3.2.2            Ruimtelijk patroon vervening

                 De economische hoeksteen van Helenaveen mat 8x15x40 cm. Voordat deze ge-
                 stapeld kon worden moest er veel gegraven worden.




                 turfbriket



                 Basis voor de vervening vormde het ontwateringpatroon, bestaande uit vaar-
                 ten/wijken en sloten/greppels. Het ontwateringpatroon is regelmatig opgebouwd.
                 Zie deelkaart 3 en navolgende afbeeldingen.

                 De hartlijn van de ontginning vormde de Helenavaart. Deze vaart (met een diepte
                 van ca 2 m) functioneerde als hoofdontwatering van het gebied en als hoofdroute
                 voor het veentransport per schip.
                 Loodrecht op de Helenavaart werden de vaarten/wijken in het veen gegraven.

                 In het zuidelijke deel takken de vaarten rechtstreeks op de Helenavaart aan. De
                 vaarten liggen ca 200 m uit elkaar. Tussen de vaarten werden - afhankelijk van de
                 nattigheid van het gebied – sloten op 10 of 20 m uit elkaar gegraven. Aan weers-
                 zijden van een vaart lagen aldus gevormde veenvelden met afmetingen van ca
                 10x100 m of 20x100 m.
                 Deze afmeting kan als het basismoduul van de indeling van de gronden in He-
                 lenaveen beschouwd worden. Zie ook afbeelding “verkaveling ca 1895” op de vol-
                 gende pagina.
                 _________________________________________________________________


                                                                                basismoduul 1

                                                                                10 m x 100 m
                                                                                20 m x 100 m




                 maatvoering ontwateringspatroon
                 _________________________________________________________________
</pre>

====================================================================== Einde pagina 190 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 191 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                    3.4




                 verkaveling ca 1895
</pre>

====================================================================== Einde pagina 191 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 192 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                            3.5



                 In de noordelijke helft van het beschermd dorpsgezicht is een enigszins andere
                 vorm voor de vervening van het gebied toegepast.

                 Haaks op de Helenavaart is een aantal vaarten/wijken (wieken) aangelegd vol-
                 gens het zogenaamde drietandsysteem. Door dit systeem toe te passen, hoefden
                 minder bruggen te worden gebouwd.
                 De hoofdwijken (middelste van de drie wijken) liggen op ca 600 m uit elkaar. De
                 afstand tussen de wijken bedraagt ca. 200 m. De kruiswijken liggen op ca 200 m
                 van de Helenavaart.




                 maatvoering drietandsysteem

                 Op de afbeelding op de volgende pagina en op deelkaart 2a (topografische situa-
                 tie ca 1900) is het drietandsysteem duidelijk herkenbaar. De drietanden aan de
                 rechterzijde van de Helenavaart vallen buiten het beschermd dorpsgezicht.
                 Omstreeks 1935 is een deel van dit wijkenstelsel al verloren gegaan. Zie deelkaart
                 2b.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 192 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 193 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                        3.6




                 drietandsysteem ca 1895
</pre>

====================================================================== Einde pagina 193 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 194 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                             3.7



3.2.3            Ruimtelijk patroon gecultiveerde grond

                 Na de vervening volgde de cultivering van de grond door blokverkaveling op basis
                 van samenvoeging van het greppelpatroon. Daardoor ontstonden cultuurpercelen
                 van ca 100 m x 100 m. Vaak zijn deze nog gehalveerd naar 50 x 100 m ingeval
                 het percelen voor arbeiders betrof.

                 _________________________________________________________________



                                                                                 basismoduul 2

                                                                                 100 m x 100 m




                                                                                 basismoduul 3

                                                                                 50 m x 100 m




                 parcellering cultuurgrond

                 _________________________________________________________________

                 Aldus is een vorm van basisparcellering in Helenaveen gevormd. Zie ook de situa-
                 tie omstreeks 1900 op deelkaart 2a.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 194 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 195 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                             3.8



3.2.4            Hedendaagse situatie




                 Bovenstaande afbeeldingen tonen de parcellering rond 1900 en heden ten dage.
                 Deels is de historische parcellering opvallend weinig veranderd. Deels echter heeft
                 de samenvoeging van percelen tot schaalvergroting geleid.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 195 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 196 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                           3.9



3.3              De vaarten

                 De historische vaarten zijn ingetekend op deelkaart 3.

                 De Helenavaart en de zijvaarten vormen de ontsluiting van de vervening en zijn
                 vanaf 1853 gegraven.
                 De vaart langs de Sevenumseweg heeft na 1900 een aansluiting gekregen op het
                 defensiekanaal door het veen ten oosten van het concessiegebied Helenaveen. In
                 de noordelijke helft van het beschermd dorpsgezicht zijn een vijftal wijken (wie-
                 ken), conform het drietandsysteem, aangelegd.
                 Een deel van het drietandsysteem en het defensiekanaal is inmiddels verdwenen.


                 Profielen
                 De vaarten hebben verschillende profielbreedten. De vaarten bestonden oor-
                 spronkelijk allemaal uit een watergang met aan weerszijden een jaagpad. De
                 jaagpaden werden aan de buitenzijde begrensd door een rij bomen.


                 Jaagpaden Helenavaart




                 Het jaagpad aan de westzijde van de Helenavaart is uitgebouwd tot een reguliere
                 eigentijdse ontsluitingsweg (Soemeersingel / Helenastraat). Het jaagpad aan de
                 oostzijde is voor een deel dichtgegroeid met bomen en struiken (zaailingen). Cul-
                 tuurhistorisch gezien is herstel van deze delen (door het opschonen van de on-
                 derbegroeiing) zoveel als mogelijk gewenst.

                 Waterlopen
                 Naast de cultuurhistorische vaarten zijn ook de later gegraven waterlopen voor de
                 waterhuishouding van belang. De waterlopen voegen zich in het historisch patroon
                 van Helenaveen en hebben daarmee ook cultuurhistorisch betekenis.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 196 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 197 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                         3.10



3.4              De lanen en overig cultuurhistorisch waardevol groen


3.4.1            Lanen

                 De historische lanen met eikenbomen zijn op deelkaart 4 weergegeven. De lanen
                 zijn mede uit het Koningsfonds betaald en vanaf 1890 geplant. De lanen hebben
                 kenmerkende verschillende maten.

                                                       veldweg; bomen 5 à 6 m hart op hart
                                                          - Aardbeiweg
                                                          - Fruitweg/Heldenseweg (o-w)
                                                          - Hoveniersstraat
                                                          - Koolweg
                                                          - Moesweg
                                                          - Spitskoolweg
                                                          - Tuinderspad
                                                          - zijlaan Geldersestraat


                                                         zijweg; bomen 7,5 m hart op hart
                                                            - Grashoekseweg (o-w)
                                                            - Kervelweg
                                                            - Rector Nuytsstraat




                                                           hoofdweg; bomen 10 m hart op hart
                                                           - Geldersestraat
                                                           - Oude Peelstraat
</pre>

====================================================================== Einde pagina 197 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 198 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                            3.11



                 vaart met jaagpaden




                            jaagpad           vaart            jaagpad

                 -    Soemeersingel, Helenastraat, Kaasweg met Helenavaart
                 -    Sevenumseweg met vaart
                 -    Kruisbesweg met vaart

                 Langs de vaarten met jaagpaden is sprake van een bijzonder ‘laanprofiel’.

                 Herstel lanen
                 De lanen verkeren niet overal in een goede conditie. Herstel is gewenst.


3.4.2            Overig cultuurhistorisch waardevol groen

                 Naast de lanen zijn ook een aantal groenplekken binnen het gebied van cultuur-
                 historisch belang. Deze plekken zijn eveneens op deelkaart 4 aangegeven.

                 Waardevol zijn met name de tuin van de directeursvilla, het R.K.-kerkhof, het N.H.-
                 kerkhof en de (voormalige) Engelse landschapstuin naast de pastorie aan de He-
                 lenastraat.

                 Ook de bossen in de noordelijke helft van het beschermd dorpsgezicht hebben
                 cultuurhistorische waarde. Ze zijn kort na de veenontginning aangelegd en vormen
                 grote, relatief gesloten elementen binnen het weidse, open gebied.
                 Verder zijn de groenplaatsen van jongere datum, het plantsoen naast de R.K.-kerk
                 en de beboste tip op de hoek Oude Peelstraat – Lage Brugweg van cultuurhisto-
                 risch belang geworden.
                 Tot slot kunnen nog een aantal voormalige groenplekken worden genoemd, die
                 vandaag de dag niet meer aanwezig dan wel als zodanig herkenbaar zijn. Het
                 betreft de voormalige fruittuin aan de Rector Nuytsstraat, de voormalige groente-
                 tuin aan de Kervelweg en de voormalige Koningshof aan de Fruitweg.

                 De tuin van de directeursvilla is sterk verdicht. Groot onderhoud aan de voorzijde
                 van de villa, gericht op de verbetering van de cultuurhistorische belevingswaarden
                 (zichtlijn over de Helenavaart), is gewenst.
                 De voormalige Engelse landschapstuin is niet meer als zodanig herkenbaar. Mo-
                 menteel heeft de plek een groen maar gesloten karakter. Door herstel van de tuin
                 kan het ensemble R.K. kerk worden versterkt. Bovendien kan de plek betekenis
                 krijgen voor de nog te realiseren woonbuurt aan de Hoveniersstraat en het Tuin-
                 derspad.
                 Tot slot vraagt het bosje op de tip Oude Peelstraat – Lage Brugweg onderhoud en
                 meer openheid.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 198 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 199 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                          3.12



3.5              Bebouwing

                 Algemeen
                 In de verschillende perioden van ontwikkeling is er gebouwd in Helenaveen. De
                 oudste bebouwing is verdwenen. Van de oudere bebouwing is een deel nog vrij
                 gaaf aanwezig. Veel van de huidige bebouwing kent een oudere oorsprong, maar
                 is door de jaren heen verbouwd of totaal ‘herbouwd’.

                 Een overzicht van de bebouwing uit de verschillende tijdsperioden is op de deel-
                 kaarten 5a t/m 5e weergegeven. De verdwenen bebouwing is met een sterretje
                 aangeduid.

                  periode             deelkaart
                  1850-1880           5a
                  1880-1910           5b
                  1910-1945           5c
                  1945-1965           5d

                  1965-heden          5e



                 Per pand
                 Er heeft een veldinventarisatie plaats gevonden waarbij de kenmerken van alle
                 panden (van oorsprong) gebouwd voor 1965 zijn beoordeeld. In het bijzonder is
                 voor ieder pand een conclusie / advies gegeven voor de situatie; bebouwing en
                 inrichting voorerf.
                 Meer concreet nog is per pand aangegeven welke uitbreidingsmogelijkheden pas-
                 send zijn binnen de cultuurhistorische context, door middel van een bouwvlak voor
                 het hoofdgebouw en zones waarbinnen aanbouwen en bijgebouwen zijn toege-
                 staan. In § 5.3 wordt hier nader op ingegaan.

                 Inzake de onderscheiden bouwtypen is nog het volgende van belang.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 199 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 200 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                            3.13



                 Periode 1850-1880

                 De oudste bebouwing stamt uit 1857. Toen zijn zeven stenen huizen gebouwd in
                 de zuidoosthoek. De huizen werden gebruikt door de opzichters, de directie, de
                 bakker, de timmerman en de herbergier. Hiervan resteert niets meer.




                 directeursvilla                            predikantenwoning

                 In 1867 zijn de directeursvilla en de Nederlands Hervormde kerk met predikan-
                 tenwoning gebouwd. De laatsten zijn rijksmonument en genieten daardoor een
                 afdoende bescherming. De directeursvilla heeft geen beschermde status.


                 Vanaf 1875 worden de arbeiderswoningen / keuterboerderijen gebouwd volgens
                 een vast model zoals op onderstaande schetsen is weergegeven.




                 vooraanzicht arbeiderswoning                 plattegrond

                 historisch basisontwerp

                 Deze woningen zijn in een groot aantal gebouwd aan beide zijden van de Helena-
                 vaart. De plattegrond bedraagt ca 11,5 x 7 m. De goothoogte is ca 3,25 m en de
                 nokhoogte bedraagt ca 6 m. De nokken liggen overwegend evenwijdig aan de
                 vaart. Van dit type zijn thans nog een groot aantal aanwezig. Door het grote aantal
                 zijn ze sterk beeld- en sfeerbepalend. Velen zijn in meer of mindere mate ver-
                 bouwd, maar de hoofdvorm – plattegrond, gevel, kap – is opvallend gaaf / herken-
                 baar gebleven.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 200 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 201 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                           3.14




                 ontwikkeling met handhaving basisvorm

                 In deze periode zijn ook de drie nog bestaande tabaksschuren aan de Gelderse-
                 straat gebouwd. Qua typologie zijn ze te kenmerken als een groot formaat langge-
                 velboerderij. Geldersestraat 3-5 is een gemeentelijk monument. De twee andere
                 zijn verbouwd. Bij nr. 10-12 is de hoofdvorm behouden maar de gevelindeling is
                 veranderd. Nr. 4-6 is versmald en als zodanig niet meer als (voormalige) tabaks-
                 schuur herkenbaar.




                 Geldersestraat 3-5              Geldersestraat 4-6    Geldersestraat 10-12


                 Langs de Helenavaart, op de kop van de Geldersestraat stond de opzichterswo-
                 ning. Deze is in 1925 vervangen door het kantoor van de Maatschappij Helena-
                 veen.

                 Ook worden in deze periode twee boerderijen gebouwd aan de Kervelweg. Heden
                 is één ervan een woonboerderij, de ander een bouwval.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 201 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 202 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                               3.15



                 Periode 1880 - 1910

                 Het belangrijkste gebouw uit deze periode is de turfstrooiselfabriek uit 1881 aan
                 de Rector Nuytsstraat, tezamen met de personeelswoningen. De turfstrooiselfa-
                 briek is deels rijksmonument, waarmee het gebouw afdoende bescherming geniet.




                 voormalige turfstrooiselfabriek

                 De personeelswoningen zijn functioneel ook een keuterboerderij. De vorm is afwij-
                 kend van het hiervoor genoemde langgeveltype. Onderhavige personeelswonin-
                 gen zijn wat gedrongen en de kappen hebben deels wolfseinden (refererend aan
                 de Saksische boerderij).




                 Rector Nuytsstraat 6              Rector Nuytsstraat 8   Rector Nuytsstraat 10

                 De erbij behorende opzichterswoning met tentdak is omstreeks 1925 gebouwd en
                 betreft een geheel apart type.




                 Rector Nuytsstraat 12



                 In 1883 wordt de cluster R.K.-kerk, klooster, pastorie en school gebouwd. Deze
                 bebouwing is verdwenen als gevolg van de oorlogsschade in 1944.

                 Verder worden vanaf 1889 zes koningswoningen aan de Koolweg gebouwd in de
                 typologie arbeiderswoning/keuterboerderij, waarvan er vier op de deelkaart 5b en
                 5c zijn weergegeven.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 202 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 203 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                      3.16



                 Later, in de periode 1908 – 1913, werden grote koningshoeven langs de Helena-
                 vaart gebouwd met bijdragen uit het fonds Koning Willem III.




                 Oranje-Hoeve              Wilhelmina-Hoeve          Juliana-Hoeve




                 Willem III – Hoeve        Emma-Hoeve

                 De Hendrik-Hoeve bestaat niet meer. Bij de Oranje-Hoeve is de kop van de kop-
                 rompboerderij vervangen door een vrijstaand woonhuis. De overige hoeven zijn
                 nog relatief gaaf.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 203 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 204 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                         3.17



                 Periode 1910 - 1945

                 In deze periode wordt er beperkt gebouwd.

                 In 1925 bouwt de Maatschappij Helenaveen haar nieuwe kantoor ter plaatse van
                 de opzichterwoning aan de Helenavaart tegenover de Geldersestraat.




                 Helenastraat 16, voormalig kantoor
                 Maatschappij Helenaveen

                 Het voormalige eiermagazijn van de NCB aan de Soemeersingel nr. 51 is thans
                 nog aanwezig.

                 In deze periode is ook basisschool De Peelparel aan de Oude Peelstraat ge-
                 bouwd, thans gemeentelijk monument in eclectische stijl en De Zwijger - Hoeve
                 aan de Soemeersingel. Deze hoeve heeft een enigszins van de andere konings-
                 hoeven afwijkende stijl en is qua architectuur verwant aan de directeursvilla en
                 predikantenwoning.




                 basisschool De Peelparel                    De Zwijger-Hoeve



                 De boerderijen langs de Rector Nuytsstraat stammen ook uit deze periode, als-
                 mede de lintbebouwing langs de Oude Peelstraat buiten het gebied beschermd
                 dorpsgezicht.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 204 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 205 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                               3.18



                 Periode 1945 - 1965

                 De bebouwing uit deze periode is zeer beeldbepalend voor de kom Helenaveen.
                 Het betreft de wederopbouw van de oorlogsschade van de bebouwing op de loca-
                 tie Soemeersingel – Oude Peelstraat, in combinatie met een nieuwbouw van wo-
                 ningen langs de Oude Peelstraat.




                 R.K.-kerk                                      hotel-restaurant In d’Ouwe Peel

                 De bebouwing uit deze periode is overwegend gebouwd in de zogenaamde we-
                 deropbouwstijl (Delftsche School). Het is een traditionele, vriendelijke baksteenar-
                 chitectuur. Door de hoge mate van samenhang van de Soemeersingel – Oude
                 Peelstraat kan gesteld worden dat in het huidige dorpscentrum de wederopbouw-
                 stijl / Delftsche School de karakteristieke stijl is. Daarmee heeft deze periode een
                 eigen plaats en betekenis gekregen in de cultuurhistorie van Helenaveen. Doordat
                 deze bebouwing langs de oude hoofdassen gebouwd is, voegt zij zich goed in het
                 cultuurhistorische patroon en is mede beeldbepalend voor Helenaveen. De ver-
                 dichting die is opgetreden, is aanvaardbaar vanwege de vorming van een eigen-
                 tijds dorpscentrum (natuurlijke groei).
                 In deze periode worden verder nog verspreid enkele bedrijfsgebouwen en wonin-
                 gen gebouwd.


                 Periode 1965 - heden

                 In deze recente periode wordt een nieuwe kleine woonbuurt toegevoegd aan He-
                 lenaveen. Deze ligt in de oksel van de hoofdassen. De verkaveling en inrichting
                 van de buurt is niet gebaseerd op de karakteristiek van Helenaveen maar op de
                 gangbare stedenbouwkundige principes van het moment. De rechtlijnige ontslui-
                 tingsstructuur en de directe relatie tussen de bebouwing en het omgevend land-
                 schap, kenmerkend voor Helenaveen, komen in de woonbuurt niet tot uitdrukking.
                 De architectuur van de woningen komt overeen met de eigentijdse vrije vormge-
                 ving en refereert niet aan “Helenaveen”. Ook buiten de nieuwe woonbuurt is een
                 aantal woningen gebouwd in vrije stijl.
                 Verder verschijnen in deze periode meer tuinbouwkassen. De laatste jaren is een
                 omgekeerde ontwikkeling zichtbaar.

                 De relatief vele nieuwbouw in deze periode heeft de eigenheid van Helenaveen
                 aangetast. Helenaveen is gewoner geworden. De bedoeling van het Belvederebe-
                 leid is evenwel het cultuurhistorisch eigene te behouden. Niet door van Helena-
                 veen een museum te maken, maar wel door te bouwen binnen de cultuurhistori-
                 sche eigenheid . Behoud door ontwikkeling.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 205 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 206 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                           3.19



3.6              Ensembles

                 Binnen de bebouwingstructuur van Helenaveen zijn een aantal ensembles van
                 samenhangende bebouwing te onderscheiden. Dit vormen bijzondere plekken, die
                 refereren aan een specifieke periode uit de ontwikkelingsgeschiedenis van He-
                 lenaveen.

                 -    Het ensemble centrum Maatschappij is het oudste ensemble en het ligt op
                      de locatie Helenastraat – Geldersestraat. Hier lag vanaf het begin het be-
                      stuurscentrum van de Maatschappij Helenaveen, met de directeursvilla, de
                      opzichterswoning, de scheepswerf, de smederij en de timmerschuur.




                      centrum Maatschappij, ca 1890

                      In dit ensemble is veel bebouwing verdwenen. Op de locatie van de woning
                      van de hoofdopzichter is in 1925 het kantoor van de Maatschappij gebouwd,
                      dat thans als woning in gebruik is. Het is wenselijk dit historische ensemble
                      meer herkenbaar te maken.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 206 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 207 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                        3.20



                 -    Het ensemble de fabriek betreft de voormalige turfstrooiselfabriek aan de
                      vaart langs de Rector Nuytsstraat, met de personeelswoningen aan de over-
                      zijde. Dit bebouwingsensemble is goed herkenbaar.




                      de fabriek, ca 1935

                 -    Het ensemble de tabak betreft de Geldersestraat met de voormalige tabaks-
                      schuren. Eén tabaksschuur (nabij de directeursvilla) is verdwenen, één ta-
                      baksschuur (Geldersestraat 9) is gedeeltelijk gesloopt en verbouwd tot
                      woonhuis en één tabaksschuur (Geldersestraat 4-6) is versmald en daar-
                      door niet meer als zodanig herkenbaar.
                      Door de grote bouwmassa’s is dit ensemble nog wel redelijk te herkennen.
                      Het is echter te overwegen om dit ensemble herkenbaarder te maken.




                      de tabak, ca 1900
</pre>

====================================================================== Einde pagina 207 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 208 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                       3.21



                 -    Het ensemble dorpsmidden ligt aan de kruising Soemeersingel / He-
                      lenastraat - Sevenumseweg. Op deze plaats werd rond 1880 de R.K.-kerk
                      en de openbare school gebouwd.




                      dorpscentrum ca 1900

                      Het huidige centrum heeft een goede samenhang als gevolg van de homo-
                      gene, traditionele baksteenarchitectuur (Delftsche School).




                      dorpscentrum ca 2000

                      Binnen dit ensemble kan de R.K. kerk met pastorie en voormalige kosterwo-
                      ning als een apart ensemble worden aangemerkt. De bebouwingskarakteris-
                      tiek van de kosterwoning verdient een verbetering.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 208 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 209 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                   3.22



                 -    Het ensemble de eeuwige rust betreft de kerkhoven aan de Aardbeiweg.
                      Deze hebben ook ensemblewaarde door de ouderdom en het verband door
                      de groenstructuur.




                      kerkhoven aan de Aardbeiweg, ca 1925




                      kerkhoven aan de Aardbeiweg, ca 2000
</pre>

====================================================================== Einde pagina 209 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 210 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                           3.23



                 -    zuidelijk deel
                      Op de topografische kaart ca. 1900 is aan de zuidzijde sprake van een bij-
                      zondere verkaveling.




                      Het zuidelijke deel is het oudste deel en kent een bijzondere verkaveling. Er
                      stond onder meer een noodkerk en een brugwachters- / tolwoning. Het be-
                      plantingspatroon is op de oude kaarten bijzonder. Ook de oude naam Ko-
                      ningshof verwijst naar een bijzonder functie.
                      De op bovenstaande afbeelding zichtbare verbreding in de Helenavaart ter
                      hoogte van de brugwachters- / tolwoning is niet meer aanwezig.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 210 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 211 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                            4.1



4.               CULTUURHISTORISCH RUIMTELIJK SYSTEEM


4.1              Inleiding

                 Het unieke van Helenaveen is het ruimtelijke samengaan van de vaarten, de la-
                 nen, de bebouwing en het grondgebruik. Dit is de harmonie van Helenaveen.

                 In de Aanwijzing Beschermd dorpsgezicht wordt de nadruk gelegd op de ‘zeer
                 gave historische ruimtelijke structuur’. Dit is het samengaan van de vaarten en de
                 lanen en de parcellering van de gronden. De bebouwing is binnen deze ruimtelijke
                 structuur gesitueerd.

                 Het streven is erop gericht de gave structuur te behouden en te versterken. He-
                 lenaveen moet tevens een vitaal dorp kunnen blijven. Dit betekent dat binnen de
                 cultuurhistorische structuur ruimte moet zijn voor eigentijds wonen en werken. De
                 uitdaging is het bieden van ruimte voor bebouwing en grondgebruik met behoud
                 van de ruimtelijke structuur en eigen sfeer van vaarten, bomen en bebouwing.


4.2              Cultuurhistorische hoofdstructuur

                 De cultuurhistorische hoofdstructuur van Helenaveen is weergegeven op kaart
                 “Het cultuurhistorisch ruimtelijk systeem”.

                 Aangegeven zijn de vaarten en de lanen zoals in hoofdstuk 3 beschreven. De le-
                 genda vermeldt welke delen verdwenen zijn en herstel vragen. De vaarten en la-
                 nen geven Helenaveen, met name de kern, een kamerstructuur, zie ook onder-
                 staande afbeelding. Deze structuur zorgt voor enige beslotenheid in het open,
                 weidse landschap.




                 kamerstructuur, kern Helenaveen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 211 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 212 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                               4.2



                 Ook is op kaart 1 de bebouwing ingetekend die cultuurhistorisch van belang is.
                 Binnen de bebouwing is op een aantal plaatsen sprake van een bijzondere sa-
                 menhang.

                 Zoals in de Aanwijzing Beschermd dorpsgezicht aangemerkt, is een hoofdgege-
                 ven de aswerking (vista) tussen het ensemble N.H.-kerk en de directeursvilla via
                 de Helenavaart.


4.3              Parcellering

                 Wezenlijk voor het behoud van het karakter van Helenaveen is ook de parcellering
                 van de gronden binnen het patroon van vaarten en lanen, zoals toegelicht in
                 §3.2.2 en 3.2.3.
                 De historische parcellering is rechtlijnig, gebaseerd op het aanvankelijke ontwate-
                 ringspatroon. Dit rechtlijnige stelsel van lanen en vaarten is de basiskarakteristiek
                 van Helenaveen. Ronde of grillige vormen zoals in de zanddorpen in de omgeving
                 horen niet bij Helenaveen. Toepassing van deze rechtlijnigheid leidt (ongemerkt)
                 tot een goede invoeging in de bestaande structuur. Nieuwe verkavelingen moeten
                 daarom worden geënt op de historische parcellering.


4.4              Structuurversterkende aanpassingen

                 Het Belvederebeleid is erop gericht de cultuurhistorische erfenis niet museaal te
                 consolideren, maar als kwalitatief uitgangspunt voor verdere ontwikkeling te be-
                 schouwen. Dit houdt in dat aanpassingen in de elementen vaarten, lanen en be-
                 bouwing mogelijk zijn, mits deze leiden tot een versterking van de basiskenmerken
                 van de cultuurhistorische erfenis. Zie ook kaart “Het cultuurhistorisch ruimtelijk
                 systeem”.

                 Vaarten
                 Denkbaar is dat de vaartenstructuur versterkt c.q. uitgebreid wordt als gevolg van
                 het hedendaagse waterbeleid. De Helenavaart vormt de noord-zuid gerichte
                 hoofdas. De overige structuurlijnen zijn op de Helenavaart gericht.

                 Lanen
                 Ook uitbreiding van de lanen is denkbaar, al of niet in combinatie met een uitbrei-
                 ding van de waterstructuur c.q. vaarten.

                 Nieuwbouw
                 Het Belvederebeleid biedt in principe ook ruimte voor structuurversterkende
                 nieuwbouw buiten de woonbuurt en nieuw aan te wijzen woongebied.
                 Allereerst kunnen daartoe locaties bezien worden waar historische bebouwing
                 verdwenen is.
                 Verder is een uitbreiding van de kern voorzien ten zuiden van de Oude Peelstraat
                 welke conform het Belvederebeleid volgens de cultuurhistorische karakteristieken
                 van Helenaveen ontwikkeld zal worden.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 212 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 213 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                           5.1



5.               ONTWIKKELING BEBOUWING


5.1              Inleiding

                 In hoofdstuk 4 is de ontwikkeling van de cultuurhistorische ruimtelijke structuur
                 toegelicht. Deze ruimtelijke structuur staat voorop. Daarin moet de bebouwing
                 gevoegd worden, zodanig dat geen verstoring van de hoofdstructuur optreedt. Bij
                 voorkeur moet de bebouwing de hoofdstructuur ondersteunen.

                 In de volgende paragrafen worden de hoofdkenmerken van de bebouwing in He-
                 lenaveen beschreven en de regeling voor verdere ontwikkeling.


5.2              Hoofdkenmerken bebouwing

                 De bebouwing bezit de volgende hoofdkenmerken:

                 1.   Van oorsprong op regelmatige, ruime afstand liggen de tuinderwoningen,
                      landarbeiderswoningen en keuterboerderijen. De bebouwing bestaat uit 1
                      laag plus kap. De overwegend enkelvoudige bouwmassa is sober, met wei-
                      nig tot geen versiering. De gevelopeningen zijn overwegend verticaal. Dak-
                      kapellen en de sporadisch aanwezige erkers zijn van na 1945. Qua stijl
                      overweegt het langgerekt type met zadeldaken zonder dakoverstekken, top-
                      gevels of wolfseinden.
                      De dominante horizontale lijn van de bouwmassa geeft de bebouwing een
                      landelijk karakter. De verticale gevelindeling geeft de bebouwing een ‘zelf-
                      bewuste’ uitstraling.

                 2.   Van oorsprong zijn er vijf bebouwingsclusters met bijzondere bebouwing;
                      - het centrum Maatschappij;
                      - de N.H. kerk;
                      - het dorpsmidden (met daarbinnen het cluster R.K. kerk);
                      - de fabriek;
                      - de tabak.
                      In deze clusters is sprake van samengestelde bebouwing in één laag met
                      kap en de hogere kerken en de fabriek. De architectuur in deze clusters is
                      traditioneel met verticale gevelopeningen en sobere ornamentering. De be-
                      bouwing in deze clusters is relatief gaaf.

                 3.   Het dorpscentrum aan de Oude Peelstraat – Soemeersingel wordt geken-
                      merkt door de harmonische, traditionele baksteenarchitectuur van de
                      Delftsche School. Het gebied vormt een herkenbaar, waardevol deel van de
                      cultuurhistorie van Helenaveen. De bebouwing bestaat overwegend uit twee
                      lagen plus zadeldak. Het kerkgebouw is hoger. De gevelopeningen kennen
                      geen strakke ritmiek.

                 4.   De nieuwe woonbuurt van na 1965 bestaat uit bebouwing in 1- en 2 lagen
                      overwegend met schuine kappen. De architectuur is eigentijds veelvormig.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 213 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 214 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                          5.2



                 Bebouwingstypen
                 De volgende typen historische bebouwing zijn te onderscheiden:
                 - N.H. kerk met predikantenwoning (en zondagsschool);
                 - R.K. kerk met pastorie (en kosterwoning);
                 - klooster;
                 - school;
                 - directeursvilla;
                 - kantoor;
                 - beambtenwoningen;
                 - tuinderwoningen / arbeiderswoningen / keuterboerderijen;
                 - langgevelboerderijen;
                 - tabaksschuren;
                 - de fabriek;
                 - koningshoeven;
                 - dorpsbebouwing in wederopbouwstijl.


5.3              Ontwikkeling bebouwing

                 Algemeen

                 Zoals eerder gesteld vormt het algemene uitgangspunt voor de ontwikkeling van
                 de bebouwing dat Helenaveen geen museum wordt, maar een vitaal dorp moet
                 kunnen blijven. De aanpassingen van de bestaande bebouwing en de nieuwbouw
                 moet zich echter voegen in de bebouwingskarakteristiek van Helenaveen.

                 Binnen deze algemene randvoorwaarde blijven er voldoende uitbreidingsmogelijk-
                 heden voor de bestaande en de nieuwe bebouwing. De uitbreidingsmogelijkheden
                 zijn qua situering op de detailkaarten per pand weergegeven.
                 De bebouwing binnen de vijf historische clusters heeft een dusdanig monumentale
                 en beeldbepalende waarde dat aanpassingen moeten geschieden in overeen-
                 stemming met de historische architectuur van de gebouwen. Voor de aanpassing
                 van de verspreide historische bebouwing buiten de vijf clusters is onderstaande
                 nadere regeling voorzien.

                 Onderscheid is gemaakt tussen een bouwvlak hoofdgebouw en zones waarbinnen
                 aanbouwen dan wel (vrijstaande) bijgebouwen zijn toegestaan. Zie ook afbeelding
                 “schema bouwvlakken” op de volgende pagina.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 214 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 215 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                   5.3




                 schema bouwvlakken
</pre>

====================================================================== Einde pagina 215 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 216 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                           5.4



                 Binnen de aan- en bijgebouwenzones geldt dat in geval de nok evenwijdig aan de
                 straat staat er:

                 -    aan de achtergevel een aanbouw met kap is toegestaan, met de voorwaar-
                      den, dat:
                      - de aanbouw niet meer dan tot 15 m achter de voorgevel gebouwd mag
                        worden;
                      - een sprong van minimaal 50 cm ten opzichte van de zijgevel vereist is;

                 -    een vrijstaand bijgebouw is toegestaan, waarbij als voorwaarde geldt dat het
                      bijgebouw voorzien is van eenzelfde kapvorm als het hoofdgebouw en de
                      afstand tot de (doorgetrokken) achtergevellijn minimaal 3 m bedraagt;

                 -    aan één zijgevel een erker tot maximaal 3 m lengte is toegestaan;


                 Overigens geldt dat:

                 -    aan de voorzijde bij voorkeur geen dakkapellen, maar eventueel alleen (ver-
                      ticale) dakramen worden toegepast;

                 In geval de nok loodrecht op de straat staat, gelden in principe dezelfde regels.
                 Alleen het vrijstaande bijgebouw mag in dit geval voor de achtergevel worden ge-
                 bouwd, met de voorwaarde dat de afstand tot de voorgevelrooilijn minimaal 5 m
                 bedraagt en de afstand tot de zijgevel van de woning minimaal 3 m bedraagt.

                 NB. Het bouwvlak hoofdgebouw is getekend op het bestaande hoofdgebouw. In
                     geval van de keuterboerderijen is in principe een verlenging tot 15 m aan-
                     vaardbaar, mits voldoende ruimte op het perceel aanwezig is.


                 Hoogten

                 De toegestane hoogten volgen uit de bebouwingskarakteristieken. Met name:

                 1.   clusters          : bestaande hoogten;

                 2.   dorpsmidden       : maximaal 2 lagen plus zadeldak;

                 3.   woonbuurt         : maximaal 2 lagen plus kap;

                 4.   overigens         : 1 laag plus zadeldak.


                 Materiaalgebruik

                 Zoals hiervoor is opgemerkt moet de verschijningsvorm van de gebouwen onder-
                 geschikt zijn aan het natuurlijke casco van groen en water. De bebouwing moet
                 zich in dat casco voegen. Reden waarom overwegend natuurlijke (traditionele)
                 materialen gebruikt moeten worden, zoals baksteen (rood-bruin), gebakken pan-
                 nen (oranje / grijs), hout en glas.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 216 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 217 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                               5.5



                 Locaties

                 1.    Het cluster N.H. kerk is een rijksmonument en derhalve gebonden aan spe-
                       cifieke regels.
                 2.    Het cluster directeursvilla omvat thans de villa en het voormalige kantoor
                       van de Maatschappij. Deze bebouwing heeft ‘monumentale’ waarde en zou
                       als zodanig behouden moeten worden.
                 3.    Bij de Geldersestraat met de tabaksschuren moet herstel van het historische
                       karakter het uitgangspunt zijn.
                 4.    De Rector Nuytsstraat met de turfstrooiselfabriek en de personeelswoningen
                       heeft een relatief gaaf karakter. Hier is behoud en herstel van het historische
                       karakter uitgangspunt.
                 5.    De Kervelweg heeft een afwijkend karakter. De zijde Helenastraat heeft his-
                       torische bebouwing. Overigens staat hier relatief jonge bebouwing in een
                       veelvormige architectuur die niet echt bij Helenaveen past. Dit is een situatie
                       die zich goed leent voor een moderne interpretatie van de historische archi-
                       tectuur van de keuterboerderij / langgevelboerderij.
                 6.    De verspreide tuinderwoningen / landarbeiderswoningen / keuterboerderijen
                       bepalen sterk de sfeer en het beeld van Helenaveen. Voorop moet staan dat
                       de architectuur ondergeschikt blijft aan de landgoedsfeer van de vaarten en
                       de lanen. Opzichtige en afwijkende architectuur moet worden voorkomen.
                       Het hoofdkenmerk van de verspreide bebouwing moet zijn “het opgaan in de
                       landschappelijke context”.
                 7.    In het dorpscentrum is een natuurlijke dynamiek in de bebouwing aanvaard-
                       baar, mits geënt op de bestaande harmonie. Gezien het algemene belang
                       van het dorpscentrum voor Helenaveen is een vorm van stedenbouwkun-
                       dig/architectonisch masterplan wenselijk. Plekken die verbetering vragen zijn
                       het voorterrein van gemeenschapshuis De Gouden Helm, het afwijkende
                       gebouw van de Rabobank en het gat in de straatwand aan de Soemeersin-
                       gel.
                 8.    De Soemeersingel tussen de Oude Peelstraat en de Rector Nuytsstraat is
                       ook zeer gezichtsbepalend voor Helenaveen. De bestaande bebouwing va-
                       rieert sterk. Hier is zorgvuldigheid geboden. In ieder geval moet volgens de
                       historische typologie gebouwd worden. Nadere overweging is nodig om vast
                       te stellen in hoeverre voorkeur moet worden gegeven aan ‘historiserend
                       bouwen’ of aan een moderne interpretatie van de keuterboerderij of de
                       ambtswoning.
                 9.    De bestaande woonbuurt is in hoge mate a-typologisch in Helenaveen, zo-
                       wel qua stratenpatroon als qua bebouwing. Voor de aanpassingen in de
                       buurt kunnen wel de hoofdkenmerken van Helenaveen gelden: het land-
                       goedkarakter c.q. groene openbare ruimte staat voorop, de bebouwing moet
                       ingetogen worden gehouden.
                 10.   In studie is uitbreiding van het woongebied ten zuiden van de Oude Peel-
                       straat. De vormgeving van dit woongebied moet geschieden naar de geest
                       van het Belvederebeleid. Dat wil zeggen een eigentijds ontwerp van verka-
                       veling en bebouwing geënt op de historische basisordening / parcellering
                       van de grond en een eigentijdse verschijningsvorm die een natuurlijke ver-
                       wantschap vertoont met de historische bebouwing.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 217 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 218 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                            5.6



                 Belvedère bouwen

                 Als algemeen uitgangspunt geldt voor Helenaveen: bouwen volgens het Belvedè-
                 rebeleid. Dit houdt in dat cultuurhistorisch waardevolle plaatsen als Helenaveen
                 niet als een museum behoeven te worden behandeld. Echter de nieuwe bebou-
                 wing moet geïnspireerd zijn op de cultuurhistorische kenmerken van Helenaveen.
                 Deze zijn kort aangeduid:

                 algemeen
                 -    integratie bouwen en landschap; bestaande landschapsvensters in oude
                      assen handhaven; in woonbuurten ook openheid naar landschap;
                 -    verkaveling en situering panden gebaseerd op rechtlijnig stelsel van vaarten,
                      waterlopen en lanen, straten;
                 -    breedte lanen, straten: 6, 7½ of 10 m;
                 -    basismoduul verkaveling ca 40 x 50 m; buiten kern voor individuele panden,
                      binnen kern voor gegroepeerde bebouwing




                 -    heldere, strakke baksteenarchitectuur in één laag (goothoogte 4,5 m) met
                      zadeldaken, met in principe aan de voorzijde geen dakkapellen en uitbou-
                      wen (entree of erker) en geen dakoverstek op kopgevels.

                 en voorts meer in het bijzonder:

                 de oude hoofd- en nevenassen (vaarten) met:
                 -    grote kavels 40 x 50 m of 20 x 50 m
                 -    bebouwing op ruime afstand
                 -    bebouwingstypologie de keuterboerderij

                 de Oude Peelstraat – Soemeersingel met:
                 -    dorpsbebouwing in lintstructuur
                 -    bebouwingstypologie Delftse School

                 de bestaande woonbuurt met:
                 -    voor zover mogelijk bijsturing patroon openbare ruimte naar Helenaveense
                      karakteristiek van rechtlijnigheid en open relatie met landschap
                 -    kavels 350 à 600 m².

                 de nieuwe woonbuurt volgens Belvedère bouwen met:
                 -     open relatie bouwen en landschap
                 -     rechtlijnige basisstructuur van wegen, waterlopen en percelen
                 -     kavels 350 à 600 m²
                 -     relatief brede kavels aan straatzijde
</pre>

====================================================================== Einde pagina 218 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 219 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                             5.7



                 -    baksteenarchitectuur en een laag met zadeldak
                 -    breedte straten/lanen 6, 7½ of 10 m.

                 ruimte-voor-ruimte locatie aan Oude Peelstraat met:
                 -     landgoedachtige inrichting met rechtlijnig patroon van lanen en waterlopen
                 -     percelen gebaseerd op basismoduul van 40 x 50 m = 2000 m².



                 N.B. Tuinderwoningen, landarbeiderswoningen, keuterboerderijen

                      Door de heldere eenvoud van hoofdmassa en architectuur verdraagt de keu-
                      terboerderij weinig ornamenten en toevoegingen als dakkapellen, dakover-
                      stekken, portieken en serres. Overwegend ontbreken deze nog. In de afge-
                      lopen jaren hebben verbouwingen met dakkapellen plaats gevonden. Dit
                      leidt gemakkelijk tot een verstoring van de karakteristieke basisvorm.
                      Dit type refereert enigszins aan de langgevelboerderij met de woning en de
                      schuur/stal. Het type drukt het landelijk wonen uit. Door de relatief grote
                      goothoogte en de eenduidige zadelkap (zonder wolfseinden) straalt het ge-
                      bouw een zekere fierheid/dapperheid uit (wolfseinden drukken een gebouw
                      gemakkelijk).




                      relatief gave basisvorm                   verlies van karakter
</pre>

====================================================================== Einde pagina 219 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 220 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                           6.1



6.               SLOT

                 Waarom vindt iedereen Helenaveen zo mooi ?

                 Helenaveen heeft kwaliteit waarin de menselijke hand eenvoudig herkenbaar en
                 beleefbaar is.
                 Een mooie ordening van aangelegde vaarten en lanen. Overwegend eenvoudige
                 bebouwing die ondergeschikt blijft aan het kader van water en groen. Een mense-
                 lijke nederzetting herkenbaar en overzichtelijk geordend. De geschiedenis lees je
                 er aan af.

                 Behoud en ontwikkeling van de kwaliteit wordt bepaald door het vasthouden aan
                 slechts enkele hoofdkenmerken:

                 hoofdkenmerken:
                 -    planmatig aangelegd;
                 -    eenvoudige basisorde;
                 -    eenvoudige bebouwing.

                 behoud en ontwikkeling van kwaliteit:
                 1.   vasthouden aan oorspronkelijk inrichtingsplan; lanen en vaarten behouden
                      en herstellen;
                 2.   verkaveling herkenbaar houden; gebruik grond en verkaveling bouwpercelen
                      in oorspronkelijke parcellering invoegen;
                 3.   bebouwing eenvoudig houden; bebouwing met eenvoudige hoofdvormen,
                      gevels en daken:
                      - particuliere panden, woon/werk: horizontale lijn dominant;
                      - (semi)openbare panden:               verticale lijn dominant;
                      - monumenten:                          beschouwen als typologische
                                                             referenties.

                 Bescherming dorpsgezicht:
                 -    authenticiteit bewaren en ontwikkelen;
                 -    in oude structuur historisch bouwen;
                 -    in nieuwe structuur bouwen naar wezen / sfeer en typologie van Helenaveen
                      (Belvedere bouwen).

                 Geen villa’s, geen seriewoningbouw.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 220 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 221 ======================================================================

<pre>A03344-tlt.doc/0505                                                                                6.2




                                     VOORTGAANDE ONTWIKKELING

                  ELEMENT                DOELSTELLING                             ACTIE

                  vaarten                gestimuleerde ontwikkeling               gemeente
                                                                                  waterschap
                                                                                  landinrichting


                  lanen                  gestimuleerde ontwikkeling               Amev
                                                                                  gemeente


                  groengebied            - deels conserveren                      Amev
                                         - deels ontwikkelen                      gemeente
                                                                                  particulieren

                  bebouwing              - deels ontwikkeling van onderop         particulieren
                                         - deels conserveren
                                         - nieuw Belvederebuurtje ontwikkelen     gemeente

                  directeursvilla e.o.   meer openheid tuin aan zijde Gelderse-   particulier
                                         straat i.v.m. relatie met omgeving

                  Willem de Zwijger-     recreatiehoeve                           particulier
                  hoeve

                  turfstrooiselfabriek   cultureel / recreatief gebruik           particulier


                  openbare ruimte        herinrichting Oude Peelstraat - Soe-     gemeente
                                         meersingel - Helenavaart
</pre>

====================================================================== Einde pagina 221 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 222 ======================================================================

<pre>                   Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning



Bijlage 4 Watertoets




                                  221
</pre>

====================================================================== Einde pagina 222 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 223 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 223 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 224 ======================================================================

<pre>                             Digitale Watertoets

    Res ultaat van de check gedaan op 12-10-2022 14:25


    Digitale watertoets
    De watertoets helpt u om aan de hand van de locatie van uw ruimtelijke plan en een
    aantal vragen te toets en of u de belangen van het Waters chap raakt. Indien dit het
    geval is krijgt u teks t en uitleg over het vervolg proces .




    VOOR DE ACTIVITEIT DIGITALE WATERTOETS IS OP BASIS VAN DE GEGEVEN
    ANTWOORDEN NODIG:

   1.   normale procedure

   2.   Advies met betrekking tot materiaal gebruik

   3.   Advies wijzigingen in het oppervlaktewaters ys teem

   4.   Advies vertraagde afgevoerd op een leggerwatergang of een ander
        oppervlaktewater




    OP BASIS VAN ONDERSTAANDE LOCATIE




12-10-2022                                P agina 1 van 7                   https://dewatertoets.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 224 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 225 ======================================================================

<pre>                              Digitale Watertoets

    VRAGEN EN ANTWOORDEN UIT DE CHECK


   1.   Houdt het plan uits luitend een interne functieverandering voor een gebouw in?
        Hierbij is ook geen s prake van een verhardings toename en/of afkoppeling van
        hemelwater.

             nee


   2.   Is er s prake van een directe lozing van afvalwater op oppervlaktewater?

             nee


   3.   Heeft het plan een verhardings toename van 500 m2 of meer tot gevolg?

             ja


   4.   Betreft het de bouw van minimaal 100 woningen en/of de (her)ontwikkeling van een
        bedrijventerrein?

             nee


   5.   Is er s prake van een grondwateronttrekking (inclus ief drainage)?

             nee


   6.   Wordt het geborgen water vertraagd afgevoerd op een watergang of op
        oppervlaktewater?

             ja


   7.   Wordt hemelwater in dit plan verwerkt via een gemengd s tels el?

             nee


   8.   Worden er inrichtings maatregelen getroffen ter verbetering van
        oppervlaktewaterkwaliteit?

             nee


   9.   Ligt het plangebied nabij een A-watergang?

             nee


  10.   Ligt het plangebied in een bes chermd gebied Keur?

             nee



12-10-2022                                 P agina 2 van 7                    https://dewatertoets.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 225 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 226 ======================================================================

<pre>                              Digitale Watertoets

  11.   Ligt het plangebied in een profiel van vrije ruimte?

             nee


  12.   Ligt het plangebied in een gebied dat is aangewezen als regionale waterberging?

             nee


  13.   Ligt het plangebied nabij een waterkering?

             nee


  14.   Ligt het plangebied in een zone die is aangewezen als rivierbed?

             nee


  15.   Ligt het plangebied in een ecologis che verbindings zone?

             nee


  16.   Ligt het plangebied in een attentiegebied Keur?

             nee


  17.   Ligt het plangebied in een res erverings gebied waterberging?

             nee


  18.   Ligt het plangebied in een grondwaterbes chermings gebieden?

             nee


  19.   Ligt het plangebied nabij een RWZ I?

             nee


  20.   Ligt het plangebied nabij een rioolgemaal?

             nee


  21.   Ligt het plangebied nabij een riooltrans portleiding?

             nee


  22.   Ligt het plangebied in een wijs tgebied?

             nee


12-10-2022                                 P agina 3 van 7                  https://dewatertoets.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 226 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 227 ======================================================================

<pre>                              Digitale Watertoets

        DETAILS

   1.   normale procedure

        Voor uw plan moet u de normale procedure volgen.



        Wat moet ik doen?
        Bedankt voor het invullen van de Digitale Watertoets !
        Uit de door u ingevoerde gegevens blijkt dat uw planvoornemen mogelijk één of
        meerdere waterbelangen raakt. De adviezen die hiervoor in ieder geval van
        toepas s ing zijn ziet u hieronder vermeld. Wij denken graag mee over de
        voorgenomen ontwikkeling.
        U kunt contact met ons opnemen via planadvies @aaenmaas .nl Hier kunt u ook
        terecht met eventuele vragen of opmerkingen.
        Met vriendelijke groet, Team Planadvies van Waters chap Aa en Maas
        Let op! De Digitale Watertoets is een hulpmiddel om inzichtelijk te maken welke
        waterbelangen mogelijk s pelen in het plangebied. Vandaar dat dit automatis ch
        gegenereerde toets res ultaat niet gezien kan worden als vervanging van het
        watertoets proces of vrijs telling van een eventuele vergunnings - of meldings plicht op
        bas is van de Keur. Voor meer informatie m.b.t het vergunningverlenings proces kunt
        u contact opnemen met ons Waterwetloket via 073 – 615 83 33 of
        info@aaenmaas .nl
        Waters chap Aa en Maas s treeft ernaar om correcte en actuele informatie in deze
        applicatie aan te bieden. Aan het bes chikbaar ges telde kaartinformatie kunnen geen
        rechten worden ontleend. Waters chap Aa en Maas aanvaardt geen aans prakelijkheid
        voor enige vorm van s chade naar aanleiding van het gebruik of de informatie die via
        deze applicatie bes chikbaar wordt ges teld.



        Waar moet ik op letten?


        Achtergrondinformatie




12-10-2022                                 P agina 4 van 7                       https://dewatertoets.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 227 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 228 ======================================================================

<pre>                            Digitale Watertoets

        DETAILS

   2.   Advies met betrekking tot materiaal gebruik

        Gebruik van uitlogende materialen



        Wat moet ik doen?
        Wij verzoeken u om bij de bouw af te zien van het gebruik van uitlogende
        bouwmaterialen. Hiermee worden bijvoorbeeld zink en koper in daken, gevels , goten
        en leidingen bedoeld.



        Waar moet ik op letten?


        Achtergrondinformatie




12-10-2022                                  P agina 5 van 7                 https://dewatertoets.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 228 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 229 ======================================================================

<pre>                             Digitale Watertoets

        DETAILS

   3.   Advies wijzigingen in het oppervlaktewatersysteem

        U wijzigt met uw plan het oppervlaktewaters ys teem.



        Wat moet ik doen?
        Er worden in het plan wijzigingen in het oppervlaktewaters ys teem aangebracht (bijv.
        aanbrengen duiker, uits troomvoorziening). Dergelijke wijzigingen zijn vaak
        vergunnings plichtig.



        Waar moet ik op letten?


        Achtergrondinformatie




12-10-2022                                P agina 6 van 7                      https://dewatertoets.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 229 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 230 ======================================================================

<pre>                             Digitale Watertoets

        DETAILS

   4.   Advies vertraagde afgevoerd op een
        leggerwatergang of een ander oppervlaktewater

        U voert het geborgen water traag af op een watergang of op oppervlaktewater.



        Wat moet ik doen?
        Als er s prake is van afvoer naar een nabijgelegen leggerwatergang / overig
        oppervlaktewater, mag deze alleen vertraagd plaats vinden. Hierbij mag de
        afvoernorm (afvoercoëfficiënt) die voor de locatie geldt niet worden overs chreden,
        om overbelas ting van het waters ys teem te voorkomen. Het water uit een
        bergings voorziening kan via een uits troomvoorziening (bijvoorbeeld een pijp)
        vertraagd worden afgevoerd naar oppervlaktewater. De waterafvoer vanuit de
        bergings voorziening mag deze norm niet overs chrijden. Voor een
        uits troomvoorziening in het talud van een A-watergang dient een watervergunning te
        worden aangevraagd.



        Waar moet ik op letten?


        Achtergrondinformatie




12-10-2022                               P agina 7 van 7                    https://dewatertoets.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 230 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 231 ======================================================================

<pre>                   Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning



Bijlage 5 Natuurtoets




                                  230
</pre>

====================================================================== Einde pagina 231 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 232 ======================================================================

<pre>Beknopte                       natuurtoets                      Helenaveen                        Zuid
Fase 2

                                                                              projectnummer: P001452


Onderwerp:       Beknopte natuurtoets Helenaveen Zuid Fase 2
Datum:           19-09-2022




Inleiding
KADER
De initiatiefnemer is van plan om aan de zuidzijde van Helenaveen 11 nieuwe woningen te realiseren.
Hiervoor wordt een ruimtelijke procedure doorlopen. Om de uitvoerbaarheid van het plan te toetsen,
is een natuurtoets uitgevoerd. Het doel van deze natuurtoets is om na te gaan of aanvullend
                                                                          1
onderzoek in het kader van de Wet natuurbescherming (Wnb)                     of het provinciaal ruimtelijk
natuurbeleid noodzakelijk is. Naast het raadplegen van bronnen is het plangebied ten behoeve van
de natuurtoets 12 september 2022 bezocht door een ecoloog van BügelHajema Adviseurs. De
weersomstandigheden tijdens het veldbezoek waren: onbewolkt, droog, circa 22˚C en een zwakke
wind.


PLANGEBIED EN PLANNEN
Het plangebied ligt aan de zuidzijde van Helenaveen (figuur 1). Het wordt begrensd door het
Tuinderspad aan de zuidwest- en de Hoveniersstraat aan de zuidoostzijde. Ten noordoosten van het
plangebied staan nieuwbouwwoningen in aanbouw. Ten noordwesten van het plangebied ligt een
schapenweide met daarachter de Maatschappijstraat. Het plangebied bestaat voornamelijk uit
grasland en wordt zo nu en dan als schapenweide gebruikt. In het zuidwesten van het plangebied
staan een container en trailer die als stal dienen, met daarlangs enkele (bouw)materialen. Binnen het
plangebied is geen permanente bebouwing, opgaande begroeiing of permanent oppervlaktewater
aanwezig. Direct zuidoostelijk en zuidwestelijk van het plangebied, langs het Tuinderspad en de
Hovenierstraat, zijn wel bomenrijen aanwezig. Ook ligt direct ten zuidoosten van het plangebied een
afwateringsgreppel die tijdens het veldbezoek vrijwel geheel droog lag.




1
    De Wet natuurbescherming is op 1 januari 2017 in werking getreden en betreft zowel soortenbescherming als
    bescherming van (Europese) natuurgebieden.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 232 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 233 ======================================================================

<pre>Figuur 1. Locatie van het plangebied (rood). Bron kaartondergrond: www.ruimtelijkeplannen.nl.



De plannen bestaan uit de realisatie van 11 of 12 nieuwbouwwoningen op de huidige schapenweide.
Hiervoor worden de container en trailer weggehaald, wordt vegetatie verwijderd en wordt grond
vergraven. De bomenrijen direct ten westen en zuiden van het plangebied, en de afwateringsgreppel
ten zuiden van het plangebied, blijven behouden.




datum 19-09-2022      projectnummer P001452                                                         2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 233 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 234 ======================================================================

<pre>Foto’s 1 t/m 4. Impressie van het plangebied op 12 september 2022. Linksboven het plangebied vanuit de westelijke
hoek. Rechtsboven het plangebied vanuit de oostelijke hoek. Linksonder het plangebied vanuit de noordelijke hoek.
Rechtsonder de container, trailer en materialen in de zuidelijke hoek van het plangebied.



Soortbescherming
Onderdeel van de Wet natuurbescherming (Wnb) is soortenbescherming van planten en dieren. Dit
betreffen:
-       alle van nature in Nederland in het wild voorkomende vogels die vallen onder de Vogelrichtlijn
        (artikel 3.1-3.4 Wnb);
-       dier- en plantensoorten die beschermd zijn op grond van de Habitatrichtlijn en de verdragen
        van Bern en Bonn (artikel 3.5-3.9 Wnb);
-       nationaal beschermde dier- en plantensoorten genoemd in de bijlage van de wet (artikel 3.10-
        3.11 Wnb).
Van deze laatst genoemde groep beschermde soorten mogen provincies een zogenaamde ‘lijst met
vrijstellingen’ opstellen (artikel 3.11 Wnb). Voor de soorten op deze lijst geldt een vrijstelling van de
verboden genoemd in artikel 3.10 eerste lid van de Wnb.




datum 19-09-2022       projectnummer P001452                                                                        3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 234 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 235 ======================================================================

<pre>INVENTARISATIE
                                                                                                         2
Uit het raadplegen van gegevens van de laatste vijf jaar in de Nationale Databank Flora en Fauna
(NDFF © 8 september 2022) blijkt dat in de directe omgeving (0 - 1 km) van het plangebied diverse
beschermde diersoorten bekend zijn. Het betreft vogels met jaarrond beschermde nesten,
zoogdieren, een reptiel (levendbarende hagedis) en een dagvlinder (spiegeldikkopje).


De weide bestond tijdens het veldbezoek voornamelijk uit algemene gras- en plantensoorten, zoals
Engels raaigras, kropaar, grote weegbree, hondsdraf, grote brandnetel en akkerdistel. Deze soorten
duiden op voedselrijke tot zeer voedselrijke omstandigheden.
In en langs de greppel ten zuiden van het plangebied stonden ruigtesoorten als braam, haagwinde,
grote brandnetel en varens. De bomenrijen net buiten het plangebied bestonden uit zomereik.
Binnen het plangebied is geen opgaande beplanting aanwezig. Gezien de terreingesteldheid, de
voedselrijkdom en het ontbreken van waarnemingen uit de omgeving (NDFF), zijn beschermde
plantensoorten niet in het plangebied te verwachten.


Uit de directe omgeving zijn enkele vogelsoorten met jaarrond beschermde nesten bekend, zoals
huismus en buizerd (NDFF). Vanwege het ontbreken van bebouwing of opgaande beplanting in het
gebied kan de aanwezigheid van nesten van vogels met jaarrond beschermde nesten worden
uitgesloten. Ook zijn tijdens het veldbezoek in de bomenrijen direct buiten het plangebied geen
nesten waargenomen waar vogels met jaarrond beschermde nesten gebruik van kunnen maken. Wel
kunnen in de bomenrijen buiten het plangebied algemene soorten tot broeden komen, zoals
houtduif. Nesten van deze en andere algemene vogelsoorten zijn alleen tijdens de broedperiode
beschermd. Het plangebied maakt mogelijk wel onderdeel uit van het foerageergebied van vogels
met jaarrond beschermde nesten, zoals de uit de directe omgeving bekende huismus en buizerd
(NDFF).


In het plangebied is geen bebouwing of opgaande beplanting aanwezig waar vleermuizen, zoals de
uit de omgeving bekende gewone dwergvleermuis (NDFF), een verblijfplaats kunnen hebben. In het
plangebied zijn ook geen groenstroken of brede watergangen aanwezig die een onderdeel kunnen
vormen van een doorgaande structuur, die dienst kan doen als essentiële vliegroute. De bomenrijen
direct buiten het plangebied maken mogelijk wel onderdeel uit van een vliegroute van vleermuizen.
Mogelijk vormt het grasland in het plangebied wel een klein onderdeel van het foerageergebied van
enkele soorten die in open gebieden kunnen foerageren, zoals gewone dwergvleermuis (NDFF).



2 De NDFF is de meest omvangrijke landelijke informatiebron van verspreidingsgegevens en bevat betrouwbare
 waarnemingen van planten en dieren in Nederland. Nieuwe gegevens worden met regelmaat toegevoegd. Alle
 gegevens in de NDFF zijn door soortexperts gevalideerd.




datum 19-09-2022     projectnummer P001452                                                                   4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 235 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 236 ======================================================================

<pre>De weide in het plangebied vormt geschikt leefgebied voor een aantal algemene grondgebonden
zoogdiersoorten, zoals de uit de omgeving bekende soorten konijn en veldmuis (NDFF). Voor deze
soorten geldt in de provincie Noord-Brabant een vrijstelling van de verbodsartikelen van de Wnb.


In de directe omgeving van het plangebied is het voorkomen van de niet-vrijgestelde bever,
eekhoorn, das en bunzing bekend (NDFF). Geschikt leefgebied voor bever, zoals grote watergangen
en rustig bosgebied, is niet in of nabij het plangebied aanwezig. Bever kan dan ook in het plangebied
worden uitgesloten. Ook ontbreekt voor eekhoorn geschikt leefgebied, door het ontbreken van
bomen. Bovendien zijn tijdens het veldbezoek in de bomenrijen direct ten westen en zuiden van het
plangebied geen eekhoornnesten waargenomen. Aanwezigheid van eekhoorn in het plangebied kan
worden uitgesloten.
Tijdens het veldbezoek zijn in en direct rondom het plangebied geen sporen of burchten van das
waargenomen. Binnen een straal van 1 km zijn wel verschillende bosschages aanwezig waar
dassenburchten aanwezig kunnen zijn. De schapenweide vormt hierdoor mogelijk een klein
onderdeel van het foerageergebied van das. Achterin de container in de zuidelijke hoek van het
plangebied liggen opgestapelde hooibalen die geschikt zijn voor bunzing en marterachtigen, zoals
hermelijn, wezel en steenmarter, om nesten in te hebben (foto 5). Ook liggen rondom de container
en de trailer enkele rommelige hopen materialen waar kleine marterachtigen een rustplaats in kan
maken. Bovendien biedt de overgroeide greppel direct ten zuidoosten van het plangebied een
rechtlijnig element met voldoende dekking voor marterachtigen om zich langs te verplaatsen tussen
functionele leefgebieden (foto 6).
Marterachtigen zijn vanwege hun verborgen levenswijze vaak slecht gekarteerd. Bunzing, hermelijn,
wezel en steenmarter zijn allemaal binnen een straal van 3 km van het plangebied waargenomen
(NDFF). Hierdoor, en vanwege de aanwezigheid van geschikt leefgebied, kan de aanwezigheid van
kleine marterachtigen (bunzing, hermelijn en wezel) en steenmarter in het plangebied niet worden
uitgesloten.




datum 19-09-2022   projectnummer P001452                                                                5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 236 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 237 ======================================================================

<pre>Foto’s 5 en 6. Links de container met hooibalen in de zuidelijke hoek van het plangebied. Rechts de overgroeide greppel
direct ten zuidoosten van het plangebied.



De weide in het plangebied vormt geschikt landbiotoop voor enkele algemene amfibieënsoorten,
zoals de kleine watersalamander en gewone pad (NDFF). Voor deze soorten geldt in de provincie
Noord-Brabant een vrijstelling van de verbodsartikelen van de Wnb. Door het ontbreken van geschikt
voortplantings- en landbiotoop en/of waarnemingen uit de omgeving (NDFF) zijn niet–vrijgestelde
amfibieënsoorten niet in het plangebied te verwachten.


De dagvlindersoort spiegeldikkopje is uit de directe omgeving bekend (NDFF). Deze dagvlindersoort is
gebonden aan vochtige tot natte ruigtevegetaties op beschutte plekken in lichte bossen en nabij
bosranden. Geschikte waardplanten voor spiegeldikkopje, zoals hennegras of pijpenstrootje, zijn niet
aanwezig in het plangebied en het relatief droge grasland vormt geen geschikt biotoop.
Aanwezigheid van spiegeldikkopje of andere beschermde ongewervelden in het plangebied kan
worden uitgesloten.


In de directe omgeving van het plangebied is de beschermde reptielensoorten levendbarende
hagedis bekend (NDFF). Geschikt leefgebied voor levendbarende hagedis, zoals vochtige heide- en
veengebieden met geschikte zonplekken, is niet in het plangebied aanwezig. Door het ontbreken van




datum 19-09-2022       projectnummer P001452                                                                              6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 237 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 238 ======================================================================

<pre>geschikt habitat en/of waarnemingen uit de omgeving (NDFF) worden levendbarende hagedis en
andere beschermde reptielensoorten niet in het plangebied verwacht.


Beschermde vissensoorten zijn in de directe omgeving niet bekend (NDFF). Het plangebied biedt deze
soortgroep ook geen geschikt leefgebied door het ontbreken van oppervlaktewater. Gezien dit
gegeven kan de aanwezigheid van beschermde vissen in het plangebied worden uitgesloten.


TOETSING
Als gevolg van de nieuwbouwplannen gaan geen jaarrond beschermde vogelnesten verloren. Bij
uitvoering van het plan verandert het plangebied als foerageergebied voor vogels met jaarrond
beschermde nesten, zoals huismus en buizerd, maar zal niet geheel ongeschikt worden. Bovendien
kan bij de aanleg van tuinen met dekking ook weer nieuw foerageergebied voor huismus ontstaan.
Daarnaast is in de directe omgeving van het plangebied in ruime mate alternatief en deels
hoogwaardiger foerageergebied aanwezig. Negatieve effecten op vogels met jaarrond beschermde
nesten door verlies van foerageergebied treden niet op.


Het vernietigen of verstoren van in gebruik zijnde nesten van (algemene) vogelsoorten is bij wet
verboden. Dit kan worden voorkomen door bij de planning en uitvoering van de werkzaamheden
rekening te houden met het broedseizoen. Een standaardperiode voor het broedseizoen is er niet;
van belang is of een broedgeval aanwezig is, ongeacht de periode. De meeste vogels broeden tussen
half maart en half juli.


Bij uitvoering van de plannen gaan geen vleermuisverblijfplaatsen. Het plangebied zal naar
verwachting na uitvoering van de plannen ook niet volledig ongeschikt worden voor de te verwachten
vleermuissoorten, zoals gewone dwergvleermuis. Bovendien is in de directe omgeving van het
plangebied in ruime mate alternatief en deels hoogwaardiger foerageergebied aanwezig. Negatieve
effecten op vleermuizen door verlies van foerageergebied treden niet op.
De bomenrij net buiten het plangebied als mogelijke vliegroute van vleermuizen blijft behouden bij
uitvoering van het plan. Wel dient verstoring van langsvliegende vleermuizen door kunstlicht te
worden voorkomen. Daarom is het nodig om in de aanlegfase en gebruiksfase te voorkomen dat
bouwlampen en buitenverlichting zorgen voor lichtuitstraling op de nabijgelegen bomenrij. In dat
geval kan een verstoring van een vliegroute van vleermuizen worden uitgesloten.


Als gevolg van de plannen kan een klein deel van foerageergebied van das verloren gaan. Vanwege
de reeds aanwezige verstoring van nabijgelegen woningen en de kleine oppervlakte, maakt het
plangebied echter hooguit een heel klein deel uit van het foerageergebied van das. Bovendien is in




datum 19-09-2022     projectnummer P001452                                                           7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 238 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 239 ======================================================================

<pre>de directe omgeving in ruime mate alternatief en hoogwaardiger foerageergebied voorhanden.
Negatieve effecten op das door verlies van foerageergebied kunnen worden uitgesloten.


Als gevolg van de ontwikkelingen kunnen enkele verblijfplaatsen van algemene amfibie- en
zoogdiersoorten worden verstoord en vernietigd. Ook kunnen hierbij enkele exemplaren worden
gedood. De te verwachten algemene soorten worden niet in hun voortbestaan bedreigd en vallen in
de vrijstellingsregeling bij ruimtelijke ontwikkelingen van de provincie Noord-Brabant. Voor deze
soorten hoeft geen ontheffing te worden aangevraagd. Wel geldt voor deze soorten de zorgplicht van
de Wet natuurbescherming.


Gebiedsbescherming
Voor    onderhavig    plangebied   is   de   volgende    wet-   en   regelgeving     op    het   gebied   van
gebiedsbescherming relevant: de Wnb en de provinciale structuurvisie en verordening.


WET NATUURBESCHERMING
In de Wnb is de bescherming van Natura 2000-gebieden geregeld. Plannen en projecten met
negatieve effecten op deze gebieden zijn vergunningsplichtig. Relevant is dat de Wnb een externe
werking kent. Van externe werking is sprake als activiteiten buiten een Natura 2000-gebied van
invloed zijn op de natuurwaarden in een Natura 2000-gebied.


NATUURNETWERK NEDERLAND
Het Natuurnetwerk Nederland (NNN), voorheen Ecologische Hoofdstructuur (EHS) genoemd, is een
samenhangend netwerk van bestaande en nog te ontwikkelen belangrijke natuurgebieden in
Nederland. Dit netwerk moet voldoende robuust zijn voor een duurzame verbetering van de
omstandigheden voor de wilde flora en fauna en voor natuurlijke leefgemeenschappen. Het NNN is
als    beleidsdoel   opgenomen     in   de   Nationale   Omgevingsvisie    (NOVI).    De    provincies    zijn
verantwoordelijk voor de begrenzing, ontwikkeling en bescherming van het NNN. De begrenzing en
ruimtelijke bescherming van de provinciale NNN en de bijbehorende natuurverbindingen is voor
Noord-Brabant uitgewerkt in de Interim Omgevingsverordening Noord-Brabant (geconsolideerd
15-04-2022).


ATTENTIEZONE WATERHUISHOUDING
Vanuit het provinciaal ruimtelijk natuurbeleid (Interim Omgevingsverordening Noord-Brabant)
worden      rondom     NNN-gebieden      attentiezones    aangewezen      ter      bescherming      van    de
waterhuishouding binnen de attentiezone en daarmee de hydrologische instandhoudingsdoelen van
nabijgelegen NNN-gebieden.




datum 19-09-2022     projectnummer P001452                                                                       8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 239 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 240 ======================================================================

<pre>INVENTARISATIE
Het plangebied ligt op circa 780 m ten zuiden van het dichtstbijzijnde Natura 2000-gebied ‘Deurnsche
Peel & Mariapeel’ (figuur 2). Ten oosten van het plangebied ligt een natuurverbinding en NNN-gebied
op circa 250 m afstand. Op circa 500 m ten noorden van het plangebied ligt een groot gebied dat is
aangewezen als attentiezone waterhuishouding.




Figuur 2. Locatie van het plangebied (rode stip) in Helenaveen ten opzichte van het omringende Natura 2000-gebied
‘Deurnsche Peel & Mariapeel’ (groen). Bron kaartondergrond: https://calculator.AERIUS.nl/.



TOETSING
Het plangebied ligt nabij het Natura 2000-gebied ‘Deurnsche Peel & Mariapeel’. Er worden echter bij
uitvoering van het plan geen activiteiten uitgevoerd in of aangrenzend aan het Natura 2000-gebied.
Hierdoor zijn in potentie alleen effecten door externe werking mogelijk. Het plangebied is in het
noorden gescheiden van het Natura 2000-gebied door de bebouwing van Helenaveen, wegen en
agrarisch gebied en in het zuidwesten door agrarisch gebied en de snelweg A67. Voor de ‘Deurnsche




datum 19-09-2022       projectnummer P001452                                                                        9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 240 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 241 ======================================================================

<pre>Peel & Mariapeel’ zijn instandhoudingsdoelen geformuleerd voor enkele habitattypen, broedvogels
                        3
en niet-broedvogels .


De aanwezige habitattypen, namelijk droge heiden (H4030), actieve hoogvenen (H7110A*) en
herstellende hoogvenen (H7120), zijn gevoelig voor stikstofdepositie. Een eventuele toename van
stikstofdepositie als gevolg van bouwwerkzaamheden in de aanlegfase is op basis van de Wet
Stikstofreductie en Natuurverbetering vrijgesteld van vergunningsplicht. Er kan echter in potentie wel
sprake zijn van een toename van stikstofdepositie tijdens de gebruiksfase. Daarom dient een AERIUS-
berekening te worden gemaakt waaruit blijkt of tijdens de gebruiksfase al dan niet sprake is van
stikstofdepositie boven 0,00 mol N/ha/ja op de habitattypen of leefgebieden van soorten in het
Deurnsche Peel & Mariapeel en andere Natura 2000-gebieden.


Voor het Deurnsche Peel & Mariapeel zijn ook instandhoudingsdoelen voor vier broedvogelsoorten
geformuleerd; dodaars (A0004), nachtzwaluw (A224), blauwborst (A272) en roodborsttapuit (A276).
Deze soorten zijn sterk gebonden aan het habitat binnen het Natura 2000-gebied en zullen dan ook
niet of nauwelijks buiten het gebied voorkomen. Het plangebied vormt voor deze soorten geen
geschikt biotoop. Gezien de afstand tot het Natura 2000-gebied, de inrichting van het tussenliggende
gebied en het plangebied en de aard van het plan, kan aantasting van leefgebied of een toename van
verstoring door geluid, verlichting of optische verstoring op deze vogels dan ook worden uitgesloten.


Daarnaast is het Deurnsche Peel & Mariapeel ook aangewezen voor de niet-broedvogelsoorten
kolgans (A041), kraanvogel (A127) en toendrarietgans (A702). Deze soorten kunnen in graslanden
buiten het Natura 2000-gebied foerageren. Het plangebied ligt echter direct aan een woonwijk en
naast bomenrijen, waardoor reeds optische verstoring en verstoring door geluid aanwezig is in het
plangebied. Deze soorten zijn om te foerageren gebonden aan open gebieden met relatief weinig
verstoring. Aanwezigheid van deze soorten in het plangebied is niet te verwachten.


Het NNN en de attentiezone waterhuishouding in Noord-Brabant kent geen externe werking. Met de
uitvoering van de plannen gaat geen NNN verloren en er vinden geen ontwikkelingen plaats in de
attentiezone waterhuishouding, waardoor negatieve effecten hierop kunnen worden uitgesloten.




3
    https://www.natura2000.nl/gebieden/noord-brabant/deurnsche-peel-mariapeel/deurnsche-peel-mariapeel-doelstelling




datum 19-09-2022       projectnummer P001452                                                                          10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 241 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 242 ======================================================================

<pre>Beschermde houtopstanden
                                                                   2
De Wet natuurbescherming beschermt bos van minimaal 1.000 m en bomenrijen van minimaal
21 bomen gelegen buiten de bebouwde kom.


INVENTARISATIE EN CONCLUSIE
In het plangebied zijn geen beschermde houtopstanden aanwezig. Het indienen van een kapmelding
bij de provincie Noord-Brabant is niet nodig.


Conclusie
Voor dit plan is op 12 september 2022 een veldbezoek uitgevoerd en daarnaast zijn
verspreidingsgegevens van beschermde soorten in en om het plangebied uit de NDFF geraadpleegd.
Het veldbezoek en de verspreidingsgegevens geven nog onvoldoende beeld van de natuurwaarden
in het gebied om de toetsing aan de Wnb op te baseren.
Bij uitvoering van de plannen gaan mogelijk verblijfplaatsen van bunzing, wezel, hermelijn en
steenmarter verloren. Hierdoor is nader onderzoek nodig naar de aanwezigheid van kleine
marterachtigen (bunzing, hermelijn en wezel) en steenmarter in het plangebied. Op basis van de
uitkomsten van dit onderzoek kan worden bepaald of een ontheffing van de Wnb voor beschermde
soorten nodig is.


Daarnaast komt uit het onderzoek naar voren dat lichtuitstraling op de aangrenzende bomenrijen
buiten het plangebied moet worden voorkomen tijdens de aanlegfase en gebruiksfase om verstoring
van een vliegroute van vleermuizen te voorkomen. Dit kan worden bereikt door gebruik te maken
van bouwlampen en buitenverlichting met naar beneden gerichte lichtarmaturen die geen
lichtuitstraling richting de omgeving veroorzaken.


Verder moet bij de werkzaamheden rekening worden gehouden met het broedseizoen van vogels.
Dit betekent dat er bij voorkeur buiten het broedseizoen wordt gewerkt, dus buiten de periode half
maart tot half juli. Het is ook mogelijk om voor het broedseizoen te starten met de werkzaamheden
en continu door te werken. Dan is het waarschijnlijk dat vogels niet in het plangebied gaan broeden
vanwege de continue verstoring. Is de wens om de werkzaamheden in het broedseizoen te starten,
dan is het nodig om het plangebied voorafgaand aan de start te (laten) inventariseren op
broedgevallen. Zijn er op dat moment vogels aan het broeden, dan kunnen de werkzaamheden pas
starten als de jongen zijn uitgevlogen.


Ook kunnen negatieve effecten ten aanzien van in het kader van de Wnb beschermde Natura 2000-
gebieden kunnen nog niet worden uitgesloten. Een AERIUS-berekening moet uitwijzen of de
stikstofdepositie al dan niet boven de 0,00 mol N/ha/ja uitkomt. Dit onderzoek en de uitkomsten




datum 19-09-2022    projectnummer P001452                                                             11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 242 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 243 ======================================================================

<pre>hiervan worden als separate bijlage aan het bestemmingsplan toegevoegd. Het plan is niet in strijd
met het provinciaal ruimtelijk natuurbeleid of het onderdeel houtopstanden van de Wnb.




datum 19-09-2022   projectnummer P001452                                                             12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 243 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 244 ======================================================================

<pre>                   Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning



Bijlage 6 Ecologisch vervolgonderzoek




                                  243
</pre>

====================================================================== Einde pagina 244 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 245 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 245 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 246 ======================================================================

<pre>RAPPORTAGE
Aanvullend ecologisch onderzoek
Maatschappijstraat (ong.) te Helenaveen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 246 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 247 ======================================================================

<pre>Rapport aanvullend ecologisch onderzoek

Maatschappijstraat (ong.) te Helenaveen

Opdrachtgever                            BügelHajema
                                         Utrechtseweg 7
                                         3811 NA Amersfoort


Rapportnummer                            20447.001
Versienummer                             D1
Status                                   Definitief
Datum                                    13 maart 2023


Opsteller1                               De heer M.G. van Essen-Kok, BSc
Kwaliteitscontrole                       Mevrouw A. Lauwers, BSc




1
  AVG
In onze rapportages wordt niet gewerkt met handtekeningen en/of parafen. Conform protocol en eisen uit het kwaliteitssysteem wordt
het rapport aantoonbaar vrijgegeven. In het kader van de AVG dient, voorafgaand aan publicatie of bij uitlevering aan derden, bijlagen
met kadastrale uittreksels en namen van opdrachtgevers verwijderd dan wel zwart gelakt te worden.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 247 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 248 ======================================================================

<pre>KWALITEITSZORG
Econsultancy is lid van het Netwerk Groene Bureaus (NGB). Het NGB is een vereniging van ecologische
advies- en onderzoeksbureaus die werkt aan de kwaliteit van advisering gericht op natuur, landschap,
water, milieu en ruimte en die de belangen behartigt van groene adviesbureaus. Het Netwerk hanteert
een gedragscode die opdrachtgevers en andere belanghebbenden een basis biedt om de leden aan te
spreken op de kwaliteit van hun werk.

CERTIFICERING
Econsultancy werkt volgens een dynamisch kwaliteits- en milieusysteem, zoals beschreven in het kwali-
teits- en milieuhand-boek. Ons kwaliteits- en milieusysteem is gecertificeerd volgens de eisen in de NEN-
EN-ISO 9001 en NEN-EN-ISO 14001. Daarnaast staat veilig werken bij Econsultancy voorop en zijn we
gecertificeerd voor VCA*.

BETROUWBAARHEID
Dit onderzoek is op zorgvuldige wijze uitgevoerd conform de toepasselijke en van kracht zijnde regelge-
ving ten aanzien van natuurwetgeving. Het onderzoek betreft een momentopname en geeft een inschat-
ting van de geschiktheid van de onderzoekslocatie voor beschermde soorten en het al dan niet voorko-
men van soorten. De gebruikte informatie omtrent verspreiding van soorten is deels afkomstig uit de
NDFF en mag niet zonder toestemming worden verstrekt aan derden of op enige andere wijze openbaar
gemaakt worden. Econsultancy accepteert op voorhand geen aansprakelijkheid ten aanzien van mogelij-
ke beslissingen die de opdrachtgever naar aanleiding van het door Econsultancy uitgevoerde onderzoek
neemt.

Al onze rapportages worden opgesteld conform de ‘Handreiking omgaan met AVG in bodemonder-
zoeken’ opgesteld door de VKB (29 juni 2022). Hiermee voldoet de rapportage aan de eisen die de wet
en NEN normen ons stellen en wordt tevens voldaan aan de AVG.

GELDIGHEID ONDERZOEK
In het algemeen kan gesteld worden dat een quickscan geldig is voor een periode van 2 tot 3 jaar, tenzij
in deze periode de ecologische omstandigheden wezenlijk zijn veranderd en/of de Wet natuurbescher-
ming, dan wel inzichten hieromtrent zijn gewijzigd. Bij uitstel van de uitvoering van een project met
meer dan 3 jaar verdient het de aanbeveling de resultaten van de quickscan opnieuw te toetsen.

Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd, opgeslagen in een geautomatiseerd gegevensbe-
stand, of openbaar gemaakt, in enige vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door foto-
kopieën, opnamen, of enige andere manier, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van de
rechthebbende.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 248 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 249 ======================================================================

<pre>INHOUDSOPGAVE

1   INLEIDING .................................................................................................................................................. 1

2   GEBIEDSBESCHRIJVING .............................................................................................................................. 2

    2.1       Huidig gebruik onderzoekslocatie en omgeving ............................................................................ 2
    2.2       Toekomstig gebruik van de onderzoekslocatie .............................................................................. 3

3   RESULTATEN VOORGAAND ONDERZOEK .................................................................................................. 4

4   ONDERZOEKSMETHODIEK ......................................................................................................................... 5

5   RESULTATEN HUIDIG ONDERZOEK EN CONCLUSIE ................................................................................... 6

    5.1       Onderzoeksresultaten .................................................................................................................... 6
    5.2       Conclusie ........................................................................................................................................ 6




                                                                                                                                                      20447.001
</pre>

====================================================================== Einde pagina 249 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 250 ======================================================================

<pre>1     INLEIDING

Econsultancy heeft van BügelHajema opdracht gekregen voor het uitvoeren van een aanvullend ecologisch
onderzoek aan de Maatschappijstraat (ong.) te Helenaveen.

Het aanvullend ecologisch onderzoek is uitgevoerd in het kader van een bestemmingsplanwijziging en naar
aanleiding van de resultaten van de natuurtoets die door BügelHajema is uitgevoerd op de onderzoekslocatie
in september 2022 (kenmerk P001452, d.d. 19 september 2022). Uit deze natuurtoets blijkt dat, om de effec-
ten van de voorgenomen plannen volledig te kunnen toetsen aan de Wet natuurbescherming er ten aanzien
van steenmarter en kleine marterachtigen (bunzing, hermelijn en wezel) meer informatie benodigd is.

Econsultancy is lid van de branchevereniging Netwerk Groene Bureaus en werkt volgens de door het Netwerk
opgestelde gedragscode en protocollen.

Econsultancy werkt volgens een dynamisch kwaliteits- en milieusysteem, zoals beschreven in het kwaliteits- en
milieuhandboek. Ons kwaliteits- en milieusysteem is gecertificeerd volgens de eisen in de NEN-EN-ISO 9001 en
NEN-EN-ISO 14001.




20447.001 versie D1                                                                                      1/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 250 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 251 ======================================================================

<pre>2     GEBIEDSBESCHRIJVING

2.1 Huidig gebruik onderzoekslocatie en omgeving


De onderzoekslocatie (± 4.900 m²) ligt aan de Maatschappijstraat (ong.) te Helenaveen. De ligging van de on-
derzoekslocatie is weergegeven in figuur 2.1. Volgens de topografische kaart van Nederland zijn de coördina-
ten van het midden van de onderzoekslocatie X = 191.900 en Y = 377.621.




Figuur 2.1 Luchtfoto van de onderzoekslocatie (wit omlijnd) en de directe omgeving.


De onderzoekslocatie bevindt zich aan de zuidzijde van Helenaveen en betreft een omheind stuk grasland dat
met enige regelmaat gebruikt wordt als schapenweide. In de zuidwestelijke hoek van het grasland bevinden
zich een zeecontainer en een trailer, welke dienst doen als (schapen)stal, met daarlangs enkele opgeslagen
(bouw)materialen. Op de onderzoekslocatie is verder geen permanente bebouwing, opgaande begroeiing of
permanent oppervlaktewater aanwezig.

Het terrein wordt begrensd door bomenrijen langs het Tuinderspad aan de westzijde en langs de Hoveniers-
straat aan de zuidzijde, waar zich tevens een afwateringsgreppel bevindt. Ten oosten van de onderzoekslocatie
staan nieuwbouwwoningen (deels nog in aanbouw) en ten noorden bevindt zich de Maatschappijstraat en een
groenstrook/schapenweide met daarachter een aantal nieuwbouwwoningen. Figuur 2.2 t/m figuur 2.5 geven
een impressie van de onderzoekslocatie, middels foto's die zijn genomen tijdens het eerste veldbezoek van het
aanvullend onderzoek op 30 november 2022.




20447.001 versie D1                                                                                       2/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 251 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 252 ======================================================================

<pre>Figuur 2.2 Onderzoekslocatie gezien vanuit de zuidweste-   Figuur 2.3 Bomenrij ten westen van de onderzoekslocatie.
lijke hoek.




Figuur 2.4 Zeecontainer, trailer en (bouw)materialen op    Figuur 2.5 Afwateringsgreppel ten zuiden van de onder-
de onderzoekslocatie.                                      zoekslocatie.



2.2 Toekomstig gebruik van de onderzoekslocatie

De initiatiefnemer is voornemens 11 of 12 nieuwbouwwoningen op de onderzoekslocatie te realiseren. Ten
behoeve van deze plannen zullen de zeecontainer, trailer en (bouw)materialen worden weggehaald, aanwezi-
ge vegetatie worden verwijderd en grond worden vergraven. De bomenrijen en de afwateringsgreppel direct
naast de onderzoekslocatie blijven hierbij behouden.




20447.001 versie D1                                                                                              3/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 252 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 253 ======================================================================

<pre>3      RESULTATEN VOORGAAND ONDERZOEK

Onderstaand is de conclusie van de natuurtoets van BügelHajema (kenmerk P001452, d.d. 19 september 2022)
weergegeven. In de eerste alinea (dikgedrukt) is te lezen dat aanvullend ecologisch onderzoek ten aanzien van
steenmarter, bunzing, hermelijn en wezel noodzakelijk wordt geacht.


    Conclusie

    Voor dit plan is op 12 september 2022 een veldbezoek uitgevoerd en daarnaast zijn verspreidingsgege-
    vens van beschermde soorten in en om het plangebied uit de NDFF geraadpleegd. Het veldbezoek en de
    verspreidingsgegevens geven nog onvoldoende beeld van de natuurwaarden in het gebied om de toet-
    sing aan de Wnb op te baseren.
    Bij uitvoering van de plannen gaan mogelijk verblijfplaatsen van bunzing, wezel, hermelijn en steenmar-
    ter verloren. Hierdoor is nader onderzoek nodig naar de aanwezigheid van kleine marterachtigen (bun-
    zing, hermelijn en wezel) en steenmarter in het plangebied. Op basis van de uitkomsten van dit onder-
    zoek kan worden bepaald of een ontheffing van de Wnb voor beschermde soorten nodig is.

    Daarnaast komt uit het onderzoek naar voren dat lichtuitstraling op de aangrenzende bomenrijen buiten
    het plangebied moet worden voorkomen tijdens de aanlegfase en gebruiksfase om verstoring van een vlieg-
    route van vleermuizen te voorkomen. Dit kan worden bereikt door gebruik te maken van bouwlampen en
    buitenverlichting met naar beneden gerichte lichtarmaturen die geen lichtuitstraling richting de omgeving
    veroorzaken.

    Verder moet bij de werkzaamheden rekening worden gehouden met het broedseizoen van vogels. Dit bete-
    kent dat er bij voorkeur buiten het broedseizoen wordt gewerkt, dus buiten de periode half maart tot half
    juli. Het is ook mogelijk om voor het broedseizoen te starten met de werkzaamheden en continu door te
    werken. Dan is het waarschijnlijk dat vogels niet in het plangebied gaan broeden vanwege de continue
    verstoring. Is de wens om de werkzaamheden in het broedseizoen te starten, dan is het nodig om het plan-
    gebied voorafgaand aan de start te (laten) inventariseren op broedgevallen. Zijn er op dat moment vogels
    aan het broeden, dan kunnen de werkzaamheden pas starten als de jongen zijn uitgevlogen.

    Ook kunnen negatieve effecten ten aanzien van in het kader van de Wnb beschermde Natura 2000-
    gebieden kunnen nog niet worden uitgesloten. Een AERIUS-berekening moet uitwijzen of de stikstofdeposi-
    tie al dan niet boven de 0,00 mol N/ha/ja uitkomt. Dit onderzoek en de uitkomsten hiervan worden als se-
    parate bijlage aan het bestemmingsplan toegevoegd. Het plan is niet in strijd met het provinciaal ruimtelijk
    natuurbeleid of het onderdeel houtopstanden van de Wnb.




20447.001 versie D1                                                                                           4/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 253 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 254 ======================================================================

<pre>4     ONDERZOEKSMETHODIEK

Ten aanzien van de steenmarter, bunzing, hermelijn en wezel is op de onderzoekslocatie onderzoek uitgevoerd
conform de ‘Handreiking Kleine Marters in relatie tot soortbescherming’ (Bouwens, 2017). Op basis daarvan is
in de periode vanaf 30 november 2022 tot 28 februari 2023 (gedurende 12 weken) met behulp van twee mar-
terboxen (t.b.v. hermelijn, steenmarter en wezel) en twee cameravallen met lokstof (t.b.v. bunzing en steen-
marter) onderzoek gedaan. In totaal zijn zeven veldbezoeken afgelegd, waarbij tijdens het eerste veldbezoek
de onderzoeksmaterialen zijn geplaatst* in of gericht op de meest kansrijke landschapselementen voor de
betreffende soorten (zie figuur 4.1 en figuur 4.2 t/m 4.4). Vervolgens is circa om de 2 weken een veldbezoek
afgelegd om SD-kaartjes en batterijen van de camera’s te vervangen en tijdens het laatste veldbezoek zijn de
onderzoeksmaterialen verwijderd.




    kijkrichting cameraval
    tussentijdse verplaatsing

Figuur 4.1 Locaties van de geplaatste onderzoeksmaterialen.

                        Tussentijdse verplaatsing
                                                          cameraval in zeecontainer




Figuur 4.2 Locaties cameravallen           Figuur 4.3 Locaties cameravallen en        Figuur 4.4 Locatie van één van de
                                           één marterbox                              twee marterboxen

* Eén van de twee cameravallen heeft de eerste 4 weken in de zeecontainer gehangen (zie figuur 4.1 en 4.3).
De betreffende camera is na vier weken verplaatst en naast de greppel geplaatst (zie figuur 4.1 en 4.2).




20447.001 versie D1                                                                                                 5/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 254 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 255 ======================================================================

<pre>5     RESULTATEN HUIDIG ONDERZOEK EN CONCLUSIE

5.1 Onderzoeksresultaten

Gedurende de gehele onderzoeksperiode zijn de steenmarter, bunzing, hermelijn en wezel niet vastgelegd op
de wildcamera's. Er zijn wel enkele waarnemingen gedaan van algemene muizensoorten en konijnen.

Eén van de twee cameravallen heeft de eerste 4 weken in de zeecontainer gehangen (zie figuur 4.1 en 4.3).
Deze plek was uitgekozen omdat de zeecontainer was aangemerkt als een potentiële vaste rust- of voortplan-
tingsplaats. Na de eerste vier weken bleek dat de schapen die aanwezig zijn op de onderzoekslocatie intensief
gebruik maken van deze zeecontainer. Om deze reden en omdat er geen waarnemingen zijn gedaan van de
steenmarter, bunzing, hermelijn of wezel wordt het onwaarschijnlijk geacht dat gebruik wordt gemaakt van de
zeecontainer als vaste rust- of voortplantingsplaats. De betreffende camera is na vier weken verplaatst en
naast de greppel geplaatst, welke ook als geschikt element voor de onderzochte soorten was aangemerkt (zie
figuur 4.1 en 4.2). Op beide locaties is gedurende de onderzoeksperiode geen waarneming gedaan van één van
de onderzochte soorten.


5.2 Conclusie

Op basis van de verrichtte onderzoeksinspanning kan worden uitgesloten dat op de onderzoekslocatie of in de
directe omgeving daarvan een vaste rust- of voortplantingsplaats, essentieel foerageergebied of belangrijke
migratieroute aanwezig is van één of meer van de desbetreffende soorten. Ten aanzien van de steenmarter,
bunzing, hermelijn en wezel is geen sprake van een overtreding van de Wet natuurbescherming als gevolg van
de voorgenomen plannen op de onderzoekslocatie.

Ten aanzien van algemene muizensoorten en konijnen dient rekening gehouden te worden met de algemene
zorgplicht.




Econsultancy
Boxmeer, 13 maart 2023




20447.001 versie D1                                                                                      6/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 255 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 256 ======================================================================

<pre>Verklarende woordenlijst

Activiteitenplan
       Een activiteitenplan dient als begeleidend document voor een ontheffingsaanvraag. In het activiteitenplan zijn maatregelen ver-
       woord waarmee de functionaliteit van een rust- of voortplantingsplaats van een beschermde soort behouden blijft en schade aan
       individuen wordt voorkomen.

Broedseizoen
     Voor het broedseizoen staat in de wet geen vaste periode. De looptijd verschilt per soort en varieert per jaar. Veel vogelsoorten
     broeden ongeveer tussen 15 maart en 15 augustus.

Expert Judgement
      Inschatting van een deskundige op grond van zijn kennis en ervaring.

Externe werking
      Niet alleen activiteiten in een Natura 2000-gebied/NNN hebben invloed op de staat van instandhouding van het gebied, ook activi-
      teiten buiten het gebied kunnen de natuurwaarden in een gebied beïnvloeden. Dit wordt "externe werking" genoemd. Er bestaat
      geen ruimtelijke grens voor externe werking: bepalend zijn de effecten op de instandhoudingsdoelstellingen van de soorten en ha-
      bitattypen in het Natura 2000-gebied/NNN, ongeacht de afstand tot het beschermde gebied.

Foerageerhabitat
      Het gebied waarbinnen een soort voedsel zoekt.

Foerageren
      Zoeken en vinden van voedsel door dieren (jachtgebied).

Functioneel leefgebied
      Hiermee wordt het gebied dat is benodigd om de functionaliteit van een voortplantingsplaats of van een vaste- rust of voortplan-
      tingsplaats te behouden. Een nestlocatie of voortplantingsplaats kan bijvoorbeeld alleen succesvol functioneren, wanneer er vol-
      doende habitat (schuilgelegenheid, voedsel etc.) van voldoende kwaliteit aanwezig is om te kunnen paren, eieren te leggen en jon-
      gen groot te brengen.

Gunstige staat van instandhouding
      Er is sprake van een gunstige staat van instandhouding van een soort of habitattype als de omstandigheden waarin de soort of het
      habitattype voorkomt perspectief bieden op een duurzaam voortbestaan van die soort of dat habitattype.

Habitat
      Omvat de plaatsen waar een bepaald organisme voorkomt doordat de abiotische en biotische factoren (niet levende en levende
      natuur) van die plaatsen voldoen aan de eisen en toleranties die het organisme stelt om te kunnen overleven, groeien en zich
      voortplanten.

Kraamverblijfplaats
     Voortplantingsplaats van vleermuizen. Het gaat hierbij vaak om de vrouwelijke exemplaren van een kolonie (ook wel kraamgroep
     genoemd) die gezamenlijk hun jongen grootbrengen. De aantallen vleermuizen in een kraamgroep kan oplopen tot meerdere hon-
     derden exemplaren.

Landhabitat
     Amfibieën zijn voor de voortplanting afhankelijk van water. Buiten de voortplantingsperiode maakt de soortgroep gebruik van
     landhabitat als onderdeel van het leefgebied. Landhabitat voor amfibieën omvat onder andere structuurrijke of opgaande vegetatie
     zoals (loof)bos, houtwallen, struikgewas, heide, ruigtekruiden, vegetaties en moeras.

Landschappelijk inpassingsplan
      Het inpassen van ruimtelijke ontwikkelingen in het buitengebied middels een ontwerp van de groenvoorziening, dat voldoet aan het
      beleid ten aanzien van ruimtelijke kwaliteit. Hierdoor wordt zorg gedragen dat een ruimtelijke ontwikkeling past in het landschap.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 256 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 257 ======================================================================

<pre>Mitigerende maatregelen
      Maatregelen die negatieve effecten bij een ingreep voorkomen of reduceren.

Omgevingscheck
    Een omgevingscheck wordt uitgevoerd bij verlies van leefgebied van een jaarrond beschermde functie van een soort die door een
    ingreep (tijdelijk) verloren gaat. De omgeving van de ingreep wordt door een ter zake deskundige beoordeeld op aanwezigheid van
    voldoende alternatief leefgebied en/of potentiële verblijfplaatsen.

Ontheffing
     De Wet natuurbescherming is bedoeld om planten- en diersoorten die vrij in het wild leven te beschermen. Om deze kwetsbare
     soorten te beschermen bevat de Wet natuurbescherming een aantal verbodsbepalingen. Onder bepaalde voorwaarden mogen de
     activiteiten wel doorgaan, daarvoor kan een ontheffing benodigd zijn. Een ontheffing is een besluit waarbij in een individueel con-
     creet geval een uitzondering op een wettelijk verbod wordt gemaakt.

Paarverblijfplaats
      Dit is een verblijfplaats die hoofdzakelijk in het najaar (september/oktober) door vleermuizen worden gebruikt om te paren. Eén
      mannetje kan een dergelijke verblijfplaats met meerdere vrouwtjes delen. In de omgeving van de paarverblijfplaats wordt veelal
      door het territoriale mannetje middels baltsvluchten getracht vrouwtjes aan te lokken.

Populatie
      Een biologische populatie is een groep individuen van dezelfde soort die zich onderling voortplant en als zodanig geïsoleerd is van
      andere zulke groepen.

Rode Lijst
      Rode Lijsten laten zien welke soorten zijn verdwenen en welke soorten in een gebied sterk zijn achteruitgegaan of zeldzaam zijn. Er
      bestaan verschillende Rode Lijsten. Voor vogels, voor zoogdieren, planten, paddenstoelen, insecten en voor allerlei andere soort-
      groepen. Rode Lijsten hebben geen officiële juridische status. Plaatsing op de lijst maakt een dier dus nog geen 'beschermde dier-
      soort' in de zin van de Wet natuurbescherming. De Rode Lijsten hebben in de praktijk wel een belangrijke signaleringfunctie. Door
      de Rode Lijst te raadplegen, kunnen alle instellingen die met natuurbehoud te maken hebben rekening houden met bedreigde soor-
      ten.

Significant negatief effect
       Een effect is in het kader van de Wet natuurbescherming significant als de instandhoudingsdoelen van het Natura 2000-gebied
       dreigen te worden aangetast.

      Het begrip 'significant' staat centraal in de toepassing van het beschermingsregime voor Natura 2000-gebieden bij zowel vaststelling
      van beheerplannen als de vergunningverlening. Het bepaalt of een uitvoerige toetsing, een zogenaamde passende beoordeling,
      moet worden uitgevoerd. Indien als gevolg van een ingreep de toekomstige oppervlakte habitat of leefgebied, aantal van een soort
      of kwaliteit van een habitat lager zal worden dan zoals bedoeld in de instandhoudingsdoelstelling, dan kan sprake zijn van signifi-
      cante gevolgen. Voor het goede begrip, de soorten hoeven er niet te zitten, het gebied moet geschikt zijn voor de soorten.

Voortplantingsplaats of rustplaats
      Een plek binnen het leefgebied van een soort die essentieel is voor de levenscyclus van een individu. De Wet natuurbescherming
      omschrijft niet exact wat een vaste rust- of voortplantingsplaats is. Dit is soortafhankelijk.

Vliegroute
      Een vaste route die door vleermuizen wordt gebruikt tussen de verblijfplaatsen naar foerageergebieden.

Winterverblijfplaats
     Verblijfplaats die gebruikt wordt om de periode van winterrust te overbruggen. Voor vleermuizen zijn dit vorstvrije, maar koele en
     vochtige plekken. Er kans sprake zijn van massaverblijfplaatsen, verblijfplaatsen van kleine groepen of één of enkele individuen.

Zomerverblijfplaats
     Buiten de kraamperiode worden deze door groepjes vrouwtjes en jongen gebruikt, in de kraamperiode door individuele mannetjes.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 257 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 258 ======================================================================

<pre>                   Helenaveen Zuid Fase 2 - Vergunning



Bijlage 7 Stikstofrapportage




                                  257
</pre>

====================================================================== Einde pagina 258 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 259 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 259 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 260 ======================================================================

<pre>Stikstofdepositie-onderzoek Helenaveen Zuid
fase 2 (12 woningen)
ten behoeve van de omgevingsvergunning planologisch strijdig gebruik

11 oktober 2023
</pre>

====================================================================== Einde pagina 260 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 261 ======================================================================

<pre>Kenmerk            R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Verantwoording
Titel                             Stikstofdepositie-onderzoek Helenaveen Zuid fase 2 (12 woningen)
Opdrachtgever                     Gemeente Deurne
Projectleider                     Rutger van Weerd
Auteur(s)                         Harco Hartemink
Tweede lezer                      Luc Verhees
Kenmerk                           R001-1292587HHA-V03-aqb-NL
Aantal pagina’s                   15 (exclusief bijlagen)
Datum                             11 oktober 2023
Handtekening                      Ontbreekt in verband met digitale verwerking.
                                  Dit rapport is aantoonbaar vrijgegeven.




Colofon
TAUW bv
Handelskade 37
Postbus 133
7400 AC Deventer
T +31 57 06 99 91 1
E info.deventer@tauw.com




                                                                                                     2/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 261 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 262 ======================================================================

<pre>Kenmerk                  R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Inhoud
1     Inleiding ..................................................................................................................................... 4

2     Stikstofeffecten en wettelijk kader ............................................................................................. 5

3     Opzet onderzoek ....................................................................................................................... 6

4     Uitgangspunten aanlegfase ....................................................................................................... 7

    4.1      (mobiele) werktuigen .......................................................................................................... 7

    4.2      Bouwverkeer ...................................................................................................................... 8

5     Uitgangspunten gebruiksfase .................................................................................................... 9

    5.1      Woningen ........................................................................................................................... 9

    5.2      Verkeersgeneratie .............................................................................................................. 9

6     Uitgangspunten referentiesituatie ............................................................................................ 10

7     Resultaten en conclusie .......................................................................................................... 14


Bijlage 1          Methodiek kentallen woningbouw

Bijlage 2          AERIUS verschilberekening aanlegfase

Bijlage 3          AERIUS berekening gebruiksfase

Bijlage 4          Plankaart bestemmingsplan Helenaveen uit 1997

Bijlage 5          Luchtfoto 1993




                                                                                                                                                          3/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 262 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 263 ======================================================================

<pre>Kenmerk             R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




1 Inleiding
De Gemeente Deurne heft adviesbureau TAUW gevraagd het stikstofdepositie-onderzoek uit te
voeren voor de woningbouwontwikkeling Helenaveen Zuid fase 2. Voor deze ontwikkeling wordt
een omgevingsvergunning planologisch strijdig gebruik aangevraagd voor de realisatie en
ingebruikname van 12 woningen aan de Maatschappijstraat.


Figuur 1.1 toont de ligging van de woningbouwlocatie en de Natura 2000-gebieden in de
omgeving. De meest nabije stikstofgevoelige habitats of leefgebieden van soorten zijn gelegen op
760 meter van het projectgebied in Natura 2000-gebied ‘Deurnsche Peel & Mariapeel’. Figuur 1.2
geeft het ontwerp van het woningbouwlocatie.

Hoofdstuk 2 geeft een korte uitleg over stikstofeffecten en het wettelijk kader. Hoofdstuk 3 schetst
de onderzoeksopzet. In hoofdstuk 4, 5 en 6 worden alle emissieberekeningen en uitgangspunten
voor de modellering gegeven, voor de aanlegfase, gebruiksfase en de referentiesituatie.
Hoofdstuk 7 geeft de resultaten en conclusie.




Figuur 1.1 Projectlocatie, Natura 2000-gebied (groen) en stikstofgevoelige habitats (paars)




                                                                                                       4/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 263 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 264 ======================================================================

<pre>Kenmerk            R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Figuur 1.2 Ligging van de 12 beoogde woningen aan de Maatschappijstraat


2 Stikstofeffecten en wettelijk kader
Na realisatie van activiteiten of projecten, en/of tijdens de bouwwerkzaamheden, kunnen er
bronnen zijn die stikstofoxiden (NOX) en/of ammoniak (NH3) emitteren. De stikstofoxiden en
ammoniak in de lucht komen uiteindelijk weer op de grond terecht. Dit heet stikstofdepositie.
Vooral in natuurgebieden kan stikstofdepositie een probleem zijn, omdat hierdoor de bodem rijk
wordt aan voedingsstoffen waardoor de biodiversiteit afneemt. In Nederland zijn ruim 160
Natura 2000-gebieden aangewezen, dit zijn gebieden met een Europese beschermingsstatus.


Het is verboden zonder vergunning ingevolge de Wet natuurbescherming (Wnb-vergunning) een
project te realiseren dat afzonderlijk of in combinatie met andere plannen of projecten significante
gevolgen kan hebben voor een Natura 2000-gebied. Voor een dergelijk project wordt een
passende beoordeling gemaakt van de gevolgen voor het Natura 2000-gebied, rekening houdend
met de instandhoudingsdoelstellingen voor dat gebied. Het bevoegd gezag verleent voor het
project uitsluitend een vergunning, indien uit de passende beoordeling de zekerheid is verkregen
dat het project de natuurlijke kenmerken van het gebied niet zal aantasten. Daarom dient voor
nieuwe of gewijzigde projecten onderzocht te worden of er sprake kan zijn van een mogelijk
significant effect door depositie van stikstof op relevante Natura 2000-gebieden.




                                                                                                       5/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 264 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 265 ======================================================================

<pre>Kenmerk               R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Een project dat netto meer dan 0,00 mol/ha/jaar bijdraagt aan de stikstofdepositie op een of
meerdere voor stikstofdepositie gevoelige hexagonen1 in een (naderend) overbelaste situatie2,
heeft in potentie een significant effect waarvoor mogelijk een Wnb-vergunning moet worden
aangevraagd.

Bij wijziging van projecten of bij toepassing van saldering wordt het projecteffect bepaald ten
opzichte van de referentiesituatie. De referentiesituatie is de situatie waarvoor in het verleden een
Wnb-vergunning is verleend, of een Wm-vergunning daterend van voor de referentiedatum. De
referentiedatum is de datum waarop het gebied als vogelrichtlijngebied of als habitatrichtlijngebied
werd aangewezen door de Europese Commissie en op de lijst van gebieden van communautair
belang werd geplaatst. Indien er geen Wnb- of Wm-vergunning aanwezig is, dan wordt de situatie
op de referentiedatum als referentiesituatie aangehouden. Als interne saldering plaatsvindt met
emissiebronnen in de referentiesituatie, en AERIUS berekent vervolgens op geen enkel relevant
hexagoon een toename in stikstofdepositie, dan is het project niet Wnb-vergunningsplichtig3. Voor
de te realiseren 12 woningen wordt een omgevingsvergunning planologisch strijdig gebruik
aangevraagd. Dit wordt verder behandeld in hoofdstuk 6.

Wanneer er sprake is van een toename in stikstofdepositie kan in een ecologische voortoets of
passende beoordeling onderzocht worden of effecten daadwerkelijk op gaan treden als gevolg
van het project en of deze de natuurlijke kenmerken van het gebied aantasten. Als blijkt dat de
toename in stikstofdepositie niet leidt tot aantasting van het gebied kan het project alsnog
doorgang vinden.


3 Opzet onderzoek
Voor het berekenen van de stikstofdepositiebijdrage is gebruik gemaakt van de meest recente
versie van het rekenmodel AERIUS Calculator, versie 2023.

In de berekeningen wordt onderscheidt gemaakt tussen de aanlegfase en de gebruiksfase en zijn
de NOX en NH3 emissies van alle relevante bronnen meegenomen. Het gaat hierbij om:
• Mobiele werktuigen in de aanlegfase
•    Bouwverkeer in de aanlegfase
•    Verkeersgeneratie van en naar de locatie in de beoogde situatie
•    Emissies door bemesting van landbouwgrond in de referentiesituatie


Er zijn in dit onderzoek twee berekeningen uitgevoerd om de stikstofdepositiebijdrage van het
project op de Natura 2000-gebieden in kaart te brengen:
1.   Berekening stikstofdepositiebijdrage ten gevolge van de aanlegfase inclusief referentiesituatie
2.   Berekening stikstofdepositiebijdrage ten gevolge van de gebruiksfase (de beoogde situatie)
1
  AERIUS berekent de depositiebijdrage op een hexagoon (een zeshoek met een oppervlak van 1 hectare).
2
  Indien de achtergronddepositie hoger is dan de kritische depositiewaarde (KDW) dan bevindt de natuur (habitats of leefgebieden
van soorten) zich in een overbelaste situatie. Voor toestemmingsverlening van initiatieven wordt een veiligheidsmarge van 70
mol/ha/jaar aangehouden. Hexagonen zijn naderend overbelast als de depositie hoger is dan de KDW minus deze veiligheidsmarge.
Hexagonen met een depositie lager dan deze waarde zijn gedefinieerd als niet overbelast.
3
  Dit volgt uit de uitspraak van 20 januari 2021 van de Raad van State in de zaak ‘Logtse baan’; ECLI:NL:RVS:2021:71




                                                                                                                                   6/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 265 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 266 ======================================================================

<pre>Kenmerk              R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Als relevante referentiedatum voor dit project geldt de datum 10 juni 19944. Dit is de datum
waarop het Natura 2000-gebied ‘Deurnsche Peel & Mariapeel’ door de Europese Commissie als
Vogelrichtlijngebied werd aangewezen. Een verdere uitleg en onderbouwing wordt gegeven in
hoofdstuk 6.


4 Uitgangspunten aanlegfase
De werkzaamheden in de aanlegfase bestaan uit:
• Bouwrijp maken van de kavels
• Bouw van nieuwe woningen (12)

Verkeer van en naar de beoogde 12 nieuwbouwwoningen komt/gaat over de Oude Peelstraat via
het Tuinderspad naar de Maatschappijstraat, Deze ontsluiting via het Tuinderspad, met een lengte
van circa 100 meter, is nu nog een ‘bouwweg’ bestaande uit betonplaten en ijzeren rijplaten. Het
asfalteren of bestraten van deze bouwweg is niet in dit onderzoek meegenomen. Deze weg is
namelijk ook de ontsluitingsweg voor de reeds gerealiseerde woningen aan de
Maatschappijstraat, het Turfveldje en de Turfaak. De aanleg van de Tuindersweg is dus al
meegenomen in de vergunningen voor deze eerdere woningbouwprojecten.


De periode waarin de werkzaamheden worden uitgevoerd start naar verwachting in 2024. De duur
van de aanlegfase is nog niet bekend. Worst-case wordt uitgegaan van een beperkte doorlooptijd
van één jaar.

Al het in te zetten materieel met een verbrandingsmotor (diesel-, benzine- of LPG aangedreven)
zorgt voor emissie van stikstofoxiden (NOX) en een beperkte emissie van ammoniak (NH3). Dit
kan resulteren in niet verwaarloosbare stikstofdepositiebijdrage op omliggende Natura 2000-
gebieden. Naast de inzet van mobiele werktuigen worden vrachtwagens ingezet voor de aan- en
afvoer van materiaal en personenauto’s en busjes voor de arbeiders / het personeel. Ook dit
bouwverkeer emitteert NOX en NH3.

4.1         (mobiele) werktuigen
In de huidige fase van de woningbouwontwikkeling is niet bekend welke diesel, benzine of lpg
aangedreven (mobiele) werktuigen in de aanlegfase ingezet zullen worden. Daarmee is ook over
dieselverbruik, bedrijfstijden, bouwjaar en vermogen van de werktuigen geen specifieke informatie
beschikbaar.

De hoeveelheid NOX en NH3 emissies die vrijkomen bij de bouwwerkzaamheden zijn bepaald
gebruik makend van kentallen opgesteld door adviesbureaus TAUW en De Roever. De kentallen
zijn gebaseerd op de werkelijke inzet van mobiele werktuigen en vrachtverkeer bij een groot
aantal woningbouwprojecten.



4
    Zie www.bij12.nl/onderwerpen/programma-aanpak-stikstof/natuur/natura-2000-en-pas-gebieden/#referentiedata




                                                                                                                7/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 266 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 267 ======================================================================

<pre>Kenmerk            R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Voor de omrekening van inzet van mobiele werktuigen naar emissies is de AUB rekenmethode
(AdBlue5, Uren, Brandstof) van TNO aangehouden. Dit is sinds AERIUS versie 2021 de
voorgeschreven rekenmethode voor de berekening van emissies van mobiele werktuigen.

Inbegrepen in de kentallen is het bouwrijp maken van het terrein, de aanleg van kabels en
leidingen, het bouwen van de woningen en de aanleg van het openbaar gebied (bestrating voor
de woning, groen, etc.). Het uitgangspunt is dat reguliere mobiele werktuigen worden ingezet
(STAGE IV-klasse, bouwjaar 2014). Typisch worden de volgende werktuigen ingezet:
shovel/laadschop, tractor met hulpstuk, bulldozer, graafmachine, betonstorter, kraan, hoogwerker
en heftruck. Bijlage 1 geeft meer informatie over de gehanteerde kentallen en methodiek.

Voor de bouw van grondgebonden woningen zijn de volgende kentallen beschikbaar:
• 2,60 kg NOX en 0,11 kg NH3 per woning met 6 % AdBlue gebruik

Dit geeft een totale hoeveelheid emissie die vrijkomt bij de realisatie van het project met 12
woningen van 31,2 kg en NOX en 1,32 kg NH3 voor de gehele aanlegfase.

Modellering mobiele werktuigen
De mobiele werktuigen zullen actief zijn op de bouwlocatie en daar rondrijden. Daarom zijn de
emissies gemodelleerd als vlakbron gelijk aan de projectlocatie. De vlakbron is in AERIUS
gemodelleerd als bron van de sectorgroep ‘Anders’. Voor de uittreehoogte en de spreiding is
respectievelijk 4 en 2 meter ingevuld en voor de warmte-inhoud 0,035 MW. De temporele variatie
is ‘standaard profiel industrie’. Dit zijn de waarden voor mobiele werktuigen voor de bouw en
industrie6.

4.2       Bouwverkeer
De emissies afkomstig van het bouwverkeer worden door AERIUS berekend en zijn afhankelijk
van het voertuigtype7 (personenauto’s, middelzwaar vrachtverkeer of zwaar vrachtverkeer), het
aantal bewegingen, het zichtjaar, het wegtype, de rijafstand en de mate van stagnatie.

Het aantal ritten van vrachtwagens en personenauto’s/bestelbusjes is een inschatting van
adviesbureau TAUW op basis van informatie van vergelijkbare woningbouwprojecten. Tabel 4.1
geeft het aantal voertuigen en voertuigbewegingen voor de gehele aanlegfase en de aantallen
voor het maatgevende jaar.




5
  In vrijwel alle moderne (mobiele) werktuigen is tegenwoordig een SCR katalysator ingebouwd. AdBlue is een
oplossing van ureum in gedemineraliseerd water. Door AdBlue in te spuiten vlak voor de uitlaat richting de SCR
katalysator wordt de hoeveelheid
NOX emissie fors gereduceerd
6
  Zie Handboek ‘Werken met AERIUS Calculator 2023’
7
  In AERIUS zijn steeds de meest recente emissiekentallen voor wegverkeer geïmplementeerd, voor de zichtjaren
2020 t/m 2040




                                                                                                                 8/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 267 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 268 ======================================================================

<pre>Kenmerk              R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Tabel 4.1 Aantal voertuigbewegingen gedurende de aanlegfase
    Type voertuig                         Totaal aantal ritten                      totaal aantal
                                                                                vervoersbewegingen8
    Per te realiseren woning
    Personenauto’s en bestelbussen                 65                                    130
    Zwaar vrachtverkeer                            25                                     50


    voor totale woningbouwproject
    Personenauto’s en bestelbussen                780                                    1560
    Zwaar vrachtverkeer                           300                                    600


Voor de aanlegfase wordt voor de bepaling van de emissies en de modellering van het
bouwverkeer dezelfde werkwijze aangehouden als voor de gebruiksfase. Hiervoor wordt verwezen
naar paragraaf 5.2. De vrachtwagenbewegingen zijn in AERIUS worst-case allemaal
gemodelleerd als ‘zwaar vrachtverkeer’. Vervoer van personeel van en naar de locatie vindt plaats
met bestelbusjes en/of personenauto’s. Deze bewegingen zijn in AERIUS gemodelleerd als ‘licht
verkeer’. Voor het verkeer op de bouwlocatie is een filepercentage van 100 % aangehouden
waarmee de hogere emissies worden verdisconteerd die het gevolg zijn van het langzaam rijden,
manoeuvreren en stationair draaien op de bouwlocatie.


5 Uitgangspunten gebruiksfase
De gebruiksfase is in AERIUS berekend voor het jaar 2025. Dit is het vroegst mogelijke eerste
volledige kalenderjaar na realisatie van de woningen.

5.1        Woningen
De te realiseren nieuwbouw wordt niet op het gasnet aangesloten. Er is daarom geen sprake van
NOX emissies door gasstook voor verwarming en warmwatervoorziening.

5.2        Verkeersgeneratie
De emissies ten gevolge van het wegverkeer worden door AERIUS berekend en zijn afhankelijk
van het voertuigtype9 (personenauto’s, middelzwaar vrachtverkeer, zwaar vrachtverkeer of
bussen), het aantal voertuigbewegingen per etmaal, het wegtype, het rekenjaar, de rijafstand en
de mate van stagnatie.

Op basis van publicatie 381 van het CROW (‘Kencijfers parkeren en verkeersgeneratie’, 2018) is
de verkeersgeneratie bepaald. Hiervoor is woonmilieutype, de mate van stedelijkheid en type
woning van belang; waarvoor de volgende keuzes zijn gemaakt:
• Woonmilieu: rest bebouwde kom
•      Mate van stedelijkheid: weinig stedelijk

8
 Het aantal voertuigbewegingen is het aantal ritten maal twee; een voertuig rijdt heen en terug naar de locatie
9
 In AERIUS zijn steeds de meest recente emissiekentallen voor wegverkeer geïmplementeerd, voor de zichtjaren
2020 t/m 2040




                                                                                                                  9/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 268 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 269 ======================================================================

<pre>Kenmerk              R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




•    Type woning: koop, twee-onder-een-kap (twee keer) en koop, tussen/hoek (tien keer)

De kentallen worden gegeven als bandbreedte. In dit onderzoek is worst-case de maximum
verkeersgeneratie bij bovenstaande keuzes aangehouden. De bijbehorende verkeersgeneratie
bedraagt 8,2 personenauto’s voor de twee-onder-een-kap en 7,8 personenauto’s voor de
tussen/hoekwoningen per gemiddeld etmaal per woning. Dit maakt in totaal 94,4 bewegingen per
gemiddeld etmaal.


CROW publicatie 381 geeft daarnaast 0,02 vrachtwagenbewegingen per woning of appartement
per gemiddeld etmaal. Dit geeft voor de gebruiksfase in totaal 0,24 vrachtwagenbewegingen per
gemiddeld etmaal. Dit is voor de AERIUS berekeningen naar boven afgerond naar één
vrachtwagenbeweging per gemiddeld etmaal.


De instructie gegevensinvoer voor AERIUS Calculator (BIJ12, oktober 2023) geeft aan dat voor
projecten de verkeersgeneratie meegenomen dient te worden totdat het verkeer is opgenomen in
het heersende verkeersbeeld. Dit is het geval op het moment dat het aan- en afvoerende verkeer
zich door zijn snelheid en rij- en stopgedrag niet meer onderscheidt van het overige verkeer dat
zich op de betrokken weg bevindt. Hierbij weegt ook mee hoe de verhouding is tussen de
hoeveelheid verkeer dat door de voorgenomen ontwikkeling wordt aangetrokken en het reeds op
de weg aanwezige verkeer. In de regel wordt de verkeersgeneratie meegenomen tot aan het
doorgaande wegennet. Met het doorgaande wegennet worden stadsontsluitingswegen,
gebiedsontsluitingswegen, autowegen en autosnelwegen bedoeld. Voor de nieuwbouw aan de
Maatschappijstraat is het verkeer vanaf de projectlocatie meegenomen tot aan de Oude
Peelstraat, dit is een weg met circa 3.000 voertuigen per gemiddeld etmaal10. In bijlage 3 is te zien
tot waar het verkeer is meegenomen.

De vrachtwagenbewegingen in de gebruiksfase zijn in AERIUS gemodelleerd als ‘middelzwaar
vrachtverkeer’. Voor het wegtype is in de modellering ‘binnen bebouwde kom’ aangehouden.



6 Uitgangspunten referentiesituatie
Voor de te realiseren 12 woningen wordt een omgevingsvergunning planologisch strijdig gebruik
aangevraagd11. Daarvoor moet beoordeeld worden of ook een zogenaamde ‘i-vergunning’ met
een verklaring van geen bedenkingen natuur vanwege artikel 2.2aa onder a Bor nodig is12. In dat
kader moet beoordeeld worden of het project dat voorziet in de aanleg en ingebruikname van de
12 woningen natuurvergunningsplichtig is als bedoeld in artikel 2.7 lid 2 Wnb.




10
   Verkeersintensiteit 3.413 mvt/etmaal voor zichtjaar 2033 (bron icinity versie 1.3.15). Bij 1,5% groei van het
wegverkeer per jaar betekent dit voor zichtjaar 2025 een verkeersintensiteit van circa 3.000 mvt/etmaal
11
   Betreft omgevingsvergunning als bedoeld in artikel 2.1 lid 1 onder c j° 2.12 lid onder 1 onder 3° Wabo.
12
   Zie artikel 2.1 lid 1 onder i Wabo jo. artikel 2.2aa onder a Bor. Een dergelijke i-vergunning hangt onlosmakelijk
samen met de bouwactiviteit vanwege artikel 2.7 Wabo.




                                                                                                                       10/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 269 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 270 ======================================================================

<pre>Kenmerk              R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




NOX en/of NH3 emissiebronnen binnen het projectgebied die onder de referentiesituatie vallen,
kunnen onder voorwaarden in deze projecttoets worden ingezet als interne
salderingsmaatregelen. In de beoogde situatie komen hier nieuwe bronnen voor in de plaats. De
beëindiging van het gebruik dat onderdeel uitmaakt van de referentiesituatie mag als interne
salderingsmaatregel worden betrokken, in de beoordeling of het project significante gevolgen kan
hebben op de omliggende Natura 2000-gebieden. Wanneer na interne saldering op geen enkel
relevant stikstofgevoelig hexagoon in Natura 2000-gebieden een toename van stikstofdepositie
ten gevolge van de bronnen in de aanlegfase en de gebruiksfase (de beoogde situatie) resteert,
geldt er geen natuurvergunningplicht (als bedoeld in artikel 2.7 lid 2 Wnb) en is een ‘i-vergunning’
met verklaring van geen bedenkingen natuur niet nodig.

De woningbouw wordt gerealiseerd op gronden die agrarisch in gebruik zijn. Om te bepalen of de
beëindiging van de bemesting als interne salderingsmaatregel kan worden benut, is het
toetsingskader van de Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State uit de uitspraak van
12 oktober 2022, ECLI:NL:RVS:2022:2874 (r.o. 23 en 23.1) relevant. Wanneer aan dat kader
wordt voldaan kan de referentiesituatie voor bemesten ontleend worden aan het planologische
regime (als vergunde situatie). Uit de Afdelingsuitspraak van 12 oktober 2022 volgt dat een
referentiesituatie voor bemesten ontleend mag worden aan het planologische regime, als:
a. Uit het planologisch regime dat op de referentiedatum (in dit geval 10 juni 1994) van kracht
       was volgt dat het bemesten was toegestaan; en
b.     De gronden voor de referentiedatum bemest werden; dit wordt volgens de Afdeling als
       vaststaand aangenomen als de gronden als landbouwgrond in gebruik waren.
Daarnaast is volgens de Afdeling nog relevant:
c. Of na de referentiedatum een planologisch regime van kracht is geworden, waaruit volgt dat
   bemesten niet langer is toegestaan. Deze laatste vraag moet met ‘nee’ worden beantwoord.

In een reeks uitspraken van 21 december 2022 heeft de Afdeling deze jurisprudentielijn nader
uitgewerkt13. De Afdeling maakt in deze uitspraken onderscheid tussen gronden die sinds de
referentiesituatie altijd een agrarische bestemming hebben gehad, en gronden die een andere
bestemming hadden, maar waar het agrarische gebruik op grond van het planologische
overgangsrecht toegestaan was. Over de eerste categorie heeft de Afdeling in de hierboven
aangehaalde uitspraak van 12 oktober 2022 geoordeeld. Voor wat betreft de planologische
overgangssituaties heeft de Afdeling in de uitspraken van 21 december 2022 duidelijkheid
geboden. De Afdeling oordeelt dat ook als agrarisch gebruik op grond van het overgangsrecht
legaal is voortgezet, dat gebruik als referentiesituatie kan worden gehanteerd. Daarvoor stelt de
Afdeling wel als voorwaarde dat het aannemelijk is dat het agrarische gebruik onder het
overgangsrecht is voortgezet.

Het perceel waarop de nieuwbouwwoningen gerealiseerd gaan worden is al decennialang als
grasland in gebruik. In bijlage 4 wordt het planologisch regime in 1997 gegeven. Het perceel had
destijds als bestemming ‘agrarische doeleinden, geen kassen toegestaan’.


13
     Zie bijvoorbeeld AbRS 21 december 2022, ECLI:NL:RVS:2022:3886 of ECLI:NL:RVS:2022:3922




                                                                                                       11/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 270 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 271 ======================================================================

<pre>Kenmerk             R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




De als bijlage 5 toegevoegde luchtfoto uit 1993 laat zien dat het perceel ook voor de
referentiedatum als grasland in gebruik was.

Na de referentiedatum is op 28-8-2007 het bestemmingsplan Kom Helenaveen, 1e herziening
vastgesteld. Hiermee is de bestemming gewijzigd van ‘agrarisch’ naar ‘woongebied’. Het huidige
agrarische gebruik is echter tot op heden en zonder onderbreking voortgezet en daarmee
vanwege het overgangsrecht ook planologisch toegestaan.


Om de hoeveelheid NH3 emissie afkomstig van bemesting te berekenen is een algemeen
geaccepteerde methode toegepast die volgt uit onderzoek van de WUR (Wageningen University &
Research). Voor het bepalen van de NH3 emissie door bemesting is de stikstofgebruiksnorm, de
stikstofgebruiksruimte, het TAN-gehalte en het vervluchtigingspercentage relevant. Tabel 6.1 geeft
een samenvatting van de gebruikte rekenfactoren. Onder de tabel wordt per parameter een
onderbouwing gegeven.


Tabel 6.1 Berekening NH3-emissie ten gevolge van bemesting
        Eenheid                                                         Grasland          Formule
 A      Kg N/ha uit dierlijke mest                                      170,00
 B      % ammoniakale N uit te rijden mest (TAN)                         48,00 %
 C      Kg NH3/ha/jaar door bemesting                                    99,10            A * B * (17/14)
 D      Vervluchtigingspercentage                                        17,00 %
 E      Totaal kg NH3/ha/jaar door dierlijke mest                        16,80            C*D
 F      Kg N/ha uit kunstmest                                           150,00
 G      Emissiefactor NH3 uit kunstmest kg/N/jaar                         0,025
 H      Totaal kg NH3/ha/jaar door kunstmest                              3,75            F*G
 I      Totaal kg NH3/ha/jaar door bemesting                             20,59            E+H


Uitleg over de gebruikte parameters:
A. De stikstofgebruiksnorm uit dierlijke mest is 170 kilogram per hectare landbouwgrond (dit is
     exclusief eventuele derogatievergunningen waarmee meer dierlijke mest gebruikt zou mogen
     worden). De stikstofgebruiksnormen voor de diverse gewassen volgen uit Bijlage A bij de
     Uitvoeringsregeling Meststoffenwet. Aangezien de stikstofgebruiksnorm voor grasland op
     zandgronden hoger is (namelijk 320 kg N/ha/jaar), kan voor de resterende 150 kg stikstof
   kunstmest (factor F) worden toegepast
B. Slechts een deel van de hoeveelheid stikstof in de toegediende mest wordt omgezet in NH3.
   Dit wordt het totaal ammoniakaal stikstof genoemd (TAN). Het TAN-percentage verschilt per
     type mest. In de berekeningen wordt uitgegaan van het behoudende uitgangspunt van 48 %.
     Dit is de laagste factor en dus een worst-case aanname (zie WUR-rapport 22414, bijlage 3,
     tabellen B3.2 en B3.4)



14
  Van Bruggen et al. ‘Emissies naar lucht uit de landbouw berekend met NEMA voor 1990-2020, WOt-technical
report 224, juni 2022 (WUR-rapport 224); https://www.wur.nl/nl/show/emissies-naar-lucht-uit-de-landbouw-berekend-
met-nema-voor-1990-2020.htm




                                                                                                                    12/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 271 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 272 ======================================================================

<pre>Kenmerk             R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




C. Om de massa N om te rekenen naar de massa NH3 wordt de factor 17/14 toegepast
   (moleculaire massa NH3 / N)
D. Bij bemesting bepaalt de toedieningstechniek hoeveel stikstof wordt geëmitteerd naar de
   lucht. WUR-rapport 224 tabel B17.3 geeft voor mesttoediening op grasland in de grond een
       emissiefactor van 17 % van de ammoniakale stikstof (TAN). Bovengrondse mesttoediening op
       grasland heeft een hogere emissiefactor maar komt in Nederland vrijwel niet meer voor.
       Voor bouwland geldt dat voornamelijk mestinjectie als bemestingstechniek wordt ingezet.
   Hiervoor wordt een vervluchtigingspercentage van 10 % aangehouden15
E. Het product van C en D geeft de totale emissie van NH3 naar de lucht vanwege bemesting
   met dierlijke mest
F.     De maximaal toegestane hoeveelheid kunstmest die opgebracht mag worden. Dit is alle
       stikstof die opgebracht wordt boven de 170 kg N/ha/jaar van dierlijke mest. Hiervan is alleen
       sprake als de stikstofgebruiksnorm (zie onder A) van het gewas hoger is dan 170 kg N/ha/jaar
G. Emissiefactor voor NH3-N voor kunstmest (% van toegediende N). Deze factor geldt voor
   NPK-kunstmest, een veelgebruikte variant. Andere typen kunstmest kennen doorgaans
   hogere NH3-emissies. Dit volgt uit tabel 3.1 uit WUR-rapport 224
Door de realisatie en ingebruikname van de woningen wordt 0,38 hectare landbouwgrond op zand
uit productie genomen (zie figuur 6.1). Het landgebruik van het perceel is grasland. Dit geeft de
volgende totale emissie voor de landbouwgrond:
•      Grasland met volledig maaien: 0,38 hectare * 20,59 = 7,8 kg NH3/jaar

Het perceel is in AERIUS ingevoerd als vlakbron van de sector landbouwgrond, type
mestaanwending.




15
     Emissiearm bemesten geëvalueerd, PBL-publicatienummer 500155001




                                                                                                       13/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 272 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 273 ======================================================================

<pre>Kenmerk            R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Figuur 6.1 Ligging van de gronden die uit agrarisch gebruik worden genomen




7 Resultaten en conclusie
De bijdrage aan de stikstofdepositie van de bouw en ingebruikname van de 12 woningen aan de
Maatschappijstraat in Helenaveen is berekend met de meest recente versie van het
rekeninstrument AERIUS Calculator (versie 2023). In de bijlagen worden de AERIUS
pdf-uitvoerbestanden gegeven. Deze pdf-uitvoerbestanden zijn tevens als losse bestanden bij de
rapportage bijgeleverd.


Met het rekenmodel AERIUS is de volgende maximum bijdrage op het nabijgelegen
Natura 2000-gebied ‘Deurnsche Peel & Mariapeel’ voor de onderscheiden situaties berekend:
•   0,05 mol/ha/jaar voor de aanlegfase
•   0,00 mol/ha/jaar voor de gebruiksfase
•   0,08 mol/ha/jaar in de referentiesituatie
Daarbij is voor de aanlegfase worst-case aangehouden dat alle werkzaamheden binnen
12 maanden worden uitgevoerd.


In de projectberekeningen voor de aanleg- en gebruiksfase wordt de berekende deposities
vergeleken met de referentiesituatie. In die verschilberekeningen wordt rekening gehouden met de
beëindiging van bemesting (als interne salderingsmaatregel).




                                                                                                   14/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 273 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 274 ======================================================================

<pre>Kenmerk          R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Uit deze berekeningen volgt dat op geen enkel relevant hexagoon sprake is van een toename van
stikstofdepositie. De berekende toename is overal maximaal 0,00 mol/ha/jaar.

Daarmee is sprake van een project dan geen significante negatieve gevolgen kan hebben op
stikstofgevoelige natuur in de omliggende Natura 2000-gebieden. Er is gelet op het aspect
stikstofdepositie geen sprake van een vergunningplicht als bedoeld in artikel 2.7 lid 2 Wet
natuurbescherming.




                                                                                                15/15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 274 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 275 ======================================================================

<pre>Kenmerk           R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Bijlage 1                    Methodiek kentallen woningbouw

De in dit onderzoek gehanteerde emissiekentallen voor de bouwwerkzaamheden van woningen
en appartementen (zie hoofdstuk 4) zijn afgeleid van gedetailleerde gegevens van de werkelijke
inzet van mobiele werktuigen en vrachtverkeer bij enkele tientallen woningbouwprojecten. Zowel
de realisatie van grondgebonden woningen als van appartementen zijn ruim vertegenwoordigd in
deze dataset. Bij sommige projecten werden ook panden gesloopt, daarvoor is een apart
emissiekental beschikbaar. Inbegrepen bij de kentallen is het bouwrijp maken van het terrein, de
aanleg van kabels en leidingen, het bouwen van de woningen en de aanleg van het openbaar
gebied (bestrating, groen, etc.).


De beschouwde woningbouwprojecten zijn projecten die in het westen van Nederland zijn
gerealiseerd. Daarom maken heiwerkzaamheden vaak onderdeel uit van de aanlegfase. Dit maakt
de kentallen ‘robuust realistisch’, aangezien heien op hogere (zand)gronden meestal niet nodig is.

Uit het type werktuigen, het dieselverbruik en het aantal draaiuren volgen de NOX en NH3
emissies die vrijkomen bij de bouwwerkzaamheden. Hierbij is de AUB rekenmethode (AdBlue,
Uren, Brandstof) van TNO aangehouden16. Dit is sinds AERIUS versie 2021 de voorgeschreven
rekenmethode voor de berekening van emissies van mobiele werktuigen.


De in tabel B1 gegeven kentallen gelden voor woningbouwprojecten van 10 tot 100 woningen.
Voor grotere projecten zal de emissie per woning lager liggen, maar kunnen deze kentallen
worst-case wel worden aangehouden. Voor kleine projecten kunnen de kentallen een
onderschatting zijn. Veiligheidshalve kan dan een opslagfactor van een factor 2 worden
aangehouden.


Tabel B 1 Kentallen aanlegfase voor woningen en appartementen
                                                                  Kg NOx per                   Kg NH3 per
                                                         woning/appartement           woning/appartement
 Bouwwerkzaamheden grondgebonden woning                                   2,60                        0,11
 Bouwwerkzaamheden appartement                                            1,72                        0,07
 Sloopwerkzaamheden nodig voor realisatie van een                         0,83                        0,03
 nieuwbouwwoning / -appartement


Voor het bepalen van de emissiekentallen is uitgegaan van de inzet van diesel aangedreven
STAGE IV-klasse werktuigen met als bouwjaar 2014. Ook dit is een robuust realistische aanname.
In de huidige praktijk zijn de in te zetten werktuigen al regelmatig nieuwer en schoner. Ook
worden soms al elektrische werktuigen ingezet welke emissieloos zijn. Conform de
AUB rekenmethode is 6 % AdBlue van het dieselverbruik aangehouden, wat standaard is voor
STAGE IV en V-klasse werktuigen met een vermogen tussen 56 en 560 kW.

16
 TNO-rapport TNO 2021 R12305 AUB (AdBlue verbruik, Uren, en Brandstofverbruik): een robuuste schatting van
NOx en NH3 uitstoot van mobiele werktuigen, 10 december 2021
</pre>

====================================================================== Einde pagina 275 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 276 ======================================================================

<pre>Kenmerk     R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Bijlage 2            AERIUS verschilberekening aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 276 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 277 ======================================================================

<pre>Projectberekening

Dit document geeft een overzicht van de invoer en
rekenresultaten van een Projectberekening met AERIUS
Calculator. De berekening is uitgevoerd binnen
stikstofgevoelige Natura 2000-gebieden, op rekenpunten
die overlappen met habitattypen en/of leefgebieden die
aangewezen zijn in het kader van de Wet
natuurbescherming, gekoppeld aan een aangewezen soort,
of nog onbekend maar mogelijk wel relevant, en waar
tevens sprake is van een overbelaste of bijna overbelaste
situatie voor stikstof.




   Overzicht
   Samenvatting situaties
   Resultaten
   Detailgegevens per emissiebron

Deze PDF is een digitaal bestand dat weer in te lezen is in
AERIUS. Meer toelichting over deze PDF kunt u vinden in een
bijbehorende leeswijzer. Deze leeswijzer en overige
documentatie is te raadplegen via:
www.aerius.nl/handleidingen-en-leeswijzers
</pre>

====================================================================== Einde pagina 277 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 278 ======================================================================

<pre>                                                                                                               Projectberekening




                    Contactgegevens
                    Rechtspersoon                                       Gemeente Deurne
                    Inrichtingslocatie                                  -,
                                                                        - Helenaveen
                    Activiteit
                    Omschrijving                                        Nieuwbouw Helenaveen
                    Toelichting                                         Aanlegfase nieuwbouw Helenaveen, bestemmingsplan
                                                                        Helenaveen Zuid fase 2. Bouw van 12 woningen.
                    Berekening
                    AERIUS kenmerk                                      RpSh3qh8jvkg
                    Datum berekening                                    10 oktober 2023, 21:54
                    Rekenconfiguratie                                   Wnb-rekengrid
                    Totale emissie                                      Rekenjaar                Emissie NH₃   Emissie NOₓ
                    Referentiesituatie interne saldering - Referentie   2024                     7,8 kg/j      -
                    Aanlegfase 1 jaar - Beoogd                          2024                     1,3 kg/j      32,2 kg/j
                    Resultaten                                          Hoogste bijdrage     Hexagon           Gebied
                    Referentiesituatie interne saldering - Referentie   0,08 mol/ha/j        2317450           Deurnsche Peel &
                                                                                                               Mariapeel
                    Aanlegfase 1 jaar - Beoogd                          0,03 mol/ha/j        2317450           Deurnsche Peel &
                                                                                                               Mariapeel
                    Gekarteerd oppervlak met toename (ha)                     0,00 ha
                    Gekarteerd oppervlak met afname (ha)                    118,64 ha
                    Grootste toename                                    0,00 mol/ha/j
                    Grootste afname                                     0,05 mol/ha/j




RpSh3qh8jvkg (10 oktober 2023)                                                                                                    2/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 278 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 279 ======================================================================

<pre>                                                                                                 Projectberekening




                    Referentiesituatie interne saldering (Referentie), rekenjaar 2024

                    Emissiebronnen                                                      Emissie NH₃     Emissie NOₓ

                     1    Landbouw | Landbouwgrond | Landbouwgrond                        7,8 kg/j                -




RpSh3qh8jvkg (10 oktober 2023)                                                                                        3/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 279 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 280 ======================================================================

<pre>                                                                                     Projectberekening




                    Aanlegfase 1 jaar (Beoogd), rekenjaar 2024

                    Emissiebronnen                                     Emissie NH₃          Emissie NOₓ

                     1    Anders... | Anders... | Mobiele werktuigen     1,3 kg/j           31,2 kg/j
                         Verkeersnetwerk                                16,1 g/j            1,0 kg/j




RpSh3qh8jvkg (10 oktober 2023)                                                                            4/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 280 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 281 ======================================================================

<pre>                                                                                                  Projectberekening




                    Hoogste af- en toename op (bijna) overbelaste stikstofgevoelige Natura 2000
                    gebieden.




                                 500 m

                        Habitatrichtlijn                                 Grootste toename (projectberekening)
                        Vogelrichtlijn                                   Grootste afname (projectberekening)
                        Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn
                        Niet bepaald                                     Hoogste totaal (achtergrond +
                                                                         projectberekening)
                    De letters bij de bronlabels op de kaart geven bij welke type situaties de bronnen horen:
                    beoogde situatie (B), referentiesituatie (R) en/of salderingssituatie (S).
RpSh3qh8jvkg (10 oktober 2023)                                                                                   5/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 281 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 282 ======================================================================

<pre>                                                                                                        Projectberekening




                    Resultaten stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden situatie "Aanlegfase 1
                    jaar" (Beoogd) incl. saldering e/o referentie
                                 Berekend (ha   Hoogste totale Met toename Grootste           Met afname (ha Grootste afname
                                 gekarteerd)    depositie (mol (ha gekarteerd) toename (mol   gekarteerd)    (mol N/ha/jr)
                                                N/ha/jr)                       N/ha/jr)
                    Totaal            118,64       2.425,00           0,00            0,00        118,64             0,05

                    Per gebied   Berekend (ha   Hoogste totale Met toename Grootste           Met afname (ha Grootste afname
                                 gekarteerd)    depositie (mol (ha gekarteerd) toename (mol   gekarteerd)    (mol N/ha/jr)
                                                N/ha/jr)                       N/ha/jr)
                    Deurnsche         118,64       2.425,00           0,00            0,00        118,64             0,05
                    Peel &
                    Mariapeel
                    (139)




RpSh3qh8jvkg (10 oktober 2023)                                                                                                 6/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 282 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 283 ======================================================================

<pre>                                                                                                Projectberekening




                    Referentiesituatie interne saldering, Rekenjaar 2024
                     1    Landbouw | Landbouwgrond
                    Naam                 Landbouwgrond Uittreedhoogte   0,5 m      NH₃                       7,8 kg/j
                    Locatie              X:191898,68     Warmteinhoud   0,000 MW
                                         Y:377622,06     Spreiding      0m
                    Oppervlakte          0,38 ha
                    Wijze van ventilatie Niet geforceerd
                    Temporele variatie Meststoffen
                                 Type                                                    Stof     Emissie
                                 Mestaanwending (dierlijke mest)                         NOₓ                0,0 kg/j
                    
                                                                                         NH₃                6,4 kg/j
                                 Mestaanwending (kunstmest)                              NOₓ                0,0 kg/j
                    
                                                                                         NH₃                1,4 kg/j




RpSh3qh8jvkg (10 oktober 2023)                                                                                          7/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 283 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 284 ======================================================================

<pre>                                                                                                                Projectberekening




                    Aanlegfase 1 jaar, Rekenjaar 2024
                     1     Anders... | Anders...
                    Naam                 Mobiele werktuigen Uittreedhoogte   4,0 m             NOₓ                           31,2 kg/j
                    Locatie              X:191900,41        Warmteinhoud     0,035 MW          NH₃                            1,3 kg/j
                                         Y:377625,08        Spreiding        2m
                    Oppervlakte          0,51 ha
                    Wijze van ventilatie Niet geforceerd
                    Temporele variatie Standaard Profiel
                                         Industrie
                     2     Wegverkeer | Weg
                    Naam                        Bouwverkeer                                                  Links Rechts NOₓ 0,3 kg/j
                    Locatie                     X:191812,14 Y:377703,94                   Type scherm        - - NO₂ 86,4 g/j
                    Lengte                      111,57 m                                  Hoogte             - - NH₃ 6,7 g/j
                    Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)        Afstand tot de weg - -
                    Rijrichting                 Beide richtingen
                    Tunnelfactor                1
                    Type hoogteligging          Normaal
                    Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                    Verkeer                               Max. snelheid                   Aantal voertuigbewegingen            In file
                    Licht verkeer                         Voorgeschreven factoren         1.560,0 /jaar                       0,0 %
                    Middelzwaar vrachtverkeer             Voorgeschreven factoren         0,0 /jaar                           0,0 %
                    Zwaar vrachtverkeer                   Voorgeschreven factoren         600,0 /jaar                         0,0 %
                    Busverkeer                            Voorgeschreven factoren         0,0 /jaar                           0,0 %
                     3     Wegverkeer | Weg
                    Naam                        Bouwverkeer op locatie                                       Links Rechts NOₓ 0,7 kg/j
                    Locatie                     X:191937,56 Y:377623,85                   Type scherm        - - NO₂ 0,2 kg/j
                    Lengte                      277,73 m                                  Hoogte             - - NH₃ 9,3 g/j
                    Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)        Afstand tot de weg - -
                    Rijrichting                 Beide richtingen
                    Tunnelfactor                1
                    Type hoogteligging          Normaal
                    Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                    Verkeer                              Max. snelheid                  Aantal voertuigbewegingen              In file
                    Licht verkeer                        Voorgeschreven factoren        780,0 /jaar                         100,0 %
                    Middelzwaar vrachtverkeer            Voorgeschreven factoren        0,0 /jaar                             0,0 %
                    Zwaar vrachtverkeer                  Voorgeschreven factoren        300,0 /jaar                         100,0 %
                    Busverkeer                           Voorgeschreven factoren        0,0 /jaar                             0,0 %
                    Disclaimer
                    Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag,
                    kunnen er geen rechten aan worden ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen
                    aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden informatie.
                    Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar
                    is. AERIUS is een geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden
                    verleend, zijn voorbehouden.




RpSh3qh8jvkg (10 oktober 2023)                                                                                                           8/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 284 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 285 ======================================================================

<pre>                                                                                            Projectberekening



                    Rekenbasis
                    Deze berekening is tot stand gekomen op basis van
                    AERIUS versie                    2023_20231004_fd8d865135
                    Database versie                  2023_fd8d865135_calculator_nl_stable
                    Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                    https://www.aerius.nl/




RpSh3qh8jvkg (10 oktober 2023)                                                                             9/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 285 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 286 ======================================================================

<pre>Kenmerk     R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Bijlage 3            AERIUS berekening gebruiksfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 286 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 287 ======================================================================

<pre>Projectberekening

Dit document geeft een overzicht van de invoer en
rekenresultaten van een Projectberekening met AERIUS
Calculator. De berekening is uitgevoerd binnen
stikstofgevoelige Natura 2000-gebieden, op rekenpunten
die overlappen met habitattypen en/of leefgebieden die
aangewezen zijn in het kader van de Wet
natuurbescherming, gekoppeld aan een aangewezen soort,
of nog onbekend maar mogelijk wel relevant, en waar
tevens sprake is van een overbelaste of bijna overbelaste
situatie voor stikstof.




   Overzicht
   Samenvatting situaties
   Resultaten
   Detailgegevens per emissiebron

Deze PDF is een digitaal bestand dat weer in te lezen is in
AERIUS. Meer toelichting over deze PDF kunt u vinden in een
bijbehorende leeswijzer. Deze leeswijzer en overige
documentatie is te raadplegen via:
www.aerius.nl/handleidingen-en-leeswijzers
</pre>

====================================================================== Einde pagina 287 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 288 ======================================================================

<pre>                                                                                                  Projectberekening




                   Contactgegevens
                   Rechtspersoon                           Gemeente Deurne
                   Inrichtingslocatie                      Maatschappijstraat,
                                                           - Helenaveen
                   Activiteit
                   Omschrijving                            Nieuwbouw Helenaveen
                   Toelichting                             Gebruiksfase nieuwbouw Helenaveen, bestemmingsplan
                                                           Helenaveen Zuid fase 2. Bouw van 12 woningen.
                   Berekening
                   AERIUS kenmerk                          RyzGZKgLJczN
                   Datum berekening                        10 oktober 2023, 21:52
                   Rekenconfiguratie                       Wnb-rekengrid
                   Totale emissie                          Rekenjaar                Emissie NH₃   Emissie NOₓ
                   Gebruiksfase - Beoogd                   2025                     68,5 g/j      1,9 kg/j
                   Resultaten                              Hoogste bijdrage         Hexagon       Gebied
                   Gebruiksfase - Beoogd                   -
                   Gekarteerd oppervlak met toename (ha)   -
                   Gekarteerd oppervlak met afname (ha)    -
                   Grootste toename                        -
                   Grootste afname                         -




RyzGZKgLJczN (10 oktober 2023)                                                                                   2/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 288 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 289 ======================================================================

<pre>                                                                         Projectberekening




                   Gebruiksfase (Beoogd), rekenjaar 2025

                   Emissiebronnen                          Emissie NH₃          Emissie NOₓ

                        Verkeersnetwerk                     68,5 g/j             1,9 kg/j




RyzGZKgLJczN (10 oktober 2023)                                                                3/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 289 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 290 ======================================================================

<pre>                                                                                                 Projectberekening




                   Hoogste af- en toename op (bijna) overbelaste stikstofgevoelige Natura 2000
                   gebieden.




                                   500 m

                        Habitatrichtlijn                                Grootste toename (projectberekening)
                        Vogelrichtlijn                                  Grootste afname (projectberekening)
                        Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn
                        Niet bepaald                                    Hoogste totaal (achtergrond +
                                                                        projectberekening)
                   De letters bij de bronlabels op de kaart geven bij welke type situaties de bronnen horen:
                   beoogde situatie (B), referentiesituatie (R) en/of salderingssituatie (S).
RyzGZKgLJczN (10 oktober 2023)                                                                                  4/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 290 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 291 ======================================================================

<pre>                                                                                                        Projectberekening




                   Resultaten stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden situatie "Gebruiksfase"
                   (Beoogd) incl. saldering e/o referentie
                                 Berekend (ha   Hoogste totale Met toename Grootste           Met afname (ha Grootste afname
                                 gekarteerd)    depositie (mol (ha gekarteerd) toename (mol   gekarteerd)    (mol N/ha/jr)
                                                N/ha/jr)                       N/ha/jr)
                   Totaal                   -             -              -               -              -               -




RyzGZKgLJczN (10 oktober 2023)                                                                                                 5/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 291 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 292 ======================================================================

<pre>                                                                                                          Projectberekening




                   Gebruiksfase, Rekenjaar 2025
                     1    Wegverkeer | Weg
                   Naam                        Verkeersgeneratie Tuinderspad                           Links Rechts NOₓ 1,2 kg/j
                   Locatie                     X:191816,78 Y:377692,22              Type scherm        - - NO₂ 0,2 kg/j
                   Lengte                      137,11 m                             Hoogte             - - NH₃ 43,6 g/j
                   Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)   Afstand tot de weg - -
                   Rijrichting                 Beide richtingen
                   Tunnelfactor                1
                   Type hoogteligging          Normaal
                   Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                   Verkeer                              Max. snelheid               Aantal voertuigbewegingen            In file
                   Licht verkeer                        Voorgeschreven factoren     94,4 /etmaal                        0,0 %
                   Middelzwaar vrachtverkeer            Voorgeschreven factoren     1,0 /etmaal                         0,0 %
                   Zwaar vrachtverkeer                  Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %
                   Busverkeer                           Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %
                     2    Wegverkeer | Weg
                   Naam                        verkeersgeneratie 3x tussen/hoek                        Links Rechts NOₓ 0,1 kg/j
                   Locatie                     X:191868,21 Y:377613,28              Type scherm        - - NO₂ 22,4 g/j
                   Lengte                      54,95 m                              Hoogte             - - NH₃ 4,6 g/j
                   Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)   Afstand tot de weg - -
                   Rijrichting                 Beide richtingen
                   Tunnelfactor                1
                   Type hoogteligging          Normaal
                   Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                   Verkeer                              Max. snelheid               Aantal voertuigbewegingen            In file
                   Licht verkeer                        Voorgeschreven factoren     23,4 /etmaal                        0,0 %
                   Middelzwaar vrachtverkeer            Voorgeschreven factoren     0,5 /etmaal                         0,0 %
                   Zwaar vrachtverkeer                  Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %
                   Busverkeer                           Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %
                     3    Wegverkeer | Weg
                   Naam                        verkeersgeneratie 2-onder-1-kap                         Links Rechts NOₓ 0,3 kg/j
                   Locatie                     X:191931,84 Y:377660,38              Type scherm        - - NO₂ 51,3 g/j
                   Lengte                      164,80 m                             Hoogte             - - NH₃ 10,3 g/j
                   Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)   Afstand tot de weg - -
                   Rijrichting                 Beide richtingen
                   Tunnelfactor                1
                   Type hoogteligging          Normaal
                   Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                   Verkeer                              Max. snelheid               Aantal voertuigbewegingen            In file
                   Licht verkeer                        Voorgeschreven factoren     16,4 /etmaal                        0,0 %
                   Middelzwaar vrachtverkeer            Voorgeschreven factoren     0,5 /etmaal                         0,0 %
                   Zwaar vrachtverkeer                  Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %
                   Busverkeer                           Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %




RyzGZKgLJczN (10 oktober 2023)                                                                                                     6/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 292 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 293 ======================================================================

<pre>                                                                                                          Projectberekening



                     4    Wegverkeer | Weg
                   Naam                        verkeersgeneratie 7x tussen/hoek                        Links Rechts NOₓ 0,3 kg/j
                   Locatie                     X:191883,53 Y:377650,03              Type scherm        - - NO₂ 44,1 g/j
                   Lengte                      58,39 m                              Hoogte             - - NH₃ 10,0 g/j
                   Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)   Afstand tot de weg - -
                   Rijrichting                 Beide richtingen
                   Tunnelfactor                1
                   Type hoogteligging          Normaal
                   Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                   Verkeer                              Max. snelheid               Aantal voertuigbewegingen            In file
                   Licht verkeer                        Voorgeschreven factoren     54,6 /etmaal                        0,0 %
                   Middelzwaar vrachtverkeer            Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %
                   Zwaar vrachtverkeer                  Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %
                   Busverkeer                           Voorgeschreven factoren     0,0 /etmaal                         0,0 %
                   Disclaimer
                   Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag,
                   kunnen er geen rechten aan worden ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen
                   aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden informatie.
                   Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar
                   is. AERIUS is een geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden
                   verleend, zijn voorbehouden.
                   Rekenbasis
                   Deze berekening is tot stand gekomen op basis van
                   AERIUS versie                     2023_20231004_fd8d865135
                   Database versie                   2023_fd8d865135_calculator_nl_stable
                   Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                   https://www.aerius.nl/




RyzGZKgLJczN (10 oktober 2023)                                                                                                     7/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 293 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 294 ======================================================================

<pre>Kenmerk     R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Bijlage 4            Plankaart bestemmingsplan
                     Helenaveen uit 1997
</pre>

====================================================================== Einde pagina 294 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 295 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 295 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 296 ======================================================================

<pre>Kenmerk     R001-1292587HHA-V03-aqb-NL




Bijlage 5            Luchtfoto 1993
</pre>

====================================================================== Einde pagina 296 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 297 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 297 =================================================================

<br><br>